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Kırgız Cumhuriyeti 
Dünya Fahri Konsolosları
4. Toplantısı Bişkek’te 
Gerçekleşti.

В минувшие дни в 
Бишкеке прошло 4 - е 
Заседание Почётных 
консулов Кыргызской 
Республики 

Geçtiğimiz Günlerde Kırgız Cumhuriyeti 
Dünya Fahri Konsolosları 4. Toplantısı 
Bişkek’te Gerçekleşirken, Toplantıya Çok 
Büyük Bir Katılım ve İlgi Gösterildiği 
Gözlerden Kaçmadı.

В минувшие дни в Бишкеке прошло 
4  - е Совещание Почётных 
консулов Кыргызской Республики, 
в котором приняло участие 
множество делегатов и которое 
вызвало большой интерес. 

Başkent Platformu Genel Başkanı
Dr. Mustafa Kurt ve Yönetim 
Kurulundan Ankara Valisi Ercan 
Topaca’ya Ziyaret

Визит ГенеÆрального Директора 
Столичной Платформы Др. Мустафы 
Курта И Совета Директоров 
Платформы В Офис Губернатора 
Анкары Эрджана Топаджа

“Birliğimize, Beraberliğimize ve 
Kardeşliğimize Sımsıkı Sahip Çıkmalıyız”

«Мы должны сплотиться во имя 
единства и братства» 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, yeni yıl mesajında Türkiye’nin yeni bir istiklal harbi 
verdiğine dikkat çekerek, “Millî birliğimiz, toprak bütünlüğümüz, kurumlarımız, 
ekonomimiz, dış politikamız, velhasıl devlet olarak bizi ayakta tutan tüm unsurlarımız 
büyük bir saldırı altındadır. Sadece ülkemiz değil, bölgemiz ve tüm dünya yeni bir 
döneme geçişin sancılarını yaşıyor. Şayet bu geçiş sürecini güçlü bir şekilde atlatır, 
hedeflerimizden kopmadan yolumuza devam edebilirsek, parlak bir gelecek bizi 
bekliyor” dedi.

Президент Эрдоган отметил, что Турция переживает новую борьбу 
за независимость, отметив следующее: «Под угрозой находятся наши 
национальное единство, территориальная целостность, организации, 
экономика, внешняя политика, основы государства. Не только Турция, 
но и регион, и весь мир в целом переживают переходный период. Если мы 
сумеем преодолеть этот путь, не отклоняясь от своих целей, то нас 
ждет светлое будущее».  

Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu, AA Gündem 
Masasının Sorularını 
Cevapladı.

Министр иностранных 
дел Мевлют Чавушоглу 
ответил на вопросы 
повестки дня  AA. 

Terörist başı özgürce oradan Türkiye›yi 
tehdit ediyor. Bu konuda yönetimin hiçbir 
desteğini görmedik. FETÖ konusunda yeni 
yönetimin nasıl düşündüğünü biliyoruz. 
ABD bizim için çok önemli bir müttefik. 
Her alanda işbirliğimiz var. Ama bir gerçek 
var şu anda; güven bunalımı.

Глава террористов свободно угрожает 
Турции, находясь там. Мы не заметили 
какой-либо поддержки администрации 
по этому поводу. Мы знаем, что думает 
новое руководство относительно 
Террористической организации 
Фетхуллаха Гюлена. США  - это 
очень важные союзники для нас. Мы 
сотрудничаем во всех сферах. Однако 
реальность такова, что наши стороны 
переживают кризис доверия.  

Obama: Rusya’ya 
tepkimiz devam edecek

ABD’nin, başkanlık seçimlerine 
müdahale edildiği gerekçesiyle 35 
Rus diplomat için aldığı sınır dışı 

etme kararı ABD- Rusya arasındaki 
ilişkilerini bir kez daha gerdi. 

Власти США приняли решение выслать 
35 российских дипломатов в рамках мер,  
принятых «в качестве составной части 
всеобъемлющего ответа на вмешательство 
России в выборы в США». Это решение 
послужило поводом для большего накаления 
отношений между США и Россией. 

Обама: «Мы продолжим
отвечать России». 

Tarihi Mutabakat ve Suriye’de 
Ateşkes Resmen Başladı!
Erdoğan ile Putin’in; son günlerdeki yoğun ikili temaslarının ardından 5 yılı 
aşkın bir süredir iç savaş ortamında büyük bir trajediye sahne olan Suriye’de 
ateşkes başladı.

Переговоры, которые войдут в историю, и 
начало режима прекращения огня! 
В итоге проведения интенсивных двусторонних переговоров между 
Эрдоганом и Путиным в Сирии, где вот уже 5 лет продолжается 
гражданская война, вступил в силу режим прекращения огня.  

“Kerkük’te Türkmenlerin 
Can Güvenliği Tehlikede”
Türkmeneli Partisi Başkanı Sarıkahya, “Kerkük 
kent merkezinde Türkmenlerin can güvenliği büyük 
tehlike içinde” dedi.

«Туркмены из Киркука в 
опасности»
Глава туркменской партии Сарыкяхья: 
«В центре города Киркук туркмены 
находятся в опасности». 
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israf ekonomisi üzerinde mi duracağız. Bir ailede 
2-3 tane araba var. Bunun adı israf ekonomisidir. 
Verim ekonomisinde devreye yatırımlar ve istih-
dam girecek. O toplumda sonrasında ise rekabet 
başlayacaktır. 2014’te BM’nin yaptığı tahmine 
göre küresel gıda ihtiyacı yüzde 60 fazla olacaktır. 
Topraktan daha fazla ürün elde edeceğimiz anla-
mına geliyor.

* Küresel gıdaların 3’te biri atığa dönüşüyor. Gıda 
israfı neredeyse Sahraaltı’nın yıllık üretimine denk-
tir. Toplam 222 milyon tonluk gıda israfı yapılıyor. 
İnsan odaklı ekonomi temellerinden birinin de verim 
ekonomisi, tutumluluk ekonomisi olduğu anlamına 
geliyor.

* Diğer önemli detay şehirleşme. Şehirde yaşayan 
nüfus oranının yüzde 56›ya çıkması bekleniyor. 
Yeni dönemde telefon ve internet ekonominin de 
vazgeçilmezi olacak. İletişim imkanları çok önemli 
bir fırsattır. Mirasçısı olduğumuz medeniyet için-
de yapmalıyız. Aksi takdirde yolumuzu da yönü-
müzü de kaybederiz. Özgürlüğümüzü muhafaza 
etmeliyiz. Yerlilik ve milliliği kaybetmemeliyiz.

* 15 Temmuz bu mücadelenin adı ve adresidir. 
Devletimiz iradesine canı pahasına çabalayacağını 
anlatmıştır. Biz uluslararasında hep birlikte altını 
devreye sokalım. Döviz baskısından piyasaları 
kurtaralım. Yerli para birimleriyle borçlanmanın 
yollarını arayalım. Dövizle borçlanmayı bıraka-
lım. Hükümetimiz medya vs. sağolsunlar. Ama 
AVM›lerde vs hep döviz yoluyla kiralamayı seçi-
yorlar. Bunlarla ilgili gerekirse geçici bir düzenle-
me yapılır. Yerli para birimiyle bu süreci atlatmalı-
dır. Diğerinde emperyal mantık var. Öbür tarafta 
çırpınan battı batacak durumunda olan esnaf 
var. En sinsi işgal teşebbüsünü atlatan bu millet 
ekonomik baskılara karşı da kendisini müdafaa 
edecektir.

* Avrupa Birliği tam üyelik müzakerelerimizi yoku-
şa sokmakta ısrar etti. 53 yıl bu ülkeyi kapısında 
bekleten Avrupa Birliği var; sen bulunmaz Hint 
kumaşı değilsin ya. Dünyada birçok ülkeye bu tür 
baskılar yaptınız n›oldu bitirdiniz mi? Türkiye›yi 
hiç bitiremezsiniz. Bugün çalıştığımızın 2-3 katı 
çalışırız. Asla boyun eğmeyiz. Avrupa Birliği def-
terini kapatmış değiliz. Ama Türkiye›nin önünde 
çok fazla alternatif mevcut. Bunlardan birini ter-
cih eder yolumuza devam ederiz.  Burada şu anda 
ifade etmeyi doğru bulmuyorum ama alternatif-
lerle görüşmeyi devam ettiriyoruz.

* Kuzey Kıbrıs Cumhurbaşkanımız bir şey ifade 
etti. Onlara da hala aynı. Avrupa Birliği diyor ki 
Kıbrıs›ı ver bize karışma, oldu şehit kanı var ora-
da. Utanmadan sıkılmadan tek bayrakla geliyorlar. 
Orada iki ayrı devlet olduğunu öğrenecekler. Sen 
Güney Kıbrıs›sın Kuzey›de Türk Cumhuriyeti var. 
Bunu göreceksin. Bu yılın sonuna kadar bir yere 
varılması lazım. Bu topraklar bize ait olacak, işler 
öyle yürümez. Aç tavuk kendini buğday ambarın-
da sanırmış bunların yaptığı bu.

* Bu platformu hayata geçirmek için tek ihtiyacı-
mız olan yaklaşık 60 devletin birliğini önemsiyo-
rum. Ortak ticaret dili gibi standartlaştırmalarla 
mevcut düzen kurmak mümkündür. Çerçevesini 
çizdiğim bu ticari platform daha büyük bir birliği 
teşkil edebilir. Boğaziçi Zirvesi›nde bu tür ko-
nuların da tartışılacağına inanıyorum. Küresel 
mutabakat metninin ilk aşamasının yapılmasını 
temenni ediyorum. Yerli parayla ithalat ihracat 
mevzusunun da unutulmaması gerektiğini tekrar 
devreye sokuyorum.

Sivil İnisiyatif (İstanbul)- 7. Boğaziçi Zirve-
sine Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 

Başbakan Yardımcısı Mehmet Şimşek, Kalkınma 
Bakanı Lütfi Elvan, Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavu-
şoğlu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu Başkent Platformu 
Genel Başkanvekili  Av.Neslihan Kocakaya,Eski 
Avrupa Birliği Bakanı Egemen Bağış, Kırgızistan-
Ankara Büyükelçisi İbragim Chunusov ve Kırgı-
zistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr.Mustafa Kurt, 
Başkent Uluslararası Barış Kardeşlik Platformu 
Kosova Temsilcisi Besim Xhambazi, ve yerli ya-
bancı çok sayıda konuk katılım sağladı.

Açılış konuşmasını Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın yaptığı, Ekonomi Bakanı ve Eski Avrupa 
Birliği Bakanı Egemen Bağış, Arnavutluk Cumhur-
başkanı Bujar Nishani, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu-
riyeti Cumhurbaşkanı Mustafa Akınca, Fas Kraliyet 
Kabinesi Üyesi Youssef Amrani, Fas Ekonomi ve 
Finans Bakanı Mohammed Boussaid, Afganistan 
Ekonomi Bakanı Abdul Sattar Murad’ın yanı sıra, 
Demet Sabancı Çetindoğan, Gamze Cizreli gibi isim-
ler konuşmacı olarak programda yer aldılar.

BOĞAZİÇİ ZİRVESİNE TÜRKİYE’DEN VE 
DÜNYADAN ÖNEMLİ İSİMLER  KATILDI..

Cumhurbaşkanlığı himayesinde gerçekleşen 7.bo-
ğaziçi zirvesine, 120 ülkeden üst düzeyde temsil-
ciler katıldı. 

Cumhurbaşkanlığı himayesindeki zirveye Türkiye 
Emlakçılar Federasyonu Başdanışmanı Oktay Çift-
çi, Emir of İstanbul yönetim kurulu başkanı Fırat 
Uygur ve 7K Bilişim Teknolojileri ve Danışmanlık 
yönetim kurulu başkanı Mehmet Kul da  davetliler 
arasında idi..

Dört gün süren zirvede, Türkiye Emlakçılar Fede-
rasyonu Başdanışmanı Oktay Çiftçi ’den edindiği-
miz bilgiye göre yabancı konuklarla Türkiye’deki 
emlak, konut ve diğer yatırımlarla ilgili bir araya 
geldiklerini, yabancı iş adamları ve Türk firmaları 
ile sözlü olarak bir çok anlaşmada mutabık kaldık-
larını ve çok yakın tarihte Emir Of İstanbul şirket-
ler yönetim kurulu başkanı Fırat Uygur’la birlikte 
yurt dışına gidip ilgilerle tekrar detaylı görüşecek-
lerini söyledi.  
 
“Uluslararası Boğaziçi Zirvesine ünlü tiyatro 
sanatçısı Nejat Uygur’un yeğeni de davetliler 
arasındaydı. “

Fırat Uygur, boğaziçi zirvesine ilk defa katıldık-
larını, zirveyi zamanlama açısından çok önemli 
bulduğunu, 120 ülkeden katılım sağlanması aynı 
zamanda Türkiye’nin ne kadar çok güvenli bir ülke 
olduğunun ispatıdır dedi. Uygur, Kendisinin yurt 
dışı tecrübesinin hayli fazla olduğunu bir çok defa 
Türkiye’ye yatırımcı getirerek döviz girdisi sağla-
dığını, Türkiye’nin istikrar ülkesi olduğunu, top-
lantıya katılan yabancı iş adamlarının, ekonomi 
bakanlarının, büyükelçilerin, devlet adamlarının 
teyit etmesi, ülkemiz ve iş dünyası açısından gurur 
verici olduğunu söyledi.

-Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın konuşmasından 
notlar;

* Tecrübe ve görüşleriyle zirveye katkı verecek her-
kese şükranlarımı sunuyorum. Bölgemizin her geçen 
gün yeni sorunlarla karşılaştığı dönemlerde bu tür 
bir zirvenin önemli olduğuna inanıyorum.

* Zirvenin bu yılki oturumlarında geleceğe ilişkin 
tekliflerin ele alınacağını görüyorum. Gelecek 
denince ileri teknoloji akla geliyor. Teknolojide 
yaşanan gelişmeler akla geliyor. Bu alanda şimdiye 
kadar şahit olduğumuz durumlar insanların haya-
tını kolaylaştıran gelişmelerden meydana geliyor.

* Üzerinde durmamız gereken bir diğer önemli 
husus verimliliktir. Biz insanlar olarak verim mi 

120 Ülkeden Katılımcının Bir Araya geldiği 
7. Boğaziçi Zirvesi, İstanbul Four Seasons Hotel’de gerçekleşti.
Cumhurbaşkanlığı yüksek himayesinde Uluslararası İş Birliği Platformu (UİP) tarafından düzenlenen 7. Boğaziçi Zirvesi, 
İstanbul Four Seasons Hotel’ de gerçekleşti.
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есть по 2 – 3 машины. Это затратная экономика. 
При упоминании эффективной экономики следу-
ет помнить об инвестициях и создании рабочих 
мест. Именно в таком обществе в последующем 
начнётся конкуренция. По прогнозам ООН 2014-го 
года, глобальные потребности в продовольствии  
составят более 60 - ти процентов. Это означает, что 
мы будем приобретать больше продовольствия, 
нежели земли. 
* Одна третья часть всех продовольственных 
продуктов в мире превращается в отходы. Объём 
продовольственных отходов примерно равен еже-
годному объёму производства в Чёрной Африке. 
Общий объём отходов составляет 222 миллиона. 
Являющаяся одной из основных составляющих 
антропоцентричной экономики эффективная 
экономика подразумевает под собой бережливое 
использование средств. 
* Другой важной сферой является урбанизация. 
Ожидается, что уровень городского населения 
повысится до 56-ти процентов. В современное 
время телефон и интернет станут неотъемлемыми 
составляющими экономики. Коммуникационные 
возможности также являются хорошей возможно-
стью. Мы должны использовать это для цивилиза-
ции, наследниками которой являемся. В противном 
случае мы можем просто затеряться. Мы должны 
сохранить свою свободу, индигенность  и нацио-
нальные ценности. 
* 15-ое июля можно назвать и адресом, и названием 
этой борьбы. Наше государство показало, что будет 
отстаивать свои интересы даже ценой своей жизни. 
Давайте вместе реализовывать золото не междуна-
родном рынке. Давайте вместе спасать внутренний 
рынок от засилья иностранной валюты. Давайте 
вместе искать пути привлечения заёмных средств 
в национальной валюте и забудем о кредитовании 
в иностранной валюте. Выражаю благодарность 
правительству, СМИ и другим. Однако, в торговых 
центрах всё же предпочитают оплачивать аренду 
в иностранной валюте. Для разрешения данной 
ситуации при необходимости будут применены 
временные меры.  Все эти операции должны быть 
проведены при помощи национальной валюты. Во 
всём остальном присутствует империалистический 
замысел. С другой стороны есть малый бизнес, 
который оказался в затруднительном положении. 
Сумевший пережить коварную попытку переворо-
та этот народ сумеет противостоять и экономиче-
скому давлению. 
* Евросоюз настоял на усилении интенсивности 
переговоров по полноправному членству.  Вот уже 
53 года Евросоюз  держит в ожидании Турцию. Но 
на вас же свет клином не сошёлся! Вы оказывали 
давление на многие страны по всему миру. Что же 
случилось на этот раз? Неужели это всё, что вы сде-
лаете? Но вы никогда не сможете сломить Турцию! 
Мы будем работать в 2 – 3 раза больше, чем сегод-
ня, но никогда не сдадимся. Мы ещё не закончили с 
Евросоюзом. Однако у Турции есть ещё множество 
других альтернатив. Мы выберем одну из них и 
продолжим двигаться дальше. Конечно, упомина-
ние этого сейчас неуместно, но хотел бы отметить, 
что мы продолжаем работы относительно этих 
альтернатив. 
* Президент Турецкой Республики Северного Кип-
ра  кое-что указал. Ситуация там остаётся такой 
же. Евросоюз хочет, чтобы мы отдали им Кипр и не 
вмешивались. Без всякого стеснения они приходят 
с одним флагом. Но они узнают, что там есть два 
независимых государства: их Южный Кипр и наша 
Турецкая Республика Северного Кипра . До окон-
чания года необходимо получить итоги по этому 
вопросу. Эти земли будут нашими, и  никак иначе. 
Они питают напрасные иллюзии. 
* Я считаю, что реализации работы данной плат-
формы необходимо только сотрудничество при-
мерно 60-ти стран. Можно добиться устройства 
порядка при помощи таких мер стандартизации, 
как общий язык торговли. Данная торговая плат-
форма, границы которой были мной обозначены, 
может перерасти в более масштабное сотрудни-
чество. Также я верю в то, что на Босфорском 
Саммите будут обсуждены эти темы. Выражаю 
свою надежду на то, что первый этап, указанный в 
тексте глобального соглашения, будет реализован. 
Ещё раз хотел бы отметить, что стоит помнить об 
осуществлении импорта и экспорта с помощью 
национальной валюты.

Гражданская инициатива (Стамбул) – В 7-м Бос-
форском саммите приняли участие:  Президент 

Турции Реджеп Тайип Эрдоган,  Вице  - премьер - 
министр Турции Мехмет Шимшек, Министр разви-
тия Турции Лютфи Эльван,  Министр иностранных 
дел Турции  Мевлют Чавушоглу,  Президент Союза 
палат и бирж Турции Рифат Хисарджыклыоглу,  
Заместитель президента Платформы «Башкент» 
адвокат Неслихан Коджакая,  Экс – министр По 
делам Европейского  союза Эгемен Багыш, Чрез-
вычайный и полномочный посол Кыргызской 
Республики  в Турции Ибрагим Жунусов, Почет-
ный консул Кыргызстана в Турции доктор Мустафа 
Курт, Представитель Международной платформы 
мира и братства в Косово Бесим Джамбази, а также  
множество местных и иностранных гостей. 
На открытии Саммита с приветственным словом 
выступили: Президент Турции Реджеп Тайип Эр-
доган,  Министр экономики и Экс – министр По 
делам Европейского  союза Эгемен Багыш, Прези-
дент Албании Буяр Нишани, Президент Турецкой 
Республики Северного Кипра Мустафа Акынджи, 
Член Палаты Королевства Марокко Иосиф Амра-
ни, Министр экономики и финансов Королевства 
Марокко  Мохаммед Бусаид, Министр экономики 
Афганистана Абдул Саттар Мурад, а также Демет 
Сабанджы Четиндоган и Гамзе Джизрели. 
В БОСФОРСКОМ САММИТЕ ПРИНЯЛИ 
УЧАСТИЕ ВАЖНЫЕ ЛИЧНОСТИ ИЗ ТУРЦИИ 
И ДРУГИХ СТРАН МИРА… 
Организованный  под руководством  Администра-
ции Президента Турции 7-й Босфорский саммит 
прошёл  с участием высокопоставленных предста-
вителей 120-ти стран. 
Среди приглашённых на Саммит также были  Глав-
ный советник Федерации риэлторов Турции Октай 
Чифтчи и Председатель Совета директоров  «Эмир 
оф Истанбул» Фырат Уйгур.
По словам Главного советника Федерации риэл-
торов Турции Октая Чифтчи, в течение четырёх 
дней Саммита была предоставлена возможность 
встретиться с иностранными гостями и инвесто-
рами и обсудить с ними вопросы касательно не-
движимости, жилых помещений и других инвести-
ционных сфер в Турции.  Также между турецкими 
и иностранными компаниями были достигнуты 
соглашения относительно многих тем.  Помимо 
этого, было отмечено, что в ближайшее время вы-
шеуказанный Главный советник  и Председатель 
Совета директоров  «Эмир оф Истанбул» Фырат 
Уйгур  осуществят поездку за границу для повтор-
ного проведения встреч. 
«На Международный Босфорский Саммит был 
приглашён и племянник известного деятеля 
искусств Нежата Уйгура». 
Фырат Уйур отметил, что впервые принимает 
участие на Босфорском саммите, что данное меро-
приятие проводится в нужное время, а также что 
участие представителей 120-ти стран подтверждает 
факт того, что Турция является безопасной стра-
ной. Помимо этого, он указал, что имеет богатый 
опыт работы за рубежом и благодаря этому неод-
нократно сумел привлечь инвестиции и иностран-
ную валюту в Турцию.  Вместе с тем Фырат Уйгур 
сказал, что Турция является страной стабильности, 
в также что участие на данном мероприятии ино-
странных бизнесменов, министров экономики, 
послов и государственных деятелей является 
предметом гордости для сферы бизнеса и страны в 
целом. 
-Заметки из выступления Президента Турции Эр-
догана:
* Выражаю свою благодарность всем тем, кто сво-
им опытом и мнениями привнесёт вклад в работу 
Саммита. Я верю в то, что проведение данного 
Саммита в такое непростое для всего региона вре-
мя является важным событием. 
* Я уверен в том, что предложения касательно бу-
дущего, которые были сделаны на заседаниях этого 
Саммита, будут реализованы.  При упоминании 
будущего на ум сразу приходят технологии и раз-
витие технологий.  Все мы становимся свидетелями 
того, что прогресс в данной сфере существенно 
упрощает жизнь людей. 
* Эффективность каждого человека является ещё 
одной важной темой, которой стоит коснуться. 
Какому принципу должны придерживаться мы – 
люди: затратной или эффективной? В одной семье 

В минувшие дни в отеле «Четыре сезона. Стамбул» прошёл 7-й Босфорский 
саммит, в котором приняли участие представители 120-ти стран.
Организованный Платформой международного сотрудничества (UİP)  под руководством  Администрации Президента 
Турции 7-й Босфорский саммит прошёл в отеле «Четыре сезона. Стамбул».  
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Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan Beyefendiyi Yalnızlaştırma 
Politikaları Üzerinden Bir Algı Gerçek-
leştirilmek İstediler.  

Devletin Bekası, Milletimizin İstiklali 
ve İstikbali Yolunda Yürüyen, Cumhur-
başkanımızın Da Son Günlerde Çeşitli 
Platformlarda, Yalnız Olduğunu İfade 
Etmesi de Ayrıca Bizleri Derinden Üz-
müştür.

“Bizlerde Başkent Platformu Ola-
rak Diyoruz ki, Devletin Sahibi Mil-
lettir ve Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan Yalnız Değil-
dir.’’

Aziz Milletimiz O Karanlık Gecede, İs-
tiklal Uğruna İhanet Şebekesine Karşı 
Tek Vatan, Tek Devlet, Tek Millet, Tek 
Bayrak Unsurlarının Kutsallığını Şerefli 
Bir Şekilde Omuz Omuza Vererek  “Ya 
İstiklal Ya Ölüm” Anlayışıyla Hareket 
Etmiştir, Aynı Zamanda Bu Aziz Mil-
let Türkiye Cumhuriyetinin Bölünmez 

Toprak Bütünlüğünü, Anayasasını, 
Milletin Bağımsızlığını ve Egemenliğini 
Korumuştur. 

“Maalesef Bu Uğurda Gazilerimiz ve 
Şehitlerimiz Olmuştur.” 

Milli İradeye Sahip Çıkan Başta Aziz 
Şehitlerimize, Gazilerimize, Askerleri-
mize, Polislerimize, Vatandaşlarımıza, 
Siyasi Parti Liderlerine ve Yöneticile-
rine, Sivil Toplum Kuruluşlarına, Tüm 
Medya Kuruluşlarına, Devlet Adamı 
Vakarı ile Görev Yapan Yetkililere, Tüm 
Milletimize Şükranlarımızı Tekrar Tek-
rar Sunuyoruz.. 

UNUTMADIK.! UNUTTURMAYACA-
ĞIZ.!!! Dedi.

Ettiklerini İfade Ediyorlar.

Başkent Platformu Genel Başkanı Dr. 
Mustafa Kurt’un Yaptıkları Toplantılar-
da, Ziyaretlerinde Ve Beraber Oldukları 
Sivil Toplum Kuruluşları İle Görüşmele-
rinde Özetle Altını Çizdikleri Tespitler-
den Satır Başlıkları Şöyle;

Karanlık Güçlerin Türk İslam Dünya-
sının ve Tüm Mazlumların Son Kalesi 
Olan Türkiye Cumhuriyeti Devletini 
Bölmeye, Parçalamaya, Hatta Yok Et-
meye Çalıştıklarını Millet Olarak Gör-
mekteyiz.

Şöyle ki; Emperyalist Güçler Uzun Yıl-
lardır, Türkiye Cumhuriyeti  Devletini 
Dolayısı İle Türk Milletini, Yurt Dışında 
Lobi Faaliyetleri ve Gizli Planlarla Yurt 
İçinde Bölücü Terör Örgütleri Ve Paralel 
Örgütlerle Şimdilerde İse Ekonomik 
Yaptırımlarla Terbiye Etmek, Devamın-
da Siyaseti Dizayn Etmek Arzusunda 
Oldukları Gibi Akabinde Türkiye Cum-
huriyetini Dize Getirmeye Çalıştıkları 
Milletimizce Gayet İyi Bilinmektedir. 
Bu Karanlık Odaklar Sonrasında, Mil-
letimizi Parçalanıp, Bölünüp, Türkiye’yi 
Bir İç Savaşa Sürükleyerek Ülkemizi 
Suriye, Irak, Mısır vs. vs. Durumuna 
Düşürerek, Böylece Mazlumların Son 
Kalesi Olan Türkiye’yi İçerden Yıkmış 
Olacaklardı. 

Bütün Bu Sinsi Planlarını Tutmayınca 
Bu Defa Devletin Bir Numaralı İsmi 

Sivil İnisiyatif (ANKARA)-  Baş-
kent Uluslararası Barış Kardeşlik 

Platformu Genel Başkanı Dr. Mustafa 
Kurt, 9 Yıldır Milli Hafızaya Dönme-
miz İçin Çok Israr Ettik. Kuruluş Fel-
sefesi Olarak “İnsanı Yaşat Ki, Devlet 
Yaşasın” ve Beraberinde “Devletin 
Sahibi Millettir” Dedik... Şimdi ise 15 
Temmuz İhanet Gecesini Unutmadık 
Unutturmayacağız.... Diyoruz.  Baş-
kent Platformu 17/25 Aralıkta, FETÖ 
Örgütüne Karşı, Devletin Yanında 
Olmuştu ve Amansız Bir Mücadele 
Başlatmıştı... Şimdilerde ve Bundan 
Sonrada Devletin ve Milletin Yanın-
da Olacağız ve Hafızalarımızı Güçlü 
Tutmak İçin Bu ve Benzer Çalışmalara 
Devam Edeceğiz.. Dedi. 

Başkent Platformu Unutmadık Unut-
turmayacağız ve ‘’Karanlık Geceyi Ay-
dınlatan Milletimize Selam Olsun’’ Slo-
ganı İle Çeşitli Etkinlikler ve Ziyaretler 
Gerçekleştiriyor.

Bu Kapsamda 15 Temmuz Gazileri-
ne, Sivil Toplum Başkanlarına Üstün 
Hizmet Plaketleri Taktim Ederken, 15 
Temmuzu Unutmama Unutturmama 
Adına Millet Olarak Yeni Bir Sayfa Aç-
tıklarını da Söylüyorlar. 

Platform Yetkilileri, 15 Temmuz Gazi-
lerinin Yanı Sıra Ayrıca Operasyonlarda 
Sınırın İçinde Yada Ötesinde Yaralanan 
Askerlere Yerinde Ziyaret Ederek Moral 
Olma Faaliyetlerine Aralıksız Devam 

UNUTMADIK.!
UNUTTURMAYACAĞIZ.!!!
“Başkent Platformu Unutmadık Unutturmayacağız ve 
‘’Karanlık Geceyi Aydınlatan Milletimize Selam Olsun’’ 
Sloganı İle Çeşitli Etkinlikler ve Ziyaretler Gerçekleştiriyor.”
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«Народ стал свидетелем того, как тём-
ными силами были предприняты по-
пытки  разделить и даже разрушить 
Турцию, которая является последним 

оплотом тюркского исламского мира 
и пристанищем всех жертв. 

Народ Турции прекрасно знает, что 
империалистические силы на протя-
жении долгих лет пытаются всячески 
покорить Турцию, лоббирую свои 
интересы, разрабатывая секретные 
планы, применяя экономические сан-
кции и придумывая новую политику 
в угоду своих интересов. По их замы-
слам Турция должна была быть поде-
лена на части и разрушена, повторив 
судьбу Сирии, Ирака, Египта и т.д. 

Когда же их коварные планы  не были 
реализованы, то они попытались со-
здать иное впечатление вокруг нашего 
лидера Президента Турции Реджепа 
Тайипа Эрдогана посредством поли-
тики изолирования.  

То, что Президент Турции, работаю-
щий во благо и будущее страны и на-
рода, оказался без поддержки в совер-
шенном одиночестве на различных 
платформах очень сильно огорчило 
нас. 

Столичная платформа заявляет, что 
«Государство в руках народа» и что  
Президент Турции Реджеп Тайип Эр-
доган не один.

В ту ночь наш великий народ плечом  
плечу сражался ценой своей жизни 
под лозунгом «Один народ, один 
флаг, одна родина и одно государст-
во» , сохранив таким образом свой 
суверенитет, конституцию и  незави-
симость. 

К сожалению, на этом пути  есть по-
гибшие и пострадавшие. 

Я хотел бы ещё раз выразить свою 
благодарность погибшим, ветеранам, 
военнослужащим, полицейским, 
гражданам, лидерам политических 
партий, государственным деятелям, 
СМИ, уполномоченным лицам – всем 
тем, кто встал на защиту националь-
ных интересов…

Мы не забыли! Не дадим забыть!!!» 

Гражданская  инициатива  (АНКА-
РА) -  Генеральный директор Ме-

ждународной столичной платформы  
мира и братства Др. Мустафа Курт 
сказал следующее: «Вот уже на протя-
жении 9- и лет мы говорим: «Хочешь 
процветания государства – создай 
условия для людей» и «Государство 
в руках народа». Сейчас же позволь-
те представить Вам разработанный 
Столичной платформой  под девизом 
«Мы не забыли. Не дадим забыть» 
проспект, посвящённый попытке пе-
реворота.  17/25 декабря Столичная 
платформа поддерживала страну в 
борьбе против Террористической ор-
ганизации Фетхуллаха Гюлена...  Мы 
продолжим и дальше поддерживать 
наше государство и народ, претворяя 
в жизнь аналогичные проекты для 
того, чтобы сохранить всё в памяти». 

Столичная платформа осуществляет 
визиты и мероприятия под лозунгом 
«Да здравствует наш народ, который 
пролил свет в темноте! Мы не забы-
ли! Не дадим забыть!»

В связи с этим при вручении вете-
ранам 15-го июля почётных наград 
за выдающиеся заслуги  также было 
сказано, что  народ Турции открыл 
новую страницу истории во имя того, 
чтобы не забыть и всегда помнить об 
этих событиях. 

Помимо этого, уполномоченные 
представители Платформы упомяну-
ли о том, что продолжают непрерыв-
но навещать и оказывать моральную 
поддержку ветеранам событий 15-го 
июля и военнослужащим, которые 
принимали участие в операциях на 
границе и за её пределами. 

На заседаниях и встречах с НПО Ге-
неральный директор Столичной плат-
формы Др.  Мустафа Курт подчер-
кнул следующее:  

Генеральный директор Столичной платформы 
осуществляет визиты и мероприятия под лозунгом 
«Да здравствует наш народ, который пролил свет в 
темноте! Мы не забыли! Не дадим забыть!»

Мы не забыли!
Не дадим забыть!!!
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Гражданская инициатива  (АНКАРА)- 
Председатель Фонда «Салахуддина 

Аюби» Селахаттин Куруткан  и члены 
Совета директоров Фонда посетили 
офис Генерального директора Столичной 
платформы Др. Мустафы Курта. В ходе 
проведения встречи делегаты отметили, 
что поддерживают Столичную платфор-
му и готовы вместе работать во благо 
человечества всего мира под лозунгом 
«Хочешь процветания государства – со-
здай условия для людей». 

Селахаттин Куруткан: «Фонд «Салахуд-
дина Аюби»  считает важным начало 
«Легализации медресе». 

«Начавший работу в этой сфере после 
1980-го года Шейх Селахаддин Сейдаогул-
лары систематизировал предоставление 
услуг в соответствии с требованиями 
современного мира и в 1997 – м году  
создал при помощи 1-й Региональной 
администрации  Фондов Стамбула Фонд 
«Салахуддина Аюби». Все медресе отно-
сятся к Фонду и продолжают предостав-
лять соответствующее образование.  
Помимо этого, в целях предоставления 
образовательных услуг в различных ре-
гионах, во многих провинциях Турции 
были открыты филиалы. 

На данный момент в 12-ти различных 
провинциях активно работают 9 медресе. 

В учебных заведениях Фонда получают 
образование и обеспечиваются 100 %-м 
грантом 650 молодых людей  и 250 деву-
шек.  
От имени Фонда «Салахуддина Аюби»  
мы считаем важным начало «Лега-
лизации медресе», а также хотели бы 
отметить нижеследующее.  Духовная 
и научная пустота населения регионов 
заполнялась выпускниками тех или иных 
медресе…  Эти выпускники, которые 
хорошо знали положение жителей реги-
онов, иногда предоставляли свои услуги 
бесплатно, а иногда  - платно. Мы же ста-
раемся возродить умирающую культуру 
медресе, которая является неотъемлемой 
частью славной истории Османской им-
перии.

По нашему мнению, всё это указывает на 
важность медресе, которые воспитали 
множество научных деятелей для ислам-
ского мира».  
Др. Курт: «Наша задача – служить во бла-
го всего человечества». 

«Философия работы Столичной плат-
формы под лозунгом «Хочешь процве-
тания государства – создай условия для 
людей» и так являлась одной из принци-
пов Османской империи. Идея создания 
НПО во всём мире основана на идее 
создания фондов в Османской империи.  
Сегодня же наша Столичная платфор-
ма старается возродить идею создания 
фондов как в Османской империи и пе-
ренести этот опыт в работу современных 
НПО.

В связи с этим мы думаем, что являемся 
частью возрождения традиции создания 
неправительственных организаций. 

Столичная платформа выражает гра-
жданскую инициативу, которая ставит 
во главу угла принцип «Хочешь процве-
тания государства – создай условия для 
людей», не деля людей по религиозной, 
языковой и  национальной принадлеж-
ности.   

Мы верим в то, что счастливые люди 
будут создавать счастливые семьи, из 
счастливых семей  будет строиться 
счастливые общества, а из счастливо-
го общества – счастливые государства. 
Счастливые государства же образуют 
счастливый мир.  Выражаю вам благо-
дарность за вашу работу по выполнению 
данной миссии в соответствии с принци-
пом «Хочешь процветания государства 
– создай условия для людей». 

leler doldurmuştur… Bölge insanının nab-
zını iyi bilen melleler Bu görevi kimi zaman 
ücretli kimi zaman gönüllü olarak, çeşitli 
değişimlerle birlikte bu görevi karşılıksız yü-
rütmüşlerdir. Binaenaleyh; Günümüzde yok 
olmaya yüz tutmuş medrese kültürünü, şanlı 
Osmanlı tarihinin bu geleneğini asrımızda 
ayakta tutmaya çalışıyoruz.

İslam coğrafyasına ışık tutan birçok alimi 
içinde barındıran medreselerin bizce ne 
kadar önem arz ettiği açıkça bunun bir gös-
tergesidir dedi. 

Dr. Kurt “Bütün dünya insanları için 
çalışmaya talibiz”

Başkent platformunun kuruluş felsefesi olan 
insanı yaştaki devlet yaşasın anlayışı zaten 
Osmanlı imparatorluğunun kuruluş felsefe-
sidir. Aynı zamanda dünyadaki sivil toplum 
kuruluşlarının doğuş hareket noktasın da 
Osmanlı imparatorluğunun vakıf anlayı-
şından doğmuştur. Bizler bu gün başkent 
platformu olarak, misyonumuz çerçevesin-
de Osmanlı imparatorluğunun vakıf anla-
yışını canlı tutarak bu çağda sivil toplum 
kuruluşlarında vücut bulması için çaba 
gösteriyoruz..

Bu sebeple bizler milli çizgideki sivil toplum 
kuruluşları ile el ele gönül gönüle yeniden 
dirilişin sivil unsurları olduğumuzu düşünü-
yoruz.

Başkent Platformu  insanlar arasında din-
sel, dilsel, ırksal, mezhepsel ve siyasal görüş 
ayrımı yapmaksızın, dünya insanlarını 
kucaklayan yapısıyla “insanı yaşat ki devlet 
yaşasın” düsturu çerçevesinde bütün dünya 
insanları kucaklayan sivil bir inisiyatiftir.

Bizler  “İnanıyoruz ki; mutlu bireylerden 
mutlu aileler, mutlu ailelerden mutlu top-
lumlar, mutlu toplumlardan mutlu dev-
letler, mutlu devletlerden mutlu bir dünya 
oluşur. Siz de bu misyona uygun düşünce 
ve faaliyetlerinizden ötürü misyonumuzun 
özeti olan “insanı yaşat ki devlet yaşasın” 
anlayışına hizmet ettiğinizden ötürü tüm 
insanlık adına şükranlarımı sunuyorum. 
Dedi..

Sivil İnisiyatif (ANKARA)-Selahaddin 
Eyyubi vakfı başkanı Selahattin Ku-

rutkan ve yönetim kurulu üyeleri ile bir-
likte Başkent Platformu genel başkanı 
Dr.Mustafa Kurt’u makamın da ziyaret 
ettiler. Yapılan ziyarette istişarelerde bulu-
nan heyet; İnsanı Yaşat Ki Devlet Yaşasın 
anlayışını destur edinmiş olan Başkent plat-
formu ile beraber olduklarını ve tüm dünya 
insanları için birlikte çalışmaya talip olduk-
larını dile getirdiler.

Selahattin Kurutkan,” Selahaddin Eyyu-
bi Vakfı olarak “Medreselerin Legalleş-
mesi” açılımını önemsiyoruz. “

1980’den sonra bu hizmet ve görevi devralan 
Şeyh Selahaddin Seydaoğulları; bu hizmeti 
sistematize edip modern çağa uyarlayarak 
1997’de İstanbul 1.Vakıflar Bölge Müdür-
lüğünce Selahaddin Eyyubi Vakfını Kur-
muştur. Tüm Medreseler Vakfa bağlı olarak 
tedrisat eğitimlerini devam ettirmektedir. 

Ayrıca Vakıf eğitim hizmetlerini değişik böl-
gelere de götürebilmek adına ülkemizin deği-
şik bölgelerinde şubelerini açmaya muvaffak 
olmuştur.

Şuanda 12 İl temsilciliğiyle Aktif 9 Med-
resesiyle ilmi eğitimleri kurumsal bir çatı 
haline getirmiştir.

Vakıf bünyesinde; 650 Erkek Talebe, 250 
Bayan Talebe yatılı ve %100 burslu bir şekil-
de tedrisat eğitimlerini almaktadır.

Selahaddin Eyyubi Vakfı olarak “Medrese-
lerin Legalleşmesi” açılımını önemsemekle 
beraber bu konuda şunları söylemekte fayda 
görüyoruz. Bölge halkının dini ve ilmi boşlu-
ğunu yıllarca fahri olarak medresemizden ve 
diğer başka medreselerden mezun olan mel-

SELAHADDİN EYYUBİ VAKFINDAN, BAŞKENT PLATFORMU GENEL BAŞKANI 
DR. MUSTAFA KURT’A ZİYARET

“İnsanı Yaşat Ki Devlet Yaşasın” 
Düsturu Çerçevesinde Bütün Dünya İnsanları İçin Çalışmaya  Talip Sivil Toplum Kuruluşuyuz”

«Мы являемся неправительственной организацией, которая считает своим долгом работать во благо 
человечества всего мира под лозунгом « Хочешь процветания государства – создай условия для людей».

ВИЗИТ ПРЕДСТАВИТЕЛЯ ФОНДА «САЛАХУДДИНА АЮБИ» В ОФИС 
ГЕНЕРАЛЬНОГО ДИРЕКТОРА СТОЛИЧНОЙ ПЛАТФОРМЫ ДР. 

МУСТАФЫ КУРТА
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Genç lider Kim Jong-Un, babası Kim 

Jong İl›in 17 Aralık 2011›de kalp krizi 

sonucu yaşamını yitirmesinin ardından 

yönetimi devralmıştı.

Merkezi Güney Kore’de bulunan 
Ulusal Güvenlik Stratejisi Ens-

titüsü (INSS), yayımladığı “Kim Jong-
Un’un 5 Yıllık İktidarı: Kötü Yönetim” 
raporunda babası Kim Jong-İl’in ölü-
münün ardından iktidardaki Kore İşçi 
Partisinin başına geçen genç liderin 
iktidarını güçlendirmek için ölüm ceza-
sını kullandığı belirtildi. 

Raporda Kim’in 5 yıllık iktidarında 
idam edilen 340 kişiden 140’ının üst 
düzey hükümet yetkilisi, diğerlerinin de 

Об этом говорится в докладе ана-
литического центра Южной Ко-

реи «Институт стратегии националь-
ной безопасности» под названием «5 
лет правления Ким Чен Ына: плохое 
управление». В докладе говорится о 
том, как после смерти отца Ким Чен 
Ира лидер Северной Кореи использу-
ет казни, чтобы укрепить свою власть 
в стране.

Ким Чен Ын в течение 5 лет приказал 
казнить 340 человек, среди них – 140 
старших офицеров в правительстве 
страны, военных и членов правящей 
Рабочей партии КНДР.

ОТДАЛ ДЯДЮ НА РАСТЕРЗАНИЕ 
СОБАК 

ordu ya da İşçi Partisi yetkilisi olduğu 
kaydedildi.

ENİŞTESİNİ AÇ KÖPEKLERİN ÖNÜ-
NE ATTI

İdam edilenler arasında Kim’in eniştesi 
ve Ulusal  Savunma Konseyi Başkan 
Yardımcısı Chang Song Thaek de bu-
lunuyordu. Yolsuzluk yaptığı gerek-
çesiyle 2013›te idam edilen Chang›ın 
aç köpeklerin önüne atıldığı ileri 
sürülmüştü. 

За два года до этого – в декабре 2013 
года - сообщалось о казни дяди ру-
ководителя КНДР Чан Сон Тхэка, 
который долгое время возглавлял На-
циональный комитет обороны. Ут-
верждалось, что он был приговорен к 
смерти ввиду обвинения в коррупции 
и был отдан на растерзание собак.  

В 2015 году сообщалось о казни Ми-
нистра обороны КНДР Хён Ён Чхоля, 
которого публично расстреляли из 
зенитного пулемета в Пхеньяне перед 
большим скоплением людей.  

Молодой лидер Ким Чен Ын перенял 
бразды правления после смерти сво-
его отца Ким Чен Ира от сердечного 
приступа 17 декабря 2011 года.  

Savunma Bakanı Hyon Yong Chol ise 

2015›te başkent Pyongyang›ta kalaba-

lık önünde uçaksavar mermisiyle idam 

edilmişti. 

Kuzey Kore’de 140 Hükümet 
Yetkilisi İdam Edildi.
Kuzey Kore’de Kim Jong-Un’un iktidara geldiği 2011 yılından bu yana 340 
kişinin idam edildiği, idam edilen 340 kişiden 140’ının üst düzey hükümet 
yetkilisi olduğu bildirildi

В Северной Корее казнили 140 должностных лиц 

Северокорейский диктатор Ким Чен Ын приказал казнить 340 
человек с момента прихода к власти в 2011 году, среди них – 140 
должностных лиц.

Dünya Müslüman Alimler Birliği Başkanı Dr. Yusuf El KarAdavi, İstanbul›da 
bir gece kulübüne yönelik düzenlenen ve 39 kişinin yaşamını yitirdiği terör 
saldırısı nedeniyle mesaj yayınladı.

Yusuf El kardavi, mesajında ‹ ‹Türkiye›nin güvenliği bütün İslam Dünyasının 
güvenliği demektir›› dedi.

“OYUNLARI BOZUN”

Yusuf El Kardavi, Twitter hesabından yaptığı paylaşımda ‘’İstan-
bul Ortaköy›de düzenlenen terör saldırısını şiddetle kınıyorum. Türkiye›nin 
güvenliği bütün İslam dünyasının güvenliği demektir. Türkiye›yi yıkmak is-
teyen güçler hiç boş durmuyorlar, Her gün saldırıyorlar. Türk halkı bunlara 
karşı birlik içinde olmalı. oyunları bozmalı.›› ifadelerini kullandı.

Yusuf El Karadavi’ den Türkiye 
Mesajı: Bu Oyunu Bozun
Dünya Müslüman Alimler Birliği Başkanı Dr. Yusuf El Kardavi, 
İstanbul’daki alçak terör saldırısıyla ilgili mesaj yayınladı.

Президент Международного союза мусульманских учёных Д-р Юсуф 
аль – Кардави опубликовал своё послание в связи с террористическим 

актом в стамбульском ночном клубе, унесшем жизни 39 человек. 

Также он добавил: «Безопасность Турции -  это безопасность всего мусуль-
манского мира». 

«ВЫ ДОЛЖНЫ РАССТРОИТЬ КОЗНИ» 
Юсуф аль – Кардави опубликовал в твитере следующее: «Я решительным 
образом осуждаю террористический акт в районе Ортакёй г. Стамбул. Без-
опасность Турции -  это безопасность всего мусульманского мира. Силы, 
которые хотят разрушить Турцию, не стоят на месте и каждый день напада-
ют. Турецкий народ должен сплотиться перед лицом всего этого и расстро-
ить козни».  

Послание Юсуфа аль-Кардави Турции: 
«Вы должны расстроить козни».
Президент Международного союза мусульманских учёных 
Д-р Юсуф аль – Кардави опубликовал своё послание в связи с 
террористическим актом в Стамбуле.   
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Irak’taki Türkmen liderler Kerkük’te son 
bir yılda özellikle Türkmenlerin yaşa-

dığı semtlerde ciddi asayiş problemleri 
yaşandığını belirterek hükümetten destek 
istedi.

“TÜRKMENLERİN CAN GÜVENLİĞİ 
BÜYÜK TEHLİKE İÇİNDE”

Basın toplantısında konuşan Türkme-
neli Partisi Başkanı Rıyaz Sarıkahya ise 
Kerkük’te bu tür suçlara bulaşanların 
güvenlik güçlerinin üniformalarını kullan-
dığını belirtti.

Sarıkahya, “Kerkük kent merkezinde 
Türkmenlerin can güvenliği büyük tehlike 
içinde. Geceleri insanların evlerinin kapı-
sını çalan, üzerlerinde güvenlik güçlerine 
ait üniforma olan ve güvenlik gücü oldu-
ğunu iddia eden suç çeteleri arama yapma 
gerekçesiyle vatandaşların evine giriyor ve 
mallarına el koyuyor. Bu tehlike her geçen 
gün büyüyor.’’ dedi.

Merkezi ve yerel hükümete çağrıda bulu-
nan Sarıkahya, “Seçimle yerel hükümetin 
başına gelen partilerin artık bu tür olay-

Arakan Müslümanlarına yönelik insan hakla-
rı ihlallerine karşı sessiz kalan Myanmar’ın 

Nobel ödüllü lideri Aung San Suu Çii’yi eleştiren 
Nobel Barış Ödülü sahipleri, Birleşmiş Milletle-
re (BM) de Arakan›daki «etnik temizlik ve in-
sanlığı karşı suçlara» son vermesi çağrısı yaptı.

Aralarında Malala Yusufzay›ın da olduğu bir 
grup Nobel Barış Ödülü sahibi, BM Güvenlik 
Konseyine gönderdikleri mektupta, Myanmar 
Dışişleri Bakanı ve Devlet Başkanlığından So-
rumlu Devlet Bakanı Aung San Suu Çii’yi eleş-
tirdi.

Mektupta, Arakan Müslümanlarına yönelik 
insan hakları ihlallerine dikkat çekilerek, BM 
Güvenlik Konseyine Myanmar›da «etnik te-
mizlik ve insanlığa karşı suça varan trajedinin» 
durdurulması çağrısı yapıldı.

Bir an önce harekete geçilmezse, insanların 
mermilerle değilse bile açlıktan öleceği vur-
gulanan açıklamada, Myanmar hükümetine 
Arakan›a insani yardım konusundaki tüm kısıt-
lamaları kaldırması çağrısında bulundu.

Malezya’nın Arakan’a yardım filosuna izin ve-
rilmiyor

Malezya’dan Ocak ayında yola çıkacak olan in-
sani yardım gemisine Myanmar hükümetinden 
izin verilmeyeceği açıklandı

Rohingya (Arakan) Müslümanları için yiyecek 
ve acil durum malzemeleri taşıyan bir yardım 
filosu Ocak ayında Myanmar’ın Rakhine Eyale-
tine gitmek üzere yola çıkmaya hazırlanıyor.

İslam Kuruluşları Malezya Danışma Konseyi 
Genel Sekreteri Zulhanis Zainol yaptığı açıkla-
mada, cuma günü filonun Kuala Lumpur büyü-
kelçiliği vasıtasıyla Myanmar girmek için izin 
başvurusunda bulunduğunu açıklamada, ancak 
henüz olumlu bir cevap alamadıklarını söyledi.

Zainol, «Yanıt almasak bile, bunun önemli bir 
insani misyon olduğuna inandığımız için yelken 
açmaya devam edeceğiz» dedi.

Malezya, Myanmar hükümetinin Rakhine›deki 
şiddetli bir darbe yaparak güvenlik güçlerinin 
saldırıları ile sivil halkın istismar edildiğini 
söyleyerek bir çok kişiyi öldüren ve 30.0000 

Rohingya›yı yerinden eden Myanmar hüküme-
tini sert bir dille eleştiriyor.

MYANMAR’IN ‘MAVİ MARMARA’SINA İZİN 
YOK

Myanmar hükümeti ise “Bizden izin almadan 
hiç kimse sularımıza giremez. Onlar yaparsa, 
biz cevap vereceğiz - onlara saldırmayacağız, 
ama biz onları almayacağız” açıklaması yaptı.

Myanmar’ın başkanlık ofisi sözcüsü Zaw Htay, 
böyle bir talep aldıklarını reddetti ve önceden 
izin almaksızın filonun limanlarına girişini ka-
bul etmeyeceklerini söyledi. Hükümet yardım 
filosunun muhtemel çatışmaları tetiklemesin-
den korktuklarını söyledi.

Başkanlık ofisi sözcüsü Zaw Htay Reuters 
haber ajansına verdiği demeçte, “Eğer sorun 
arıyorlarsa bunu kabul etmeyiz,” dedi. Htay 
“Myanmar’da yaşayan vatandaşlarımız için 
hiçbir iznimiz olmadan bizim karasularımıza 
giremezler, yaparlarsa cevap vereceğiz - onlara 
saldırmayacağız, ancak almayacağız” dedi. 

10 Ocak’ta Malezya’dan hareket edecek olan filo, 
Rohingya nüfusu için 1.000 ton pirinç, tıbbi yar-
dım ve diğer temel maddeleri taşıyacaktı.

Bu ayın başlarında Malezya, Güneydoğu Asya 
Ülkeleri Birliği (ASEAN) ‹ne insani yardımı ko-
ordine etmeye ve Rohingya Müslümanlara karşı 
işlenen zulümleri soruşturmaya çağırdı.

Malezya ve Myanmar, birbirlerinin iç mese-
lelerine karışmamak için uzun süredir devam 
eden bir politikaya sahip olan 10 uluslu grubun 
üyesidir.

Malezya›da, daha önce yaşanan şiddet nede-
niyle yerinden edilmiş 150,000 ila 200,000 
Rohingya var.

Myanmar, daha önce insani yardım için 
Rakhine›e erişimin açık olacağını belirtti ancak 
bazı Rohingya toplulukları, güvenlik gerekçe-
siyle kuruluşlara yardım etmek için sınır dışı 
bırakıldı.

MAVİ MARMARA

Mavi Marmara isimli yardım gemisi, İHH İnsani 
Yardım Vakfı ve Özgür Gazze Hareketi’nin orga-
nizasyonu ile İsrail ablukasındaki Gazze’ye yar-
dım malzemeleri götürmek üzere bir grup gemi 
ile birlikte yola çıktı. 31 Mayıs 2010 tarihinde 
Gazze’ye yakın uluslararası sularda İsrail Ordu-
sunun gemiye asker çıkarması üzerine organi-
zasyon amacına ulaşamadı. Gazze insani yardım 
filosu saldırısı sonucunda gemi yolculardan 9 
kişi öldü çok sayıda sivil yaralandı.

Группа лауреатов Нобелевской премии 
мира обратилась к ООН с критикой лау-

реата Нобелевской премии лидера Мьянмы 
Су Чжи, которая ничего не предпринимает 
против нарушения прав мусульман Аракана, 
и призывом остановить «этнические чистки и 
преступления против человечности».
Группа лауреатов Нобелевской премии мира, 
среди которых также есть Малала Юсуфзай, 
направила в Совбез ООН обращение с крити-
кой адрес Министра иностранных дел и Ми-
нистра администрации президента Мьянмы  
Аун Сан  Су Чжи.
В обращении к Совбезу ООН внимание ак-
центируется на  нарушении прав человека 
и звучит призыв остановить «этнические 
чистки и преступления против человечности» 
по отношению к мусульманам - рохинья из 
Аракана. 
Также лауреаты отметили, что, если в кратчай-
шие сроки ничего не будет предпринято, то 
жители погибнут если не от пуль, то от голода. 
Также они призвали правительство Мьянмы 
отменить ограничения относительно оказания 
гуманитарной помощи жителям Араканаа.
Флотилии с гуманитарным грузом из Малай-
зии не разрешается допуск в Аракан 
Стало известно, что правительство Мьянмы 
не разрешает допуск флотилии с гумани-
тарным грузом из Малайзии, которая будет 
отправлена в январе. 
Малайзия готовит флотилию с гуманитарным 
грузом к отправке в мьянманский штат Рак-
хайн, где мусульмане-рохинья подвергаются 
давлению со стороны правительственных сил. 
По словам Генерального секретаря Малазий-
ского Консультативного совета исламских 
организаций Зулханиса Зайнола, в пятницу 
посредством посольства Куала Лумпура  был 
направлен запрос на разрешение ввода фло-
тилии в Мьянму. Однако, положительного  
ответа ещё  не последовало. 
Также Зайнол добавил: «Если даже мы не по-
лучим ответ, то всё равно не спустим паруса, 
так как мы верим, что  речь идёт о важной 
человеческой миссии». 
Малайзия подвергло правительство Мьян-
мы  острой критике относительно насилия 
по отношению  к мусульманам – рохинья, 
30.0000  из которых вынуждены были бе-
жать, убийства большого количества гра-
ждан и бойне, устроенной правительствен-
ными войсками. 

ЗАПРЕТ НА «СИНИЙ МРАМОР» МЬЯНМЫ 
Правительство Мьянма ответило следующим 
образом: «Никто не сможет вторгнуться на 
наши территориальные воды без нашего раз-
решения. Если кто-то попытается это совер-
шить, то мы ответим. Мы не будем применять 
силу, но и не впустим никого».  
Представитель президента Зау Хтай отрицает, 
что они прияли такое требование и заявляет, 
что без разрешения их правительства, флоти-
лия не сможет зайти в гавань. Также он отме-
тил, что правительственная флотилия опаса-
ется провокации возможных столкновений.  
Представитель президента Зау Хтай сказал в 
интервью агентству «Рейтер»: «Если они ищут 
проблем, то вы не примем это. Никто не сможет 
вторгнуться на наши территориальные воды без 
нашего разрешения. Если кто-то попытается это 
совершить, то мы ответим. Мы не будем приме-
нять силу, но и не впустим никого».
Планировалось, что флотилия, которая выд-
винется 10 января из Малайзии, доставит для 
жителей Рохинья  1.000 тонн риса, медикамен-
ты и другие товары первой необходимости. 
В начале этого месяца Малайзия обратилась 
в Ассоциацию государств Юго-Восточной 
Азии (АСЕАН) с призывом координировать 
доставку гуманитарной помощи и начать рас-
следование по поводу насилия над мусульма-
нами – рохинья. 
Малайзия и Мьянма являются членами груп-
пы из 10 наций, которые в течение долгих лет 
придерживаются политики не вмешательства 
во внутренние процессы друг друга. 
В Малайзии проживает 150,000 и 200,000 му-
сульман – рохинья, которые вынуждены были 
бежать по причине насилия. 
Ранее Мьянма заявляла, что позволит доста-
вить в Ракхайн гуманитарную помощь.  Одна-
ко, население рохинья было депортировано со 
ссылкой на обеспечение безопасности.   
СИНИЙ МРАМОР
Судно «Синий мрамор»  выдвинулось с целью 
доставки гуманитарной помощи в оккупи-
рованный Израилем сектор Газа. Доставка 
помощи организована  Фондом гуманитарной 
помощи (İHH) и Движение «Свободная Газа».  
31 мая 2010 года доставка гуманитарного гру-
за не удалась по причине того, что в междуна-
родных водах близ сектора Газа израильские 
войска направили на судно своих военных. 
В результате нападения на судно погибло 9 
человек из числа пассажиров, а также постра-
дало множество гражданских лиц. 

Nobellilerden Myanmar Mektubu
Bir grup Nobel Barış Ödülü sahibi, BMGK’ya gönderdikleri mektupta, 
Myanmar lideri Suu Çii’yi eleştirerek, Arakan Müslümanlarına yönelik 
«etnik temizlik ve insanlığı karşı suçlara» son verilmesi çağrısında bulundu.

Лауреаты Нобелевской премии 
обратились в письме к Мьянме
Группа лауреатов Нобелевской премии мира обратилась к Совбезу ООН 
в письме с критикой лидера Мьянмы Су Чжи  и призывом остановить 
«этнические чистки и преступления против человечности» по 
отношению к мусульманам - рохинья из Аракана.

lara son vermesi gerekiyor. Türkmenlerin 
sorunları için hep Irak içinden çözüm bul-
maya çalıştık. Merkezi ve yerel hükümet-
ler bunu bertaraf etmediği takdirde Bir-
leşmiş Milletler ve uluslararası taraflara 
başvurmak zorunda kalacağız.’’ ifadelerini 
kullandı.

“DEAŞ’LA MÜCADELEYİ FIRSAT Bİ-
LENLER VAR”

Irak Türkmen Cephesi Başkan Yardımcısı 
ve Kerkük milletvekili Hasan Turan, Ker-
kük kent merkezinde bulunan Türkmeneli 
Partisi bürosunda düzenlenen ortak basın 
toplantısında, güvenlik güçlerinin DEAŞ’a 
karşı verdiği mücadeleyi “fırsat bilen” bazı 
grupların eylemlerine dikkati çekti. Turan 
şunları söyledi:

‘’Güvenlik güçlerinin kenti DEAŞ tehlike-
sinden uzak tutmak için Kerkük’ün güne-
yinde girdikleri çatışmaları ve mücadele-
leri fırsat bilen birtakım kendini bilmez 
caniler son bir yıl içinde kent merkezinde 
tehlike saçmaya başladılar. Kentte soygun, 
cinayet, adam kaçırma ve araç hırsızlığı 

artmaya başladı. Bu olayların çoğunun 
Türkmenlerin yoğunlukta yaşadığı semt-
lerde meydana gelmesinden dolayı çok 
sayıda Türkmen şu an mağdur durumda.’’ 

Kerkük’te güvenliğin sağlanması ve 
DEAŞ’ın elindeki Havice ilçesinin kurta-
rılması için merkezi hükümetin takviye 
güç göndermesi gerektiğini dile getiren 
Turan, “Kerkük’teki polis ve diğer güven-
lik güçleri yetersiz durumda. Dolayısıyla 
merkezi hükumetin kente takviye güç 
göndermesi gerekiyor. Yerel hükumet de 
artık kent merkezinde işlenen cinayet, 
hırsızlık,adam kaçırma gibi olaylara ciddi 
anlamda müdahale etmeli.’’ dedi.

Turan, Kerkük’te bir yıl içinde işlenen 
suçların tehlikeli boyutlara ulaştığını be-
lirterek, ‘’Sadece bu yıl içinde Türkmen 
vatandaşlara yönelik işlenen suç sayısı 
250’yi buldu. Kerkük polisi bu olayların 
sadece yüzde 5’ini çözdü. Ne yazık ki bu 
suçların çoğu fail meçhul olarak kayıtlara 
geçti.” diye konuştu.

“Kerkük’te Türkmenlerin Can Güvenliği Tehlikede”

Türkmeneli Partisi 
Başkanı Sarıkahya, 
“Kerkük kent merkezinde 
Türkmenlerin can 
güvenliği büyük tehlike 
içinde” dedi.
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Çin işgali altındaki Uygur Özerk 
Bölgesi›nde son üç ayda 3 bin 500 cami 

kamu güvenliğine aykırı olduğu iddiasıy-
la yıkıldı. Bölgedeki demografik değişimi 
amaçlayan Çin hükümeti, camilerin harabe 
olduğunu öne sürerek yıkımlarını sürdürü-
yor.

Radio Free Europe›nin haberine göre, böl-
gedeki Müslümanlara siyasi ve sosyal açı-
dan büyük baskı uygulayan Çin yönetimi, 
camilerin ortadan kalmasına yönelik adım-
larını gün geçtikçe sertleştiriyor. RFE mu-
habirlerinin Doğu Türkistan›daki Tokkuzak 
emniyet yetkililerinden aldığı bilgilere göre, 
camilerin çoğunluğu ‹ibadet için sağlam 
olmadığı› gerekçe gösterilerek yıkılıyor.

Çin, Uygur Özerk Bölgesi’nde 23 milyon 
Müslüman’ın yaşadığını iddia etse de, aka-
demik kaynaklar bu rakamın 50 milyondan 
fazla olduğunu belirtiyor.

HER CAMİYE 1 MEMUR AJAN OLARAK 
YERLEŞTİRİLDİ

Çin yönetimi “İstikrarı korumak” amacıyla 
bölgedeki camilere 350 memur tayin etti-
ğini açıklamıştı. Komünist Parti’ye bağlı 
televizyon kanalının duyurulan haberde 
camileri izleme kararının ardından raporlar 
hazırlanacağı da belirtilmişti.

Doğu Türkistan halkı gizli takibin ve faali-
yetlerin yakından izlendiğini, yapılan her 
toplantı ve faaliyette Çinli yetkililerin de 
katıldığını belirtiyor.

BURKA VE ORUÇ YASAĞI

Müslüman nüfusun yoğun olduğu Doğu 
Türkistan Uygur Özerk Bölgesi’nde dini 
faaliyetler konusunda yaptığı baskıyla gün-
deme gelen Çin’in, bölgede kamu çalışanla-
rına oruç yasağının yanı sıra bölgesel bazda 
burka ve sakal gibi kılık kıyafette kısıtlama-
ları bulunuyor.

HRİSTİYANLAR DA BASKI ALTINDA

Hristiyan nüfusun yoğun yaşadığı ülkenin 
doğusundaki Cıciang eyaletinde de mis-
yonerlik faaliyetlerine karşı yasa dışı inşa 
düzenlemeleri adı altında, son bir kaç yılda 
bin 500’e yakın kilise tahrip edildi ya da 
taşınmaya zorlandı. Ülkedeki Hristiyan 
toplumu yapılan duruma karşı protesto 
düzenlese de durum değişmezken, kiliseleri 
savunan Hristiyan Çinli bir avukat, “Ülke 
güvenliğini tehlikeye sokmak” ve “toplum 
istikrarını bozmak” suçundan 7 ay süreyle 
alıkonulmuştu.

İnsan hakları ve dini inançlar özgürlü-
ğü konusunda özellikle Batılı ülkelerce 
eleştirilen Çin’in, Şi’nin hükümet ve ÇKP 
nezdinde dini inanç özgürlüğüne saygı 
duydukları konusunda bu yeni açıklama-
sıyla nasıl bir süreç izleyeceği de merak 
konusu. Ülkede son yıllarda dini aşırı-
lıklar ve fikirler bağlamında önlemler 
artırılırken, özellikle bölgesel olarak din 
faaliyetlerine karşı güvenlik önlemleri üst 
seviyeye çıkarılmış durumda. 

В Синьцзян - Уйгурском автономном 
районе, который страдает от засилья 

Китайского правительства, за последние 
три месяца под предлогом обеспечения об-
щественной безопасности было сожжено 
3500 мечетей.  Китайское правительство, 
которое преследует цель изменения 
демографической ситуации в районе, 
продолжает свои действия, ссылаясь на то, 
что мечети  и так уже разрушаются. 

По сообщениям «Радио Свободная 
Европа», Китайское правительство, 
которое уже и так оказывает политическое 
и социальное давление на мусульман в 
стране, день ото дня применяет всё более 
жёсткие меры относительно уничтожения 
мечетей. Согласно информации, 
полученной корреспондентами «Радио 
Свободная Европа» (RFE) от уполномочен-
ных лиц из силовых структур провинции 
Тогузак Восточного Туркестана, боль-
шинство мечетей уничтожается под пред-
логом того, что   они «не безопасны для 
осуществления религиозных обрядов». 

Хотя Китайское правительство и заявляет 
о проживании 23-х миллионов мусульман 
в  Синьцзян - Уйгурском автономном 
районе, исходя из академических источни-
ков, их число превышает 50 миллионов. 

ПО ОДНОМУ АГЕНТУ НА КАЖДУЮ 
МЕЧЕТЬ 

Правительство Китая заявило о том, 
что назначило 350 чиновников для 
курирования мечетей в районе для 
того, чтобы «сохранить стабильность». 
В новостных выпусках на канале, 
относящимся к Коммунистической 
партии, было сказано, что после принятия 
решения о наблюдении за мечетями будут 
подготавливаться отчёты. 

По сообщениям из Восточного Туркестана, 

ведётся тайное наблюдение за население 
и всеми мероприятиями. На каждом 
совещании и мероприятии обязательно 
присутствует уполномоченное лицо 
правительства. 

ЗАПРЕТ НА БУРКУ И СВЯЩЕННЫЙ 
ПОСТ В МЕСЯЦ РАМАЗАН 

В Синьцзян - Уйгурском автономном 
районе, где проживает большое количе-
ство мусульман, распространены запреты 
на религиозные мероприятия. Помимо 
этого, Китайское правительство применяет 
запреты относительно и ношения бурок 
служащими, поста в месяц Рамазан и 
отращивания бороды. 

ХРИСТИАНЕ ТОЖЕ ПОДВЕРГАЮТСЯ 
ГОНЕНИЯМ 

В городе Шэньчжэнь, который находится 
на востоке Китая и где проживает большое 
количество христиан, было уничтожено 
или насильно перенесено около 500 
церквей под предлогом мер против 
миссионерства.  Ситуация не изменилась 
даже несмотря на протесты христиан.  
Один китайский адвокат, исповедующий 
христианство  и выступивший в 
защиту церквей, был задержан на 7 
месяцев с обвинением в «нарушении 
безопасности страны» и « дестабилизации 
общественного строя». 

Западные страны высказывают критику 
в адрес Китая относительно нарушения 
прав человека и свободы вероисповедания.  
Все с большим интересом ждут что же 
будет после того, как правительство и 
Коммунистическая партия заявили, что 
проявляют уважение к  конфессиям. В 
последние годы в стране усиливаются 
меры против религиозного экстремизма, а 
в провинциях меры по обеспечению без-
опасности находятся на высшем уровне.  

Лидеры иракских туркменов просят 
поддержки у правительства, ссыла-

ясь на то, что в течение последнего года 
в Киркуке, в особенности в туркмен-
ских районах, наблюдаются проблемы с 
общественным порядком.  

«Туркмены из Киркука в большой опас-
ности»

Глава туркменской партии Рияз Сары-
кяхья на пресс- конференции отметил, 
что сеющие беспорядок в Киркуке лица 
одеты в униформу правоохранительных 
органов.  

Сарыкяхья также добавил: «В центре 
города Киркук туркмены находятся в 

опасности. По ночам в дома стучатся 
люди из преступных группировок, ко-
торые переодеты в униформу правоох-
ранительных органов. Под предлогом 
проведения обыска они проникают в 
дома и отбирают имущество у жителей.  
Опасность нарастает день ото дня». 

Сарыкяхья обратился к центральной 
администрации и местным властям: 
«Местные власти должны прекратить 
всё это. Всё это время мы старались 
решить проблему туркмен, не выходя 
за пределы Ирака. Если центральная 
администрация и местные власти не 
решат эту проблему, то мы будем выну-
ждены обратиться в ООН и междуна-
родные структуры».  

«ЕСТЬ ЛИЦА, КОТОРЫЕ ПОЛЬЗУ-
ЮТСЯ БОРЬБОЙ ПРОТИВ ИГ» 

Заместитель председателя Фронта ирак-
ских туркмен и депутат из Киркука 

Хасан Туран на пресс - конференции, 
организованной в офисе туркменской 
партии, обратил внимание на действия 
некоторых групп правоохранительных 
органов, которые пользуются борьбой 
против ИГ и отметил следующее: 

«Некоторые лица, которые пользуются 
столкновениями в ходе борьбы с ИГ 
на юге Киркука, в течение последне-
го года распространяют опасность в 
центре города.  В городе увеличилось 
число ограблений, убийств, краж людей 
и транспортных средств. По причине 
того, что большинство этих преступле-
ний происходит в тех частях города, где 
проживают туркмены, ситуация нашего 
народа плачевна». 

Также Туран сказал: «Для того, чтобы 
спасти район Хавиджа, который нахо-
дится в руках ИГ, правительство долж-
но направить туда дополнительные 
силы. Полиции и других сил в Киркуке 

не достаточно.  Местные власти тоже 
должны уже приять меры, чтобы оста-
новить преступления. 

В течение всего одного года против 
туркмен было направлено 250 престу-
плений. Полиция Киркука расследовала 
только 5 из них.  К сожалению, большая 
часть преступлений осталась не рас-
крытой». 

Çin, Kamu Güvenliği Bahanesiyle 
3 Bin 500 Camiyi Yıktı
Çin hükümeti, Uygur Özerk Bölgesi›nde kamu güvenliğine aykırı 
olduğunu gerekçe göstererek son üç ayda 3 bin 500 camiyi yıktı.

Китай 
уничтожил 
3500 мечетей 
под предлогом 
обеспечения 
общественной 
безопасности

Китай 
уничтожил 
3500 мечетей 
под предлогом 
обеспечения 
общественной 
безопасности

За последние три месяца Китайское правительство уничтожило 
3500 мечетей в Синьцзян - Уйгурском автономном районе, ссылаясь на 
то, что это не соответствует нормам общественной безопасности.

«Туркмены из 
Киркука в опасности»

Глава туркменской партии 
Сарыкяхья: «В центре города 
Киркук туркмены находятся в 
опасности». 
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Гражданская  инициатива  (АНКА-
РА)- Генеральный директор Столичной 

платформы Др. Мустафа Курт  представил 
губернатору разработанный Столичной 
платформой  под девизом «Мы не забыли. 
Не дадим забыть» проспект, посвящённый 
попытке переворота   и  проект отчёта на 
тему «Новая конституция и президентская 
система».  

-  Столичная платформа взяла за основу один 
из принципов Османской империи - «Хочешь 
процветания государства – создай условия 
для людей».  

Др. Курт, рассказывая о работе Платформы 
губернатору, сказал следующее: «Столичная 
платформа была создана в 2007 – м году и  
взяла за основу один из принципов Осман-
ской империи - «Хочешь процветания госу-
дарства – создай условия для людей».  

Османская империя на протяжении 624-х лет 
предоставляла возможность мирного и бла-
гополучного сосуществования множеству на-
ций на трёх материках, на взирая на религи-
озные, языковые и национальные различия. 

Республика Турция является государством, 
построенном на основе наследия Осман-
ской империи.  Наша молодая республика 
на протяжении своего существования стала 
примером для всего мира, сочетая в себе вос-
точную и западную культуры. 

Столичная платформа  продолжает служить во 
имя социальной ответственности и культуры 
посредством своих представителей в 69-и стра-
нах тюркского мира, где проживает 303 милли-
она граждан, которые равны для нас».

Лозунг Столичной платформы: «Государство 
в руках народа. Мы не забыли. Не дадим за-
быть».  

Упомянув лозунг: «Да здравствует наш на-
род, который пролил свет в темноте! Мы не 
забыли. Не дадим забыть!»,  Генеральный 
директор Столичной платформы  сказал сле-
дующее: 

«Вот уже на протяжении 9- и лет мы говорим: 
«Хочешь процветания государства – создай усло-
вия для людей» и «Государство в руках народа». 
Сейчас же позвольте представить Вам разрабо-
танный Столичной платформой  под девизом 
«Мы не забыли. Не дадим забыть» проспект, по-
свящённый попытке переворота.  17/25 декабря 
Столичная платформа поддерживала страну в 
борьбе против Террористической организации 
Фетхуллаха Гюлена...  Мы продолжим и дальше 
поддерживать наше государство и народ, прет-
воряя в жизнь аналогичные проекты для того, 
чтобы сохранить всё в памяти». 

«Столичная платформа представила губер-
натору Анкары разработанный под девизом 
«Мы не забыли. Не дадим забыть» проспект, 
посвящённый попытке переворота   и  про-
ект отчёта на тему «Новая конституция и 
президентская система»

- ГУБЕРНАТОР АНКАРЫ ЭРДЖАН ТО-
ПАДЖА: 

Губернатор Анкары Эрджан Топаджа выра-
зил свою благодарность и принял  проспект, 
посвящённый попытке переворота   и  про-
ект отчёта на тему «Новая конституция и 
президентская система».  Также он отметил 
следующее: «Наш народ сумел пережить и 
это предательство. После того, как мы все 
вместе справились со всеми трудностями, 
я верю в то, что наш народ достигнет все-
го того, о чём говорил Президент Эрдоган. 
Объединившийся под лозунгом «Один 
народ, один флаг, одна родина и одно госу-
дарство»  народ Турции без сомнения смо-
жет преодолеть все трудности и достигнет 
целей на 2023-й, 2053-й и 2071 – й годы. Как 
подчеркнул Президент Эрдоган, никогда на 
протяжении всей нашей истории в две тыся-
чи лет наш народ не давал поработить себя.  
Великий народ Турции с достоинством нёс 
перенятый у погибших во имя родины флаг 
страны и это придало силы жителям Анкары 
и разбудило дух народа.  Ночью 15 – го июля 
жители Анкары достойно и с героизмом дали 
отпор предателям из Террористической ор-
ганизации Фетхуллаха Гюлена/ Партии демо-
кратического союза».   

По окончании двусторонней встречи Гене-
ральный директор Столичной платформы 
Др. Мустафа Курт  презентовал Губернатору 
Анкары Эрджану Топаджа кыргызскую наци-
ональную  верхнюю одежду – чапан и голов-
ной убор – калпак…  

karşı, devletin yanında olmuştur ve aman-
sız bir mücadele başlatmıştır... Şimdilerde 
ve bundan sonrada Devletin ve Milletin 
yanında olacağız ve hafızalarımızı güçlü 
tutmak için bu ve benzer çalışmalara de-
vam edeceğiz.. Dedi.

“Başkent Platformu Ankara Valisi Er-
can Topaca, Unutmadık Unutturmaya-
cağız Darbe Kitapçığı ve Yeni Anayasa 
ve Başkanlık Sistemi konulu taslak 
raporunu taktim etti.”

-VALİ ERCAN TOPACA , 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Ankara Valisi Ercan Topaca, Yeni 
Anayasa ve Başlık Sistemi temalı taslak 
raporu ve Darbe kitapçığını  inceleyeceğini 
söyleyerek, devletimizin bekasını, birlik ve 
bütünlüğünü bozmaya çalışarak hain darbe 
girişimini milletimizle beraber bertaraf 
etmiştir.  “Birlikte yaşadığımız bütün zor-
luklardan sonra şuna inanıyorum ki; Sayın 
Cumhurbaşkanımızın da ısrarla üzerinde 
durduğu tek millet, tek bayrak, tek vatan 
ve tek devlet ülküsü etrafında kenetlenen 
milletimiz, bütün zorlukların üstesinden 
gelecek ve 2023, 2053 ve 2071 hedeflerine 
inançla güvenle ve kararlılıkla yürümeye 
devam edecektir. Sayın Cumhurbaşkanımı-
zın vurguladığı üzere, iki bin yıllık tarihinin 
hiçbir döneminde manda ve esaret kabul 
etmeyen yüce milletimizin mücadele azmi-
ni, şehitlerimizden aldığı şanlı bayrağı gu-
rurla taşıyan gazi Ankaralılar güçlendirmiş 
ve yurdun her köşesinde Kuvay-i Milliye 
ruhunu yeniden uyandırmıştır. 15 Temmuz 
gecesi, Ankara›nın yiğitlikte aslana emsal 
olan seymenlerinin aydınlattığı yolda yü-
rüyen kahraman milletimiz, FETÖ/PDY 
ihanet şebekesine ve darbecilere hak ettik-
leri cevabı vermiştir.»Allahtan  ülkemize 
bir daha böyle bir hainliği yaşatmamasını 
diliyorum.Dedi..

İkili görüşme, Başkent Platformu genel 
başkanı Dr. Mustafa Kurt’un vali Topaca, 
Kırgızistan Milli kıyafeti olan çapan ve kal-
pak hediye etmesi ile son buldu…

Sivil İnisiyatif (ANKARA)-Platformu 
genel Başkanı Dr. Mustafa Kurt, vali 

Topaca başkent platformunun hazırlamış 
olduğu, Unutmadık Unutturmayacağız Dar-
be kitapçığı ile,  Yeni Anayasa ve Başkanlık 
Sistemi konulu taslak raporunu sunarak 
istişarelerde bulundular.

-Başkent Platformu, Osmanlı impara-
torluğunun kuruluş felsefesi olan “İn-
sanı Yaşat ki Devlet Yaşasın” referans 
almıştır. 

Ziyarette Vali Topaca platformu anlatan 
Kurt; Başkent platformu felsefesini Os-
manlı imparatorluğunun kuruluş felsefesi 
olan “İnsanı Yaşat ki Devlet Yaşasın” anla-
yışını referans alarak 2007 yılında kurul-
muştur..

Osmanlı imparatorluğu üç kıtada bir çok 
milletin bir arada yaşamasına imkan ver-
miş, ayrıca din, dil, ırk, ayrımı yapmadan 
barış, huzur ve kardeşlik içinde 624 sene o 
günkü koşullarda at üstünde büyük bir coğ-
rafyada barış ve kardeşlik içinde varlığını 
sürdürmüştür.

Türkiye Cumhuriyeti,  Osmanlı impara-
torluğunun bakiyesi üzerine kurulmuş bir 
Cumhuriyettir. Genç Cumhuriyetimiz süreç 
içinde doğu ile batı kültürünü sentezleye-
rek tüm dünyaya örnek olmuştur.

Başkent platformu, 303 milyon Türk dün-
yasının yanında insan ayrımı yapmadan 
dünyada 69 ülkede misyonu çerçevesinde 
temsilcileri vasıtası ile sosyal sorumluluk 
bilinci ve kültür  hizmetlerine devam et-
mektedir.. Dedi. 

Başkent Platformu olarak diyoruz ki, 
“Devletin Sahibi Millettir”, Unutmadık 
Unutturmayacağız

‘’Karanlık Geceyi Aydınlatan Milletimize 
Selam Olsun’’,  Unutmadık Unutturmaya-
cağız sloganı ile Türkiye de yeni bir sayfa 
açtıklarını söyleyen, Başkent Platformu 
genel başkanı şöyle dediler..

9 yıldır, İnsanı Yaşatki, Devlet Yaşasın ve 
beraberinde “Devletin Sahibi Millettir” 
dedik. Şimdi ise siz sayın valimize takdim 
ettiğimiz Darbe kitapçığımız ile, Unutma-
dık Unutturmayacağız diyoruz.  Başkent 
Platformu 17/25 Aralıkta, FETÖ örgütüne 

BAŞKENT PLATFORMU GENEL BAŞKANI 
DR. MUSTAFA KURT VE YÖNETİM 
KURULUNDAN ANKARA VALİSİ ERCAN 
TOPACA’YA ZİYARET
Başkent Platformu Genel Başkanı ve aynı zaman da 
Kırgızistan-Türkiye fahri konsolosu Dr. Mustafa Kurt ve 
platformu yönetim kurulu üyeleriyle birlikte Ankara Valisi 
Ercan Topaca makamında ziyarette bulundular.

ВИЗИТ ГЕНЕРАЛЬНОГО ДИРЕКТОРА 
СТОЛИЧНОЙ ПЛАТФОРМЫ ДР. МУСТАФЫ 
КУРТА И СОВЕТА ДИРЕКТОРОВ 
ПЛАТФОРМЫ В ОФИС ГУБЕРНАТОРА 
АНКАРЫ ЭРДЖАНА ТОПАДЖА
Генеральный директор Столичной 
платформы и Почётный консул 
Кыргызстана в Турции  Др. 
Мустафа Курт и один из членов 
Совета директоров Платформы 
нанесли визит в офис 
Губернатора Анкары Эрджана 
Топаджа. 
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Kazakistan, Suriye’de ateşkes için varı-
lan mutabakatın krizin çözümü için 

pratik eylemlere gerçek temel oluşturaca-
ğını bildirdi.

Kazakistan Dışişleri Bakanlığından ya-
pılan açıklamada, Türkiye ile Rusya’nın 
garantörlüğünde sağlanan ateşkesin ve 
Suriye’de tarafların barışçıl görüşmelere 
hazır olmasının memnuniyetle karşı-
landığı belirtildi. Açıklamada, ateşkesin, 
Suriye krizinin çözümü için pratik eylem-
lere gerçek temel oluşturacağı görüşü dile 
getirildi.

Казахстан отметил, что достижение 
договорённостей по прекращению 

огня станет реальной основой для даль-
нейших действий по разрешению сирий-
ского кризиса. 

МИД РК  заявил, что Казахстан привет-
ствует договоренности о прекращении 
огня в Сирии и подтверждает готовность 
принять межсирийские переговоры 
в Астане, гарантами которых выступа-
ют Российская Федерация и Турецкая 
Республика. Также было отмечено, что 
достижение договорённостей по прекра-
щению огня станет реальной основой 
для дальнейших действий по разреше-
нию сирийского кризиса. 

Помимо этого, подчеркивается важность 
того, что план поддержан Специаль-
ным посланником ООН Стаффаном де 

Sürecin  başarılı olması halinde Türkiye 
ile Rusya öncülüğünde Kazakistan’ın 
başkenti Astana’da başlaması öngörü-
len siyasi müzakerelere, BM Suriye Özel 
Temsilcisi Staffan de Mistura ve diğer 
tarafların destek verdiğine işaret edilen 
açıklamada, “Bu bağlamda Cumhurbaş-
kanımız Nursultan Nazarbayev’in daha 
önce dile getirdiği üzere Suriye görüş-
melerinin Astana’da yapılması için hazır 
olduğumuz açıklamasını yineliyoruz.” 
ifadesi kullanıldı.

Suriye’de çatışan taraflar arasındaki ateş-
kes mutabakatı, dün gece yerel saatle 
00.00’da (TSİ 01.00) yürürlüğe girmişti. 
Ateşkesin garantörlüğünü Türkiye ve 
Rusya yapıyor.

Sürecin başarılı olması durumunda rejim 
ve muhalifler, Türkiye ile Rusya öncülü-
ğünde Kazakistan’ın başkenti Astana’da 
siyasi müzakerelere başlayacak.

Мистурой и другими сторонами, заин-
тересованными в скорейшем прекраще-
нии боевых действий в Сирии. «В этой 
связи подтверждаем заявленную ранее 
президентом Казахстана Нурсултаном 
Назарбаевым готовность принять соот-
ветствующие межсирийские переговоры 
в Астане» - говорится в сообщении МИД 
РК.  

Договорённость о прекращении огня 
в Сирии вступила в силу в 00:00 часов 
(TSİ 01:00).  Гарантами этого выступают 
Российская Федерация и Турецкая Ре-
спублика.

В случае успешного продолжения данно-
го процесса, в столице Казахстане городе 
Астана пройдут переговоры с участием 
Турции и России. 

Kazakistan’dan Suriye’deki Ateşkes 
Sürecine Destek
Nazarbayev, Türkiye ile Rusya öncülüğünde Kazakistan’ın başkenti 
Astana’da Suriye’de barış için siyasi müzakerelere başlanmasının 
çözümün temelini oluşturacağını söyledi.

Казахстан поддержал проведение 
переговоров по прекращению огня в Сирии 
Назарбаев сделал заявление о  готовности  начать мирные 
переговоры в Астане, гарантами которых выступают 
Российская Федерация и Турецкая Республика. 

İki lider, görüşmede, terörle mücadele 
konusunda Türkiye ve ABD’nin birlikte 
çalışmayı sürdüreceklerini vurguladı.

ABD Başkanı Obama, Suriye›de ateşkesin 
ülke genelini kapsamasını ve rejim ile mu-
halifler arasında siyasi müzakerelerin baş-
lamasını sağlama amacıyla Türkiye›nin 
bölgedeki aktörlerle sarf ettiği çabaları 
takdirle karşıladığını belirtti.

TERÖRLE MÜCADELEDE YAKIN İŞ-
BİRLİĞİ

Irak ve Suriye’de DEAŞ’a karşı mücadele-
de kaydedilen son gelişmelerin ele alındı-
ğı görüşmede, Cumhurbaşkanı Erdoğan 
ile ABD Başkanı Obama, bu konuda 
Türkiye ve ABD’nin sürekli yakın iş birliği 
halinde çalışmaya devam etmeleri gerek-
tiği hususunda mutabık kaldı.

Kıbrıs meselesine de değinilen görüş-
mede, iki lider, halihazırdaki müzakere 
sürecinin, iki kesimli ve iki toplumlu bir 
çözümle adada birliğin sağlanmasıyla 
neticelenmesi temennisinde bulundu.

Президент США  Обама положительно 
отозвался о стараниях Турции для рас-
пространения соглашения  о прекраще-
нии огня по всей Сирии и начале пере-
говоров между режимом и оппозицией.

ТЕСНОЕ СОТРУДНИЧЕСТВО В 
БОРЬБЕ ПРОТИВ ТЕРРОРИЗМА 

Во время разговора также обсуждались 
последние подвижки в борьбе против 
ИГИЛ в Ираке и Сирии. Президент 
Эрдоган и  Президент США  Обама 
сошлись во мнении о том, что Турция 
и США должны продолжать тесное со-
трудничество в этой сфере.  

Помимо этого, два лидера обсудили си-
туацию на Кипре и выразили надежды 
на то, что между двумя народами и 
двумя государствами будет достигнуто 
согласие. 

ABD Başkanı Barack Obama, Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile 

telefon görüşmesinde, yılbaşı gecesi İs-
tanbul Ortaköy’de, 17 Aralık’ta Kayseri’de 
gerçekleştirilen terör saldırılarında hayat-
larını kaybedenler için Erdoğan’a taziyele-
rini iletti.

Cumhurbaşkanlığı Basın Merkezinden 
yapılan açıklamaya göre, Erdoğan ile Oba-
ma arasında telefon görüşmesi gerçekleş-
tirildi.

Görüşmede, ABD Başkanı Obama, yılbaşı 
gecesi İstanbul Ortaköy’de, 17 Aralık’ta 
Kayseri’de gerçekleştirilen terör saldırıla-
rında hayatlarını kaybedenler için Cum-
hurbaşkanı Erdoğan’a taziyelerini iletti, 
yaralılar için acil şifa diledi.

В телефонном разговоре Президент 
США Барак Обама выразил Президен-
ту Эрдогану свои соболезнования с 
сожалением о жертвах, погибших в тер-
рористических актах в Стамбуле в но-
вогоднюю ночь и в Кайсери 17 декабря.      

Согласно информации из пресс – цент-
ра президента, между Эрдоганом и  Об-
амой произошёл телефонный разговор

В телефонном разговоре Президент 
США Барак Обама выразил Прези-
денту Эрдогану свои соболезнования 
с сожалением о жертвах, погибших в 
террористических актах в Стамбуле в 
новогоднюю ночь и в Кайсери 17 декаб-
ря, а также пожелал скорейшего выздо-
ровления раненным.      

Оба лидера сделали акцент на том, что  
Турция и США должны продолжать 
совместную работу по борьбе с терро-
ризмом. 

Erdoğan ve Obama Telefonda Görüştü
Obama, Cumhurbaşkanı Erdoğan ile yaptığı telefon görüşmesinde, terör 
saldırılarında hayatlarını kaybedenler için taziyelerini iletti.

Между Эрдоганом и  Обамой произошёл 
телефонный разговор
В телефонном разговоре Обама выразил Президенту Эрдогану 
свои соболезнования с сожалением о жертвах, погибших в 
террористическом акте. 
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Президент Турецкой Республики Север-
ного Кипра Мустафа Акынджи: «С 9-е по 
12-е января в столице Швейцарии Же-
неве состоится переговоры. Мы примем 
участие в них  для того, чтобы создать 
новый Кипр». 

В своём послании, опубликованном по 
случаю наступления нового года, Пре-
зидент Турецкой Республики Северного 
Кипра Акынджи  пожелал всем, чтобы 
2017-й год стал годом мира и разреше-
ния проблем. 

В своём послании Президент Акынджи  
отметил, что  прилагает все усилия, что-
бы сдержать слово, данное народу. Также 
он сказал, что, учитывая возможность 
неблагоприятного развития событий в  
2017-м году, в конце 2016-го года нужно 
найти пути разрешения ситуации. 

«ПРЕДСТАВИЛАСЬ ОТЛИЧНАЯ ВОЗ-
МОЖНОСТЬ РЕШЕНИЯ СИТУАЦИИ» 

Президент Акынджи подчеркнул, что 
благодаря организации переговоров в 
Женеве в конце 2016-го года или начале 
2017-го года в целях определения основ-
ных моментов встречи, представилась 
отличная возможность решения ситуа-
ции.  

Президент Акынджи отметил, что турец-
кая община Кипра готова внести вклад 
в пользу положительного разрешения 
вопросы и что роль турок - киприотов в 

этом велика, а также сказал следующее: 

«В ЖЕНЕВУ ДЛЯ СОЗДАНИЯ НОВО-
ГО КИПРА» 

«Не секрет, что вместе с прогрессом по 
многим пунктам имеются и неразре-
шенные вопросы.  11 января 2017 года в 
Женеве лидеры общин Кипра представят 
свою дорожную карту переговорного 
процесса, а 12 января пройдет конфе-
ренция с участием трёх стран-гарантов. 
Сейчас рано говорить о том, к чему 
приведут переговоры.  От лица турок – 
киприотов хотел бы сказать, что мы едем 
в Женеву для создания нового Кипра с 
федеративным устройством, основанном 
на политическом равенстве двух госу-
дарств, двух общин, двух частей в рамках 
оговорённых параметров». 

Президент Акынджи подчеркнул, что в 
Женеве их сторона будет как учитывать 
права другого народа, так и защищать 
права своего. Также он сказал, что они 
приложат все усилия для того, чтобы 
решить вопрос в пользу равенства, сво-
боды и безопасности обеих общин. 

Президент Акынджи  также добавил, 
что как и раньше они будут продолжать 
тесное сотрудничество и проведение 
консультаций с Турцией. По его словам, 
если в Женеве удастся достигнуть желае-
мых результатов, то в дальнейшем будут 
предприняты следующие шаги.  

“Birçok konuda ilerlemeler olduğu gibi, 
henüz çözüm bekleyen ayrılık unsurlarının 
olduğu da bir sır değildir. Cenevre’de iki 
taraf, 11 Ocak’ta kendi haritalarını ortaya 
koyacak ve hemen ertesi gün 12 Ocak’ta ise 
üç garantör ülkenin de katılımı ile güven-
lik ve garanti konularının ele alınmasına 
başlanacaktır. Cenevre’de nasıl bir sonucun 
ortaya çıkacağını şu anda söyleyebilecek 
konumda değiliz. Kıbrıs Türk tarafı olarak, 
tüm politik isteklilik ve kararlılığımızla mu-
tabık kalınan parametreler çerçevesinde iki 
kesimli, iki toplumlu, iki kurucu devletin 
siyasi eşitliğine dayalı federal birleşik yeni 
bir Kıbrıs’ı oluşturmak için Cenevre’ye gi-
deceğiz.”

Cumhurbaşkanı Akıncı, diğer toplumun 
meşru haklarını da görmezden gelmeyen 
ama kendi toplumsal haklarını da sonu-
na kadar savunan bir anlayış ve karar-
lılıkla İsviçre’de olacaklarını belirterek, 
Cenevre’de her iki toplumun eşitlik, özgür-
lük ve güvenlik içinde yaşayacakları bir çö-
zümü sağlamak için çaba harcayacaklarını 
dile getirdi.

Bugüne kadar olduğu gibi, bu çabada da 
Türkiye ile yakın işbirliği ve istişare içinde 
olacaklarına değinen Akıncı, Cenevre’deki 
gelişmeler eğer arzu ettikleri gibi olumlu 
gelişir ve tarafların üzerinde uzlaştığı bir 
çerçeve ortaya çıkarsa, bunun sonrasında 
bu çerçevenin içinin doldurulmasına sıra 
geleceğini sözlerine ekledi. 

KKTC Cumhurbaşkanı Akıncı, 
“İsviçre’nin Cenevre kentinde 9-12 

Ocak’ta yapılacak Kıbrıs müzakerelerine 
ilişkin, “Yeni bir Kıbrıs’ı oluşturmak için 
Cenevre’ye gideceğiz’ dedi.

KKTC Cumhurbaşkanı Mustafa Akıncı, yeni 
yıl dolayısıyla yayımladığı mesajında 2017 
yılının barış ve çözüm yılı olmasını diledi. 

Halka verdiği söze uygun olarak adada kalı-
cı barışın koşullarını yaratma gayreti içeri-
sinde olduğunu ifade eden Akıncı, 2017 yı-
lının barındırdığı olası olumsuz gelişmeleri 
de dikkate alarak, 2016 yılı sonunu çözüm 
çerçevesinin ortaya çıkarılması açısından 
bir hedef olarak öngördükleri kaydetti.

“ÖNEMLİ BİR FIRSAT OLUŞTURULDU”

Cumhurbaşkanı Akıncı, Kıbrıs’ta devam 
edem müzakereler kapsamında varılan 
noktada 2016 sonu olmasa da 2017’nin 
Ocak ayının hemen ilk yarısında, arzu 
ettikleri çözümün çerçevesini çizebilmek 
adına İsviçre’nin Cenevre kentinde tüm 
ilgili tarafların yer alacağı Kıbrıs zirvesinin 
toplanması ile önemli bir fırsat oluşturul-
duğunu vurguladı.

Bu noktaya varılmasında Kıbrıs Türk tara-
fı olarak olumlu ve yapıcı katkılarının ro-
lünün büyük olduğuna işaret eden Akıncı, 
şunları kaydetti:

“YENİ BİR KIBRIS’I OLUŞTURMAK 
İÇİN CENEVRE’YE GİDECEĞİZ”

“Yeni bir Kıbrıs’ı oluşturmak için Cenevre’ye gideceğiz”
KKTC Cumhurbaşkanı Akıncı, Cenevre’de 9-12 Ocak’ta yapılacak 
Kıbrıs müzakereleri ile ilgili, “Yeni bir Kıbrıs’ı oluşturmak için 
Cenevre’ye gideceğiz’ ifadesini kullandı

«В Женеву для создания нового Кипра» 
Президент Турецкой Республики Северного Кипра (ТРСК) 
Мустафа Акынджи отозвался о переговорах по Кипру, 
которые пройдут в Женеве с 9-е по 12-е января, следующим 
образом: «В Женеву для создания нового Кипра». 

İstanbul’da 24 Şubat 2012 tarihinde 
düzenlenen “Yolsuzlukla Mücadele 
Konferansı”nda, askeri mahkemele-
rin kaldırılması ve buradaki davaların 
başka mahkemelere verilmesiyle ilgili, 
Kırgızistan’a doğrudan tavsiyelerde 
bulunulduğu belirtildi.

Yürürlüğe giren yasal düzenlemede, as-
keri mahkemelerdeki personelin yerel 
mahkemelere geçeceği kaydedildi. 

чей группы, созданной для разработки 
законопроектов, направленных на ре-
формирование судоустройства, обес-
печения справедливости, оптимизации 
кадров и технического оснащения су-
дов. 

Также было отмечено, что на «Кон-
ференции по борьбе с коррупцией», 
прошедшей  24 февраля 2012 года в 
Стамбуле,  были высказаны рекоменда-
ции в адрес Кыргызстана относительно 
ликвидации военных судов и распре-
делению военных дел между другими 
судами. 

Согласно новому закону, кадры военно-
го суда будут продолжать работу в дру-
гих местных судах. 

Kırgızistan Cumhurbaşkanı Al-
mazbek Atambayev, askeri mah-

kemelerin kaldırılmasını öngören 
kanun değişikliğini onayladı.

Cumhurbaşkanlığı Basın Merkezin-
den yapılan açıklamada, Cumhurbaş-
kanı Atambayev’in, askeri mahkeme-
lerin kaldırılmasını öngören kanun 
değişikliğini onayladığı belirtildi.

Açıklamada, Atambayev’in yargı re-
formlarını yürütmek üzere verdiği 
talimatını yerine getiren Cumhurbaş-
kanlığı Yargı Reformu Konseyi’nin 
uzman çalışma grubu ile aldığı karar-
da, adaletin verimliliğini ve kalitesini 
artırmak ve mahkemelerdeki kadro-
ların, mali ve teknik donanımının iyi-
leştirilmesi için askeri mahkemelerin 
kaldırılması gerektiğinin vurgulandığı 
anımsatıldı.

Президент Кыргызской Республики 
Алмазбек Атамбаев подписал за-

кон, предусматривающий ликвидацию 
военных судов в Кыргызстане.  

Президент Кыргызской Республики 
Алмазбек Атамбаев подписал закон 
Кыргызской Республики «О внесении 
изменений в некоторые законодатель-
ные акты Кыргызской Республики». Об 
этом сообщает отдел информационной 
политики аппарата президента. 

Как уточняется, принятый закон разра-
ботан в целях реализации Указа прези-
дента «О мерах по совершенствованию 
правосудия в КР», решений Совета по 
судебной реформе при президенте в 
рамках деятельности экспертной рабо-

Kırgızistan’da Askeri Mahkemeler Kaldırıldı
Kırgızistan’da askeri mahkemelerin kaldırılmasını öngören kanun 
değişikliği onaylandı.

В Кыргызстане ликвидируют военные суды
Одобрен закон, предусматривающий ликвидацию военных 
судов в Кыргызстане. 
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ABD Başkanı Barack Obama, 35 Rus 
diplomatın 72 saat içinde ülkeyi terk 

etmesi kararına ilişkin, “Bu eylemler, 
Rusya’nın agresif faaliyetlerine verdiğimiz 
tepkinin tamamı değildir. Çeşitli eylemler-
de bulunmaya devam edeceğiz.” dedi.

Obama, Rus diplomatların sınır dışı edilmesi 
kararını içeren “Başkanlık Emri”nden sonra 
yaptığı ikinci açıklamada, ABD’de 8 Kasım’da-
ki başkanlık seçimlerinde Rusların siber saldı-
rıda bulunduğu iddialarına değindi.

Barack Obama, şunları kaydetti:

“Bu eylemler, Rusya’nın agresif faaliyetle-
rine verdiğimiz tepkinin tamamı değildir. 
Bazılarını kamuya açıklamayacağımız bir 
şekilde, belirlediğimiz zaman ve yerde 
çeşitli eylemlerde bulunmaya devam ede-
ceğiz. Rusya’yı yaptıklarından sorumlu tut-
manın yanında, ABD ve dostları ve dünya 
genelindeki müttefikleri Rusya’nın otur-
muş uluslararası davranış normlarını balta-
lamaya ve demokratik yönetime müdahale 
etme çabalarına karşı birlikte çalışmalılar. 
Bu amaçla yönetimim, önümüzdeki günler-
de Rusya’nın seçimlerimize müdahale etme 
çabaları ve önceki seçimlerdeki seçim dön-
güsü ile ilgili kötü niyetli siber faaliyetleri 
hakkında Kongre’ye bir rapor sunacak.”

Rus Diplomatlar ABD’yi Konvoy Halin-
de Terk Etti

Obama’nın 72 saat süre verdiği Rus 
diplomatlar bugün ABD’den ayrılmaya 
başladı.

Washington’ın 35 Rus diplomatın sınırdışı 
edilmesi ve New York ile Maryland›deki 
Rus diplomatik kuruluşlarının kapatılması 
kararının ardından, Rus diplamatlar ve 
ailelerin Maryland›deki Centerville›den 
dün sabahayrıldığı görüldü.

KAMERAYA YANSIDI

Rus diplomatlar ve ailelerinin yaklaşık 8 
araba, bir otobüs ve bir kamyondan oluşan 
bir konvoyla yerel saatle saat 11.35 suların-
da Centerville’den ayrıldığı anlar kameraya 
yansıdı.

YOĞUN TRAFİK OLUŞTU

Özel mülkiyet olması sebebiyle polis tara-
fından girişleri kısıtlanan ve basın mensup-
larının en fazla 1,5 kilometre yaklaşabildik-
leri yerleşke, sabah saatlerinden itibaren 
yoğun bir trafik oluştu.

KONVOY HALİNDE HAREKET ETTİLER

Rus diplomatlar bir konvoy-
la Moskova’ya dönüş uçağına binmek 
için Rusya›dan gönderilen uçağa hareket 
etti.

ABD 72 SAAT SÜRE VERMİŞTİ

ABD Başkanı Barack Obama, «başkanlık se-
çimlerine siber saldırı iddiaları» kapsamın-
da Rusya›ya karşı aldığı yaptırım kararlarını 

açıklamıştı. Bu kapsamda başkent Was-
hington ve San Francisco›da görevli 35 Rus 
diplomatın 72 saat içinde ülkeyi terk etme-
si istemişti.

Putin’in cevabı Obama’yı utandırdı!

Dünya Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin’in ABD’nin yaptırımına karşı Oba-
ma yönetimine verdiği cevabı konuşuyor. 
Putin’in verdiği cevapla Obama’yı utandır-
dığı yorumları yaparken en ilginç çıkış ise 
ABD başkanlığı görevini devralacak Donald 
Trump’tan geldi.

ABD’nin 35 Rus diplomatı aileleriyle birlik-
te sınır dışı etme kararının ardından Putin 
Moskova’nın benzer bir adım atmayacağını 
duyurdu. ABD’nin dostça olmayan yeni 
adımlarının ikili ilişkilere daha fazla zarar 
vermeye yönelik olduğunu ifade eden Pu-
tin, Washington’a yanıt verme hakkının 
saklı tutulduğunu hatırlatarak verilecek 
cevabın göreve başlayacak Donald Trump 
yönetiminin izleyeceği politikaya göre şe-
killendireceklerini kaydetti. 

Putin’n tepkisini Business Insider’a de-
ğerlendiren Wilson Center’dan Rusya ve 
Avrasya uzmanı Micheal Kofman, “Bu, 
açıkçası ABD’nin alabileceği en zarar verici 
ve utandırıcı cevaptı” dedi. Obama yöneti-
mi ve Kongre’nin  göreve gelecek Trump’ın 
elini Rusya karşısında zorlaştırmak için 
böyle davrandığının açık olduğunu ifade 
eden Kofman, “Ancak Ruslar bu son ham-
leye tahmin edilebilir misillemelerle cevap 
vermek yerine, konuyu büyük bir mesele 
haline getirmedi” diye konuştu. 
 
Trump’tan Putin’e Övgü: Harika Ham-
le, Zeki Olduğunu Biliyorum

Putin’in ABD’li diplomatları sınır dışı et-
meme kararına Trump övgü dolu sözlerle 
karşılık verdi: Harika bir hamle. Onun çok 
zeki olduğunu her zaman biliyordum.

ABD Başkanlığına seçilen Donald 
Trump, RusyaDevlet Başkanı Vladimir 
Putin›in hiçbir ABD›li diplomatı sınır dışı 
etmeme kararına övgü dolu sözlerle karşılık 
verdi.

“HARİKA HAMLE! ÇOK ZEKİ”

Trump, Twitter hesabından yaptığı açıkla-
mada, “Putin’den erteleme konusunda ha-
rika bir hamle. Onun çok zeki olduğunu her 
zaman biliyordum.” ifadelerini kullandı.

ABD 72 SAAT SÜRE VERMİŞTİ

ABD, Rusya’nın başkanlık seçimlerine siber 
saldırı düzenlediği iddiaları nedeniyle Was-
hington ve San Francisco›da görevli 35 
Rus diplomatın 72 saat içinde ülkeyi terk 
etmesini istemişti. Aynı çerçevede Mary-
land ve New York eyaletlerinde Rus hükü-
metine ait iki yerleşkenin boşaltılması talep 
edilmişti.

Президент США Барака Обама заявил 
относительно высылки 35 российских 

дипломатов в течение 72 часов: «Это только 
часть ответа на агрессивные действия Рос-
сии. Мы продолжим и далее предпринимать 
различные меры». 

В своём втором заявлении Обама утвержда-
ет, что во время проведения президентских 
выборов 8 ноября в США российская сторо-
на была замечена в кибер – атаках.  

Обама предупредил: «Это только часть от-
вета на агрессивные действия России.  Наша  
администрация продолжит и впредь прини-
мать различные меры, причем о некоторых 
из них информация публиковаться не бу-
дет. В дополнение к возложению на Россию 
ответственности за содеянное ею, Соеди-
ненные Штаты, их друзья и союзники по 
всему миру должны совместно работать для 
противостояния усилиям России подорвать 
установленные международные нормы 
поведения и помешать демократическому 
руководству. С этой целью в ближайшие 
дни моя администрация предоставит Кон-
грессу доклад о попытках России вмешаться 
в наши выборы, а также о вредоносной 
кибердеятельности, связанной с нашим 
избирательным процессом на прошедших 
выборах». 

Российские дипломаты покинули США 

Сегодня российские дипломаты, которым 
было дано 72 часа, чтобы покинуть США, 
начали уезжать из США. 

После принятия решения  официальным 
Вашингтоном  о выдворении 35 российских 
дипломатов и закрытии двух дипмиссий 
России в штатах Мэриленд и Нью-Йорк, 
было замечено, что сегодня утром дипло-
маты и их семьи покинули дипмиссию в 
Мэриленде. 

ПОКИДАЮЩИЕ США ДИПЛОМАТЫ ПО-
ПАЛИ НА КАМЕРЫ 

Камеры запечатлели то, как российские ди-
пломаты и их семьи покинули Сентервилл  
около 11:35. Дипломатический конвой со-
стоял из 8 машин, одного автобуса и одной 
грузовой машины. 

ПОПАЛИ В ПРОБКУ 

По причине того, что полиция ограничила до-
ступ и разрешила СМИ приближаться макси-
мум на 1,5 километра, в утренние часы около 
дипмиссии образовалась пробка. 

ПОКИНУЛИ СТРАНУ В ВИДЕ КОНВОЯ 

Российские дипломаты покинули страну в 
виде конвоя для того, чтобы улететь на рос-
сийском самолете. 

ВЛАСТИ США ДАЛИ 72 ЧАСА 

Президент США Барака Обама заявил о вы-
сылке 35 российских дипломатов из Вашин-

гтона и Сан- Франциско  в течение 72 часов 
и утверждает, что во время проведения 
президентских выборов в США российская 
сторона была замечена в кибер – атаках.

Ответ Путина застал Обаму врасплох! 

Весь мир обсуждает ответ Владимира Пу-
тина на действия Обамы, который застал 
Обаму врасплох. Однако, самая интере-
сная реакция последовала от Дональда 
Трампа, который в скором времени всту-
пит на пост президента. 

Отказавшийся от применения зеркальных 
мер  относительно высылки 35 дипломатов 
Путин  отметил: «Оставляя за собой право 
на ответные меры, мы не будем опускаться 
до уровня «кухонной», безответственной 
дипломатии и дальнейшие шаги по восста-
новлению российско-американских отноше-
ний будем выстраивать исходя из политики, 
которую будет проводить администрация 
президента Дональда Трампа».

В беседе с «Business Insider» специалист по 
делам России и Евразии в Международном 
центре Вудро Вильсона Майкл Кофман ото-
звался о поступке Владимира Путина:  «Без 
сомнения это, самый провокационный и не-
удобный ответ, который США могли только 
получить. Вместо того чтобы отреагировать 
на последний выпад администрации США 
в предсказуемой манере, Россия решила 
представить санкции Обамы как нечто со-
вершенно ничего не значащее». 

Трамп: «Отличный ход. Я всегда знал, что 
он очень умён».

Избранный президент США Дональд Трамп 
прокомментировал решение президента 
Путина: «Отличный ход (В. Путин). Я всегда 
знал, что он очень умён».

Избранный президент США Дональд Трамп  
похвалил решение Путина не высылать аме-
риканских дипломатов в ответ на санкции 
Барака Обамы.

«ОТЛИЧНЫЙ ХОД . Я ВСЕГДА ЗНАЛ, ЧТО 
ОН ОЧЕНЬ УМЁН».

Избранный президент США Дональд Трамп 
прокомментировал в Твиттере решение пре-
зидента России Владимира Путина не вы-
сылать американских дипломатов в ответ на 
санкции Барака Обамы: «Отличный ход (В. 
Путин). Я всегда знал, что он очень умён».

ВЛАСТИ США ДАЛИ 72 ЧАСА 

Администрация правительства США зая-
вила о высылке 35 российских дипломатов 
из Вашингтона и Сан- Франциско  в течение 
72 часов и утверждает, что во время про-
ведения президентских выборов в США 
российская сторона была замечена в кибер 
– атаках. Также правительство США потре-
бовало закрыть две российские дипмиссии в 
Мэриленде и Нью Йорке. 

Obama: Rusya’ya tepkimiz 
devam edecek
ABD’nin, başkanlık seçimlerine müdahale edildiği 
gerekçesiyle 35 Rus diplomat için aldığı sınır dışı etme 
kararı ABD- Rusya arasındaki ilişkilerini bir kez daha gerdi. 

Обама: «Мы продолжим 
отвечать России». 
Власти США приняли решение выслать 35 российских 
дипломатов в рамках мер,  принятых «в качестве 
составной части всеобъемлющего ответа на 
вмешательство России в выборы в США». Это решение 
послужило поводом для большего накаления отношений 
между США и Россией. 
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Bu gelişmeyle eş zamanlı olarak PKK’nın 
Suriye kolu PYD de, küçük gruplardan olu-
şan Suriye Demokratik Güçleri (SDG) adın-
da bir koalisyon kurduğunu duyurdu.

ABD ilk mühimmat paketini 15 Ekim 
2015’te havadan paraşütle attıktan sonra 
örgüt, ABD ordusunun indirdiği mühim-
mat ve silahlardan bir kısmını aldığını, 
sosyal medya üzerinden tüm dünyayla 
paylaştı.

Bunun yanı sıra Obama yönetimi, ekim 
ayının sonunda 50 kişilik bir özel kuvvetler 
birliğini Suriye’nin kuzeyine DEAŞ’a karşı 
savaşan gruplara taktik eğitimi için konuş-
landıracağını açıkladı.

Bu gelişmeler 2015 yılının sonundan iti-
baren Washington-Ankara hattındaki ip-
lerin gerilmesine neden oldu. Türkiye’den 
gelen eleştirilere karşı Amerikalı yetkili-
ler ısrarla “örgüte silah vermediğini, SDG 
şemsiyesi altında DEAŞ’a karşı savaşan 
Suriye Arap Koalisyonu adında bir gruba 
mühimmatı verdiğini” savundu. Ancak 
Suriye Arap Koalisyonu diye bir grubun 
varlığı ilk kez o zaman duyuluyordu. Yerel 
kaynaklar da böyle bir grubun varlığın-
dan haberdar değildi.

MCGURK’ÜN KOBANİ ZİYARETLERİ

Şubat ayında Obama’nın DEAŞ ile Müca-
dele Özel Temsilcisi Bret McGurk›ün örgü-
tün Kobani›deki kampını ziyaret etmesi, 
ABD›nin Suriye politikasında düştüğü çeliş-
kilere bir yenisini ekledi.

Bu ziyaret üzerine Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, Obama yönetimini sert bir dille eleş-
tirerek, Washington›a «terör örgütleri ile 
NATO müttefiki arasında bir tercih yapma-
sı» çağrısında bulundu.

Ancak McGurk, 19 Mayıs›ta örgütün 
Suriye›deki kamplarını ikinci kez ziyaret 
ederek, Obama yönetiminin PYD/PKK›ya 
desteğini bir kez daha ortaya koymuş oldu.

Yaz aylarında ABD Merkez Kuvvetler Ko-
mutanlığı Komutanı Orgeneral Joseph 
Votel›in de PYD kamplarını ziyaret ettiği 
öğrenildi.

CARTER, PYD’YE YARDIM YAPILDIĞI-
NI KABUL ETTİ

Pentagon her seferinde PYD/PKK’ya ve 
uzantılarına silah vermediğini iddia etse de 
Savunma Bakanı Ash Carter, nisan ayında 
Kongre’deki bütçe toplantısında Güney 
Carolina Senatörü Cumhuriyetçi Lindsey 
Graham’ın ısrarlı soruları üzerine “PYD’nin 
PKK’nın Suriye’deki uzantısı olduğunu” ve 
“ABD’nin bu gruba askeri yardım yaptığını” 
kabul etti.

ABD’de Barack Obama yönetiminin 
Suriye’de PYD/PKK’ya destek vermesi 

ve Fetullah Gülen’in iade sürecini “ağırdan 
alması”, Türk-Amerikan ilişkileri açısından 
2016’yı son dönemin en çalkantılı yılı hali-
ne getirdi.

ABD›nin PKK örgütünün Suriye uzantısı 
PYD ve onun silahlı kolu YPG›ye verdiği 
destek, 2016 yılı biterken Ankara-Washing-
ton hattındaki tansiyonun ana sebeplerin-
den biri oldu.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan›ın 
geçen hafta «ABD›nin PYD/PKK, YPG ve 
DEAŞ dahil Suriye›de terör örgütlerini des-
teklediği» yönündeki eleştirisi, Obama yö-
netiminde adeta «soğuk duş» etkisi yaptı.

ABD›nin Ankara Büyükelçiliğinin «ABD, 
YPG›ye silah vermiyor. Nokta» şeklinde-
ki açıklamasına Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu›nun, «ABD, YPG›ye silah veriyor. 
Nokta» diye cevap vermesi, ipleri biraz 
daha gerdi.

ABD’NİN PYD’YE DOĞRUDAN SİLAH 
DESTEĞİ 2015’TE BAŞLADI

ABD ile Türkiye arasındaki gerilimi tırman-
dıran “PYD’ye silah temini” tartışması yeni 
gibi gözükse de, aslında ABD’nin PYD/PKK 
unsurlarına silah ve mühimmat yardımı 
2015 yılına uzanıyor.

ABD öncülüğündeki DEAŞ karşıtı ulusla-
rarası koalisyonun PYD/PKK ve onun as-
keri kolu olan YPG’ye, 2014’ün sonlarında 
DAEŞ’in Kobani kuşatması sırasında ilk kez 
hava desteği verdiği biliniyor.

İlk silah yardımının da 2015 yılı ocak 
ayında Kobani›ye havadan paraşütle indi-
rerek yapıldığı açıklandı. Ancak ABD›nin 
DEAŞ ile mücadeleyi bahane ederek ör-
güte silah ve eğitim desteğini rutin hale 
getirmesinin, 2015›in sonlarına denk 
geldiği belirtiliyor.

ABD›nin Suriye›de ılımlı muhalif gruplar 
için başlattığı «eğit-donat programının» 
sadece 154 mezun vermesi, bunlardan bir 
kısmı da silah ve mühimmatlarla Nusra 
Cephesine katılması üzerine Beyaz Saray, 
2015 Eylül ayında programı askıya aldığını 
açıkladı.

YENİLENMİŞ “EĞİT-DONAT” İLE SDG 
AYNI DÖNEME DENK GELİYOR

ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) birkaç 
hafta sonra yeni bir “eğit-donat programı” 
başlattığını duyurdu. Pentagon, taramadan 
geçen gruplara DEAŞ’a karşı kullanmak 
üzere mühimmat vereceğini ve performans 
esaslı olarak mühimmat takviyesinin de-
vam edeceğini ilan etti.

ABD’DEN FIRAT KALKANI’NA SINIRLI 
DESTEK

PYD’yi silah sevkiyatları ve binlerce hava 
saldırısıyla DEAŞ’a karşı destekleyen 
ABD’nin Türkiye’nin Özgür Suriye Ordusu 
(ÖSO) ile 24 Ağustos’ta başlattığı Fırat 
Kalkanı Harekatı’na sadece 100 hava sal-
dırısıyla destek verdiği öğrenildi. Bu hava 
desteği de ÖSO, DEAŞ’tan Dabık şehrini 
alıp El-Bab’a ilerleyince durduruldu.

Pentagon’un El-Rai (Çobanbey) ve Dabık›ın 
alınmasına yardımcı olmak için gönderdiği 
100 kişilik Özel Kuvvetler Birliği de kısa bir 
süre sonra geri çekildi.

ABD›nin bu «çifte standartlı» tavrı, 
«Obama›nın DEAŞ ile mücadelede samimi 
olmadığı” şeklindeki eleştiri ve yorumlara 
neden oldu.

TÜRK-AMERİKAN İLİŞKİLERİNİN 
İKİNCİ DÜĞÜMÜ FETÖ

Türkiye’nin FETÖ ile mücadelesi devam 
ederken, örgütün 15 Temmuz darbe girişi-
minde bulunmasıyla gözler FETÖ elebaşı 
Gülen’e ev sahipliği yapan ABD’ye çevrildi.

Kanlı darbe girişimi devam ederken, 
ABD’den ilk açıklama Dışişleri Bakanı 
John Kerry’den geldi. Moskova’da yaptığı 
açıklamada “Türkiye’de huzur ve istikrarın 
devamı” temennisinde bulunan Kerry’nin 
darbeye karşı demokratik olarak seçilmiş 
hükümetin yanında durduğuna dair her-
hangi bir ifade kullanmaması dikkatlerden 
kaçmadı.

Nitekim gecenin ilerleyen saatlerinde 
Türkiye’de başta silahlı kuvvetler olmak 
üzere hiç kimsenin darbe girişimine des-
tek vermediği anlaşıldıktan sonra önce 
Obama’dan, daha sonra da Dışişleri Bakan-
lığından Kerry adına ikinci açıklama geldi. 
Her iki açıklamada da ABD’nin “seçilmiş 
hükümetin yanında olduğu” ve “darbe giri-
şimini kınadığı” kaydedildi.

ABD Dışişleri Bakanlığının Türkiye tarafın-
dan FETÖ elebaşının iadesi için gönderilen 
belgeleri “yetersiz” bulması, Ankara tara-
fından sert tepkiyle karşılandı.

PYD ile FETÖ, Türk-Amerikan ilişkilerini 2016’da çıkmaza soktu
ABD’de Obama yönetiminin Suriye’de PYD/PKK’ya 
destek vermesi ve Gülen’in iade sürecini “ağırdan 
alması”, Türk-Amerikan ilişkileri açısından 2016’yı son 
dönemin en çalkantılı yılı haline getirdi.

Tüm bunlara ek olarak ABD Merkez Ko-
mutanlığı (CENTCOM) Komutanı Joseph 
Votel’in “ABD’nin dostu bazı subayların 
tutuklandığı” açıklaması, iki ülke arasında-
ki tansiyonu daha da yükseltti.

ABD Başkan Yardımcısı Joe Biden, darbe 
girişiminden 45 gün sonra Türkiye’yi ziya-
ret etti ve Cumhurbaşkanı Erdoğan’a “ziya-
ret etmekte geciktikleri için üzgün olduğu-
nu” ifade etti.

Biden’ın, ziyaret sırasında, ABD Adalet Ba-
kanlığından bir grup uzmanın Türkiye’ye 
gelip Adalet Bakanlığı yetkilileriyle iade 
dosyaları üzerinde çalışacaklarını açıklama-
sı ilişkilerin nispeten yumuşamasını sağla-
dı. Ancak zaman içinde bu konuda dikkate 
değer bir mesafenin kat edilememesi, 
Ankara’da “ABD’nin iade konusunda sami-
mi olmadığı” şeklinde yorumlandı.

BOZDAĞ’IN WASHİNGTON TEMASLA-
RI

Ankara’nın konuya verdiği önemin bir 
göstergesi olarak ilk kez bir Adalet Bakanı 
ABD’yi ziyaret ederek mevkidaşıyla “iade 
talebini” yüz yüze görüştü.

Ekim ayı sonunda gerçekleşen ziya-
rette Adalet Bakanı Bekir Bozdağ, 
Washington’da ABD Adalet Bakanı Loretta 
Lynch ile baş başa bir görüşme gerçekleş-
tirdi. Bozdağ, temaslarını, “Bu konunun 
Türkiye için öneminin birinci ağızdan ilgili 
muhatabına iletmek için geldik.” sözleriyle 
değerlendirdi.

Türkiye’nin bu süreçte ABD’ye 4 iade dos-
yası ve geçici tutuklama talebi göndermiş 
olmasına rağmen tutuklama talepleri ye-
rine getirilmemekle birlikte, bu konuda 
yöneltilen sorulara ABD’li yetkililer “iade 
dosyalarını incelemeye devam ediyoruz” 
şeklinde cevap vermekle yetindiler.

Trump’ın görevi devraldıktan sonra FETÖ 
ve PYD konularında belirleyeceği tavrın, 
Türk-Amerikan ilişkilerindeki yeni istika-
meti önemli ölçüde tayin edeceği belirtili-
yor.

Kaynak: AA

Fransa Cumhurbaşkanı, DEAŞ ile 
savaşan Fransız askerlerini ziyaret 

etmek ve Iraklı yetkililerle görüşme 
yapmak için Bağdat’a gitti. Hollande 
Irak’ta terörle mücadelenin kendi top-
raklarında da terörü önleyeceğini söy-
ledi.

Fransa Cumhurbaşkanı François Hol-
lande, Bağdat’a 2014’ten sonraki ikinci 
ziyaretini gerçekleştirdi. 
Iraklı üst düzey yetkililerle görüşmeler 
yapacak olan Hollande’ın ziyarete Bağ-

dat yakınlarında Irak Terörle Mücadele 
Birimi’ne eğitim veren Fransız askerle-
rinin kaldığı bir üsle başladığı bildirildi.

Hollande üste yaptığı açıklamada, 
“Burada Irak’ta terörizme karşı önlem 
almak kendi topraklarımızda da terör 
eylemlerini engeller” dedi. 
 
Fransa Cumhurbaşkanı, Bağdat’ta Irak 
Devlet Başkanı Fuad Masum ile bir 
araya geldi. Hollande’ın Irak Başbakanı 
Haydar El İbadi ve Meclis Sözcüsü Sa-

lim El Cuburi ile de görüşmesi bekleni-
yor.

Fransa, Irak ve Suriye›de DEAŞ›a karşı 
düzenlenen hava saldırılarına askeri 
ekipman, eğitim ve Irak ordusuna da-
nışmanlıkla en büyük katkıyı sağlayan 
ikinci ülke.

Fransa koalisyona katıldığından bu 
yana, Fransız uçakları bin saldırı dü-
zenledi ve bin 700›den fazla hedef imha 
edildi.

Fransa Cumhurbaşkanı Hollande Irak’ta

Fransa Cumhurbaşkanı, IŞİD 
ile savaşan Fransız askerlerini 
ziyaret etmek ve Iraklı 
yetkililerle görüşme yapmak için 
Bağdat’a gitti.
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СРОКИ ОБНОВЛЕНИЯ ПРОГРЫММЫ 
ПО ОБУЧЕНИЮ И ОСНАЩЕНИЮ И 
ОБРАЗОВАНИЕ  ДЕМОКРАТИЧЕСКИХ 
СИЛ СИРИИ СОВРАДАЮТ 

Пентагон, что через несколько недель бу-
дет начала новая программа по обучению 
и оснащению . Пентагон объявил, что 
прошедшие обучение группы будут снаб-
жаться боеприпасами для борьбы против 
ИГИЛ. 

Одновременно с этим являющаяся сирий-
ским подразделением Рабочей партии Кур-
дистана  Партия демократического союза  
объявила о создании в Сирии коалиции 
под названием «Демократические силы 
Сирии». 

После того, как первые партии оружия 
были спущены на парашютах 15 января 
2015 года, эта организация публично зая-
вила о том, что получила часть оружия и 
боеприпасов от США.

Администрация Обамы сделала заявление, 
что в конце октября спец службы в составе 
50 человек будут направлены на север Си-
рии для проведения тактических учений в 
борьбе против ИГИЛ. 

Всё это стало причиной натяжения отно-
шений между Турцией и США, начиная 
с конца 2015 года.  В ответ на критику 
турецкой стороны Америка заявляла, что 
«не снабжает террористов оружием и обес-
печивает боеприпасами Сирийскую Араб-
скую коалицию, воюющую против ИГИЛ 
под  эгидой  Демократических сил Сирии».  
Однако наличие данной коалиции всплы-
ло впервые именно в то время.  Местные 
источники тоже не знали об её наличии. 

ВИЗИТ МАКГУРКА В КОБАНИ 

В феврале Спецпредставитель президента 
США в международной коалиции по борь-
бе с ИГИЛ Брет Макгурк посетил Кобани, 
что говорит о противоречиях политики 
США относительно Сирии. 

Президент Эрдоган отреагировал на это, 
высказав критику в адрес администрации 
Обамы  и призвав Вашингтон «сделать вы-
бор между террористическими организа-
циями и союзником по НАТО». 

Однако повторный визит Макгурка 19 мая 
в лагерь террористов в Сирии подтвердил, 
что  администрация Обамы  оказывает 
поддержку Партии демократического сою-
за /Рабочей партии Курдистана. 

Стало  известно, что глава Центрального 
командования вооружённых сил США Ге-
нерал армии Джозеф Вотел летом посетил 
лагерь  Партии демократического союза. 

Поддержка администрации Обамы Пар-
тии демократического союза /Рабочей 

партии Курдистана в Сирии и затягивание 
процесса выдачи Гюлена  - всё это стало 
причиной натяжения отношений между 
Турцией и США в 2016 году. 

В конце 2016 года отношения между офи-
циальной Анкарой и официальным Ва-
шингтоном накалились по причине того, 
что США  оказали поддержку Рабочей 
партии Курдистана и  Партии демократи-
ческого союза.   

На прошлой неделе критика Президента 
Реджепа Тайипа Эрдогана в адрес США 
относительно того, что они поддерживают  
Партию демократического союза /Рабочую 
партию Курдистана, Отряды народной са-
мообороны Сирии и ИГИЛ, оказала дейст-
вие «холодного душа» на администрацию 
Обамы.  

Посольство США в Анкаре в ответ заяви-
ло, что: «США не снабжает оружием  Отря-
ды народной самообороны Сирии. Точка». 
Глава МИД Турции Мевлют Чавушоглу же 
ответил: «США снабжает оружием  Отря-
ды народной самообороны Сирии. Точка». 
Такой ответ ещё более накалил ситуацию. 

США НАЧАЛИ ПРЯМОЕ СНАБЖЕНИЕ 
ПАРТИИ ДЕМОКРАТИЧЕСКОГО СОЮ-
ЗА  ОРУЖИЕМ В 2015 ГОДУ 

На первый взгляд полемика между США 
и Турцией относительно поставок ору-
жия  Партии демократического союза  
кажется возникшей недавно. Однако, 
США начали прямое снабжение Партии 
демократического союза/  Рабочей пар-
тии Курдистана оружием ещё в 2015 году. 

Утверждается, что международная «антии-
гиловская» коалиция, возглавляемая США 
,  во время окружения Кобани в конце 2014 
года впервые оказала воздушную поддер-
жку Партии демократического союза/  Ра-
бочей партии Курдистана  и Отряду народ-
ной самообороны Сирии. 

Также говорится о том, что первые партии 
оружия были спущены на парашютах в ян-
варе 2015 года. Однако, также отмечается, 
что в конце 2015 года США уже поставили 
на поток поставку оружия и проведения 
обучения под предлогом борьбы с ИГИЛ.  

В ответ на утверждения о том, что из про-
граммы по обучению и оснащению  для 
умеренных оппозиционных групп Сирии 
было выпущено только  154 человека и 
что часть из них участвовала при боях на 
фронте Нусра с применением оружия и 
боеприпасов, США ответили, что эта про-
грамма была приостановлена в сентябре 
2015 года.  

КАРТЕР ПРИЗНАЛ, ЧТО США ОКАЗА-
ЛИ ПОМОШЬ ПАРТИИ ДЕМОКРАТИ-
ЧЕСКОГО СОЮЗА 

Несмотря на то, что Пентагон каждый 
раз отрицал снабжение Америкой Партии 
демократического союза /Рабочей партии 
Курдистана оружием, Министр обороны 
США Эштон Картер всё же признал, что 
США направляли военную помощь сирий-
скому крылу Рабочей партии Курдиста-
на, т.е.  Партии демократического союза. 
Это прозвучало   в ответ на настойчивые 
вопросы члена Республиканской партии 
США  сенатора от Южной Каролины 
Линдси Грэхем на заседании Конгресса.   

ОГРАНИЧЕННАЯ ПОДДЕРЖКА 
«ЩИТА ЕФРАТА» ОТ США 

Стало известно, что с момента начала 24 
августа  совместно с Сирийской свободной 
армией операции «Щит Ефрата»  войска 
США совершили лишь 100 атак. Тогда как 
Партии демократического союза  оказыва-
лась посильная помощь в виде снабжения 
оружием и тысяч воздушных атак в рамках 
«антиигиловских» действий.  Воздушная 
поддержка Сирийской свободной армии 
прекратилась к моменту продвижения в 
Аль – Баб  после взятия города Дабык. 

В скором времени Пентагон отозвал спец. 
отряд из 100 человек,  который был направ-
лен ранее для оказания поддержки для взя-
тия городов Аль - Рай  (Чобанбей) и Дабык. 

Подобного рода «двойные стандарты» 
США  наталкивают на мысль о том, что 
«Обама не совсем искренен в борьбе про-
тив ИГИЛ».  

ВТОРОЙ КАМЕНЬ ПРЕТКНОВЕНИЯ В 
ТУРЕЦКО – АМЕРИКАНСКИХ ОТНО-
ШЕНИЯХ: ТЕРРОРИСТИЧЕСКАЯ ОР-
ГАНИЗАЦИЯ ФЕТХУЛЛАХА ГЮЛЕНА 

В то время как Турция продолжала борьбу 
против Террористической организации 
Фетхуллаха Гюлена, которая 15 июля со-
вершила попытку переворота в стране, 
взгляды устремились на США, где нахо-
дился сам Гюлен.   

Во время попытки переворота первые 
комментарии прозвучали от Министра 
иностранных дел США Джима Керри. На-
ходясь с Москве, он выразил надежду на 
«спокойствие и стабильность  в Турции 
в дальнейшем». Однако  нельзя было не 
обратить внимание на то, что он не сказал, 
что администрация его страны поддер-
живает правительство, которое избрано 
согласно всем нормам демократии. 

Наконец, после того как стало ясно, что 
никто, включая в первую очередь воору-
жённые силы, не поддерживает попытку 
переворота, из администрации США по-
ступило два заявления: от Обамы и Керри. 
В обоих из них говорилось о том, что влас-
ти США «поддерживают избранное прави-
тельство» и «выступают против попытки 
переворота». 

Партия демократического союза и Террористическая организация 
Фетхуллаха Гюлена поставили отношения между Турцией и Америкой в 
тупик в 2016 году
Поддержка администрации Обамы Партии демократического 
союза /Рабочей партии Курдистана в Сирии и затягивание 
процесса выдачи Гюлена  - всё это стало причиной натяжения 
отношений между Турцией и США в 2016 году. 

Официальная Анкара жёстко отреагиро-
вала на то, что МИД США нашли отправ-
ленные для экстрадиции главаря  Террори-
стической организация Фетхуллаха Гюлена 
документы «недостаточными».   

Заявление же главы Центрального коман-
дования вооружённых сил США Гене-
рала армии Джозефа Вотела о том, что 
некоторые офицеры – друзья США были 
арестованы» еще больше накалило отно-
шения между двумя странами.  

Вице – президент США  Джо Байден прибыл 
в Турцию с официальным визитом через 45 
дней после попытки переворота. Он сказал 
президенту Эрдогану, что «приносит свои 
извинения за столь поздний визит». 

Байден добавил, что прибывшая с ним де-
легация специалистов сейчас изучает ули-
ки и доказательства для обращения в суд 
относительно экстрадиции. Это способст-
вовало потеплению в отношениях между 
двумя странами. Однако, увеличение ди-
станции по этому вопросу по прошествии 
времени стало поводом для сомнений офи-
циальной Анкары, что «США не до конца 
искренни в вопросе экстрадиции». 

ВИЗИТ БОЗДАГА В ВАШИНГТОН 

Визит Министра юстиции Турции в США 
и встреча  со своим коллегой для личного 
обсуждения «запроса об экстрадиции», что 
произошло впервые, показывает насколько 
это важно для Анкары.  

В конце октября в Вашингтоне состоялась 
встреча Министра юстиции Турции Бе-
кира Боздага и Министра юстиции  США 
Лоретты Линч. Боздаг прокомментировал 
это следующим образом: «Мы прибыли 
для того, чтобы лично донести до соот-
ветствующих инстанций важность этого 
вопроса для нас».  

За последнее время Турция направила в 
США 4 документа об экстрадиции и запрос 
о временном задержании, но, несмотря 
на это, США не только не выполняет тре-
бования, но также отвечает тем, что «мы 
продолжаем изучать документы об экстра-
диции». 

Отмечается, что после вступления на пост 
президента Трампа, в турецко – американ-
ских отношениях будет установлен новый 
вектор относительно Террористической 
организации Фетхуллаха Гюлена  и Партии 
демократического союза.   

Источник: AA

Президент Франции Франсуа 
Олланд прибыл с визитом в 

Багдад для того, чтобы встретиться 
с французскими военнослужащими, 
ведущими борьбу с боевиками тер-
рористической группировки «Ислам-
ское государство» и встретиться с 
высокопоставленными лицами Ирака.  
Олланд отметил, что борьба с терро-
ризмом в Ираке будет способствовать 
предотвращению терроризма и в его 
стране. 

Это второй визит Президента Фран-
ции Франсуа Олланда в Ирак. Первый 

раз он приезжал в Багдад в 2014 – м 
году. 

Стало известно, что свой визит он 
начал с посещения базы, где фран-
цузские военнослужащие обучают   
служащих Подразделения по борьбе  с 
терроризмом в Ираке.  

По его словам: «Борьба с боевиками 
террористической группировки «Ис-
ламское государство»  в Ираке позво-
ляет предотвращать теракты на терри-
тории Франции». 
Также ожидается, что Франсуа Олланд 
проведёт переговоры с Президентом 

Ирака Фуадом Масумом, Премьер-ми-
нистром Ирака шиитом Хайдер Джа-
вад Аль-Абади и Спикером Салимом 
Абдуллой Ахмед Аль-Джабури.  

Франция является второй страной по 
степени оказания консультаций ирак-
ской армии в вопросах военного воо-
ружения и обучения личного состава 
для военных атак против ИГ в Ираке 
и Сирии. 

С момента присоединения Франции 
к коалиции французские воздушно  - 
военные войска нанесли 1000 ударов и 
уничтожили более  700 целей. 

Президент Франции Олланд посетил Ирак 

Президент Франции Франсуа 
Олланд прибыл с визитом в Багдад 
для того, чтобы встретиться с 
французскими военнослужащими, 
ведущими борьбу с боевиками 
террористической группировки 
«Исламское государство». 
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İşte konuşmasından satır başları:

(Ortaköy saldırısı) Saldırganın kimliği belli 
oldu, çalışmalar sürüyor. 

2016 kolay bir yıl olmadı. 2017›nin çok 
daha iyi bir yıl olacağını umut ediyoruz. Bu 
badireleri atlatacağımızı da umut ediyoruz. 
Kendi içimizde yaşadığımız sorunlara rağmen 
birçok alanda çözüm üretmek için çaba sarf 
ettik. 2017›de bu anlayışımız devam edecek. 
Bugün New York’a gidiyorum, Başbakanı-
mız Bağdat’a, oradan Erbil’e gidecek. Çok 
yönlü dış politikamızı devam ettireceğiz. Te-
rör örgütleriyle dışarıda da mücadele etmek 
önceliklerimizden biri olacak. FETÖ’ ye yöne-
lik mücadelemizi devam ettireceğiz.

Suriye›de artık bir ateşkese doğru gidiyo-
ruz. Bizim Rusya’yla birlikte koordine et-
tiğimiz Halep›ten insanların kurtarılması, 
siyasi sürece doğru adımların atılmasıyla 
bir vizyon koyduk ortaya. 23 Ocak›ta 
Astana›da müzakereler başlayacak her şey 
yolunda giderse. 9-10 Ocak›ta dışişleri ba-
kanlığından uzmanlar geliyor Rusya›dan.

Irak›a desteğimiz devam ediyor DEAŞ›tan 
kurtarılması için.

AB SÜRECİ

AB ile gümrük birliğini güncelleme konusun-
da anlaştık, komisyona başvurdular, olumsuz 
bir şey yok. Vize serbestisinin uygulanması 
için son belgemizi hazırladığımızı söylemiş-
tik. AB›ye kriterlerle ilgili ne yaptığımızı ilete-
ceğiz. Terörle mücadele kanunumuzu değiş-
tirmemizi istiyorlar ama bunun şu aşamada 
gerçekçi olmadığını anlattık.

Medeniyetler ittifakına daha çok önem 
vereceğiz. Barış için arabuluculuk inisiya-
tifimizi güçlendiriyoruz. Bunu canlandı-
rarak çatışmalara dönüşmeden sorunların 
çözümüne katkı sağlayacağız.” “Bizim dış 
politikamızın temeli insan odaklı. Bunu 
sürdüreceğiz. 2015 raporunda, 1 yılda 3.2 
milyar dolar insani yardım yaptık. Daha 
önceki yılların yaklaşık iki katı civarında.

Önümüzdeki hafta büyükelçiler konferansı-
mızda 2023 hedefimize doğru hangi adım-
ları atacağımızı da değerlendireceğiz.

15 TEMMUZ DARBE GİRİŞİMİ SONRASI

15 Temmuz sonrasında özellikle batı ül-
keleri çok ciddi hatalar yaptılar. Bazıları 

Türkiye karşıtı duygularla darbenin başarılı 
olmasını bile istedi. Bazıları üzüntü duydu. 
Bazıları sabahın 3-4›ünde başarısız olaca-
ğını anladıktan sonra darbecileri nasıl yar-
gılayacaksınız diye peşin hükümle yaklaşan 
oldu. Bazı ülkeler gönülden destek verdiler.

Hiçbir AB ülkesinden dışişleri bakanı gel-
medi Jagland gelene kadar. Bir tek İngil-
tere AB birliği bakanı gelmişti ilk haftada. 
Sonra hata yaptıklarını anladılar. Arka 
arkaya gelmeye başladılar. Daha sonraki 
süreçte de tam istediğimiz desteği göre-
medik. FETÖ›yü anlatmaya çalışıyoruz ve 
bize hiçbir zaman inanmadıklarını da daha 
sonradan itiraf ettiler. Terör saldırılarının 
ardından artık daha güçlü destek görü-
yoruz. Birçok dışişleri bakanı beni arıyor. 
Batılı dostlarımızdan özellikle beklentimiz, 
somut adım atmaları. Bu terör örgütlerine 
karşı işbirliği içindeyiz ama istihbarat ko-
nusunda somut işbirliğimiz var mı? Daha 
da önemlisi bu örgütler o ülkelerde özgürce 
yaşıyorlar, bunlara karşı ne tedbirler alıyor-
lar? Kuru sözden çok somut adım görmek 
istiyoruz batılı dostlarımızdan. Teröre karşı 
mücadele etmezsek o örgüt bugun beni 
yarın seni vurur.

SURİYE›DE ATEŞKES SÜRECİ

 Gerek Halep›ten insanların kurtarılması 
gerek ateşkesin sağlanması konusunda çok 
çaba sarf ettik. Esas itibarıyla Rusya›yla 
Türkiye›nin ortak çalışması oldu. Arazide 
değişik muhalif gruplar var. Diğer tarafta 
rejim var, bir de Hizbullah ve Şii milisler 
var İran›ın desteklediği. Ateşkes anlaşma-
sından sonra ihlalleri görüyoruz. Bunu 
özellikle Hizbullah, Şii gruplar ve rejim 
yapıyor. Ateşkes ihlallerini takip etmek 
için iki merkez kurduk. Bu anlaşmaya göre 
herkes olduğu yerde duracak. Toprak elde 
etmeye çalışmayacak. Ama Hizbullah›ın 
Doğu Guta›da bu amacının olduğunu görü-
yoruz. Taciz atışları olabilir. Muhalefet sö-
zünde duruyor, kendine yönelik saldırılara 
da ölçülü cevap veriyor.» «Bu artan ihlalleri 
durduramazsak o zaman Astana süreci aka-
mete uğrayabilir. Bunu istemeyenler var, 
kıskananlar var. Biz garantör olduk. İran da 
bunun gereğini yapmalı, ağırlığını koymalı.

Ateşkesi ihlal eden gruplara yönelik hangi 
yaptırımların uygulanacağı konusunda çalışı-

yoruz. Bunun detaylarını şuan Rusya›yla ça-
lışıyoruz. Yaptırım olmalı, herkes imzayı attı. 
Muhalefetin garantisi Rusya ve Türkiye.

ABD bu süreçten dışlanmış değil. Rusya›yla 
ortak anlayışımız mevcut. BM›nin çatısı 
altında sonuca bağlanması lazım. Astana›ya 
katkı sağlayacak herkesi dahil etmemiz 
lazım. Sadece aile fotoğrafında olmak için 
orada olmanın bir anlamı yok. Kim hangi 
desteği sağlayacak? Bugüne kadar ABD’nin 
önayak olduğu anlaşmalar uygulanmadı.” 
“Ruslarla oturduk, anlaştık, uyguladık. 
Şimdi herkesin destek vermesi gerekiyor. 
Çözüm üretmek için uygulanabilir bir an-
laşma sağlamak için bu süreci başlattık.

 «SURİYE NASIL BİR SİSTEMLE YÖNETİ-
LECEK, SURİYE HALKI KARAR VERMELİ”

Önemli olan Suriye›nin sınır bütünlüğünü, 
toprak bütünlüğünün korunmasıdır. Tür-
kiye olarak bunu destekliyoruz. Şu andaki 
operasyonumuzun amacı da bu bölgeden 
DAEŞ›i temizlemektir. Suriye›nin sınır bü-
tünlüğü, toprak bütünlüğü tüm mutabakat-
larda yer almıştır. Moskova ortak açıklama-
sının birinci maddesinde bu vardır. Bizim 
sınırımızın öbür tarafında oluşacak bir 
terör koridoruna da izin vermeyiz. Birinci 
sebep bize yönelik tehdit, bunu ortadan 
kaldırmalıyız. DAEŞ›le bu yüzden mücadele 
ediyoruz. İstanbul, Kayseri ve Ankara’daki 
saldırılara baktığımızda o teröristler YPG 
kamplarından geliyor. Suriye nasıl bir sis-
temle yönetilecek, Suriye halkı karar ver-
meli. Biz dışarıdan bir şey empoze edeme-
yiz. Herkesi kapsayacak bir yönetim olmalı, 
kimse dışlanmamalı. Irak bunun bedelini 
ödüyor şuan. Muhalefet Suriye’nin siyasi 
geleceğiyle ilgili vizyonunu paylaştı, son 
derece mantıklı yapıcı bir vizyon.

«PYD, YPG konusunda tutumumuzu Rusya 
çok iyi biliyor. Moskova›da da gördük ki 
burada YPG, PKK veya başka bir grubun 
Suriye’nin topraklarını bölmesine herkes 
karşı. İran da, Türkiye de, Rusya da karşı. 
YPG›nin de Astana›da müzakerelerde yer 
almaması gerektiğini de Ruslarla önceden 
konuştuk. Bir terör örgütü müzakere masa-
sında olamaz.

MÜNBİÇ›TEKİ PKK VARLIĞI

Ortak bir heyet gönderdik ABD›yle ama 

bu bizi tatmin etmedik. Tek faydası oldu, 
Münbiç›teki herkes Münbiç›in Münbiçli-
lerin olduğunu söylemesi. YPG, PKK etnik 
temizlik yapıyor.

YPG›li unsurların hala Münbiç›te ol-
duğunu biliyoruz. Dün akşam Sayın 
Cumhurbaşkanı›mız da söyledi Obama›ya. 
Obama da bu unsurların Fırat›ın doğusuna 
kesinlikle gitmesi konusunda hem fikir 
olduğunu söyledi. Başından beri hem fikir. 
Obama operasyon başlamadan önce söz 
vermişti. Biter bitmez, YPG›li unsurların 
hepsi Fırat›ın doğusuna geri dönecek. Şu 
ana kadar ABD sözünü tutamadı ya da tut-
mak istemedi. Tutamıyorsan da çok vahim. 
Silah verdiğin YPG›lileri kontrol bile edemi-
yorsun seni takmıyor. Ama söz verip de bir 
müttefiğine tutmuyorsan o da çok vahim 
ama biz bunun peşini bırakmayacağız. Söz 
verdiğiniz gibi bunları bu tarafa gönderin 
ya da biz gerekli müdahaleyi yapacağız.

«Biz gidip Kandilde PKK’yı niye vuruyo-
ruz? Şimdi Sincar’da, oradan geliyor diye. 
Suriye’den de geldiği zaman o teröristleri 
gidip bizim etkisiz hale getirmek en asli 
görevimizdir.

FETÖ

Terörist başı özgürce oradan Türkiye›yi 
tehdit ediyor. Bu konuda yönetimin hiçbir 
desteğini görmedik. FETÖ konusunda yeni 
yönetimin nasıl düşündüğünü biliyoruz. 
ABD bizim için çok önemli bir müttefik. 
Her alanda işbirliğimiz var. Ama bir gerçek 
var şu anda; güven bunalımı.

RUS ELÇİ KARLOV›A SUİKAST

(Rusya›nın Ankara Büyükelçisi Karlov›a 
suikast düzenleyen saldırgan) Bizim elimiz-
deki bilgi ve belgelere göre bu şahıs, FETÖ 
terör örgütüne bağlı.

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, AA 
gündem masasının sorularını cevapladı.

Guterres, 31 Aralık 2021’e kadar bu gö-
revi sürdürecek ve isterse tekrar aday 
olabilecek.

Yeni Genel Sekreter Guterres, bu görev-
deki ilk açıklamasını da yaparak önceliği-
nin barışın temin edilmesi ve çatışmala-
rın önlenmesi olacağını bildirdi.

Tüm bölgelerin istikrarsızlıkla karşı 
karşıya olduğunu, yeni küresel terö-
rizmin herkesi etkilediğini belirten 
Guterres, “Bu yılbaşında sizleri benimle 
birlikte ortak bir yeni yıl kararı almaya 
çağırıyorum: Gelin barışı birinci önce-
lik yapma kararlılığını ortaya koyalım. 
Gelin 2017 yılını vatandaşlar, hükü-
metler, liderler dahil hepimizin fark-
lılıklarımızı aşmak için çalışacağı bir 
yıl yapalım... Sizleri, bugün ve her gün 
benimle birlikte barışı taahhüt etmeye 
çağırıyorum. Gelin 2017 yılını barış yılı 
yapalım.” ifadelerini kullandı.

YENİ BMGK ÜYELERİ GÖREVE BAŞ-
LADI

Yeni yıl, Birleşmiş Milletler Güvenlik 
Konseyi’nde (BMGK) de nöbet deği-
şimini getirdi. 2 yıllık görev süreleri 
sona eren Venezuela, Malezya, Yeni 
Zelanda, İspanya ve Angola, Konsey’e 
veda etti.

Bu üyeler yerine Haziran’da yapılan 
seçimi kazanan Etiyopya, Bolivya, Ka-

zakistan, İsveç ve İtalya BMGK’da göreve 
başladı.

15 üyeli Konsey›de ABD, Rusya, Fransa, 
Çin ve İngiltere daimi üyeler olarak yer 
alıyor. Geçici 10 üye ise 2 yıllığına seçili-
yor ve her yıl beşi değişiyor.

2017 sonunda da Japonya, Ukrayna, 
Uruguay, Mısır ve Senegal›in görev sü-
releri sona erecek ve bu üyeler yerine yıl 
içinde beş yeni ülke seçilecek.

Yeni yılın girmesiyle eski Portekiz 
Başbakanı Antonio Guterres, 5 yıl 

sürecek Birleşmiş Milletler (BM) Genel 
Sekreterliği görevine resmen başladı.

2017 yılı, BM’de önemli değişiklikleri de 
beraberinde getirdi. 1 Ocak 2007’den bu 
yana 10 yıldır BM Genel Sekreterlik göre-
vini yürüten Ban Ki-mun yeni yılla birlik-
te bu görevi Portekizli Antonio Guterres’e 
devretti.

BM’de Yeni Dönem

Antonio Guterres, BM Genel Sekreterliği görevine resmen başladı.
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Главные темы:
Установлена личность нападавшего (в инци-
денте в Ортакёй). Соответствующие работы 
продолжаются. 
2016 год был совсем не лёгким. Надеемся, что 
2017 год лучше. Надеемся также на то, что 
мы сумеем справиться со всеми трудностя-
ми. Несмотря на свои внутренние проблемы, 
мы приложили все усилия для того, чтобы 
решить проблемы во многих других сфе-
рах. В 2017 году мы продолжим двигаться в 
этом направлении. Сегодня я направляюсь 
в Нью Йорк. Наш премьер – министр же на-
правляется в Багдад, а после – в Эрбиль. Мы 
продолжим осуществлять свою многосто-
роннюю внешнюю политику. Борьба против 
террористических организаций вне страны 
останется  одним из наших приоритетов. 
Также мы продолжим борьбу с Террористи-
ческой организацией Фетхуллаха Гюлена. 
В вопросе с Сирией ожидается заключение 
соглашения о прекращении огня. В нашем 
понимании, скоординированная с  Россией 
эвакуация жителей из  Алеппо – это пра-
вильный политический шаг и отражение 
нашего видения.  Если всё пойдёт по плану, 
то 23 января в Астане состоятся переговоры.  
9-10 января же прибудут специалисты внеш-
неполитического ведомства России. 
Мы продолжаем оказывать поддержку Ираку 
в борьбе против ИГИЛ. 
ПРОЦЕСС ПРИСОЕДИНЕНИЯ К ЕС
Достигнуты договорённости с ЕС по вопросу 
актуализации таможенного союза. Была по-
дана заявка в комиссию. Поводов для опасе-
ний нет. Ранее мы уже отмечали, что подго-
товили последние документы для вступления 
в силу свободного визового режима. Позже 
мы направим в ЕС информацию относитель-
но того, что мы предприняли  по поводу кри-
териев. Их сторона хочет, чтобы мы внесли 
изменения в закон о борьбе с терроризмом, 
но мы поняли, что сейчас это необязательно. 
Мы придадим большее значение союзу ци-
вилизаций и усилим свою инициативу как 
посредники для распространения мира. Мы 
постараемся внести свою лепту во избежа-
ние столкновений.  Наша внешняя политика 
ориентирована, прежде всего, на человека, и 
мы продолжим двигаться в этом направле-
нии.  Согласно отчёту за 2015 год, за 1 год мы 
направили гуманитарной помощи на сумму в 
3,2 миллиарда долларов, что примерно в два 
раза больше цифр за предыдущие годы. 
На следующей неделе состоится конферен-
ция послов, на которой мы обсудим, какие 
шаги надо предпринять для достижения це-
лей, поставленных на 2023 год. 

ПЕРИОД ПОСЛЕ ПОПЫТКИ ПЕРЕВОРО-
ТА 15 ИЮЛЯ
После 15 июля западные страны совершили 
серьёзные ошибки. Некоторые даже хотели 
успешного завершения попытки переворота, 
испытывая негатив к Турци. Другие огорчи-
лись. Одни страны проявили предвзятость, 
спрашивая нас о том, как мы будем судить 
мятежников, после того, как около 3 – 4 часов 
утра стало ясно, что попытка не удалась. Вто-
рые же проявили искреннюю поддержку. 
Никто из министров иностранных дел не при-
ехал пока не прибыл Ягланд. В течение первой 
недели прибыл лишь министр Великобритании 
по делам Европы Алан Дункан. После все по-
няли, что совершили ошибку, и  начали приез-
жать один за другим. Но и в последующем мы 
не получили поддержки, которую ожидали. 
Мы пытаемся объяснить всем, что же такое 
на самом деле Террористическая организация 
Фетхуллаха Гюлена, но позже нам признались, 
что никогда не верили нам в этом. После терро-
ристических атак мы получаем большую под-
держку. Многие министры иностранных дел 
звонят мне. Мы ожидаем от наших западных 
партнёров конкретных шагов. Мы сотруднича-
ем в борьбе против этих организаций, но есть 
ли конкретное взаимодействие в разведке? Еще 
более важным является то, что эти организа-
ции свободно живут в тех странах. Однако, 
какие меры предпринимаются в связи с этим? 
Мы ожидаем от наших западных партнёров 
конкретных шагов помимо слов. Если мы не 
будем бороться с терроризмом, то он если не 
сегодня, то завтра поглотит всех. 
ПРОЦЕСС ЗАКЛЮЧЕНИЯ СОГЛАШЕНИЕ 
О ПРЕКРАЩЕНИИ ОГНЯ  В СИРИИ 
Мы приложили много усилий как для эваку-
ации жителей из Алеппо, так и для заключе-
ния соглашения о прекращении огня в Си-
рии. Россия и  Турция сотрудничают в этих 
вопросах. С одной стороны есть оппозиция, 
а с другой режим. Ещё не стоит забывать о 
Хезболле и поддерживаемых Ираном шиит-
ских повстанцах.  Мы наблюдаем нарушение 
соглашения о прекращении огня. Особенно 
его нарушают сторонники режима, Хезболла 
и  шиитские повстанцы. Мы создали два цен-
тра для того, чтобы наблюдать нарушения 
соглашения о прекращении огня.  Согласно 
договорённости все будут оставаться на сво-
их местах, и никто не будет пытаться захва-
тить земли. Однако, мы видим, что Хезболла 
пытается сделать это в Восточной Гуте. Мо-
гут быть атаки с её стороны.  Оппозиция  же 
не нарушает своего слова, но и отвечает на 
атаки в свою сторону. Если мы не остановим 
это, то переговоры в Астане могут прова-
литься. Есть лица, которые не хотят успеш-

ного завершения переговоров. Наша страна 
выступила гарантом.  Иран тоже должен сде-
лать всё необходимое. 
Мы работаем над санкциями против тех, кто 
нарушает соглашение о прекращении огня.  
Детали обсуждаются  с Россией. Все согласи-
лись  с тем, что санкции нужны. Гарантами 
оппозиции выступили  Россия и Турция.
США тоже интегрированы в этот процесс. С  
Россией достигнуты договорённости.  Необ-
ходимо достичь результата при содействии 
также и ООН. Нужно интегрировать всех, 
кто сможет способствовать переговорам в 
Астане. Нет смысла ехать туда только ради 
семейного фото. Кто какую окажет поддер-
жку? До сегодняшнего дня договорённости, 
инициатором которых были США,  не были 
реализованы. А с Россией же мы сели за стол 
переговоров, договорились и реализовали. 
Сейчас все должны оказать поддержку. Мы 
начали этот процесс для того, чтобы достиг-
нуть договорённостей и найти выход. 
«НАРОД СИРИИ ДОЛЖЕН РЕШИТЬ, КАК 
БУДЕТ УПРАВЛЯТЬСЯ СИРИЯ» 
 Важно сохранить территориальную целост-
ность и границы Сирии. Турция  за это. Це-
лью операций на данный  момент является 
очистить регион от  ИГИЛ. Сохранение  тер-
риториальной целостности  и границ  Сирии 
было оговорено на всех переговорах.  Это 
упоминается и в заявлении Москвы. Мы не 
позволим создать коридор для террористов 
на нашей границе, потому что в первую оче-
редь это грозит нам. Мы боремся против 
ИГИЛ именно по этой причине.  При оценке 
атак в Стамбуле, Кайсери и Анкаре мы при-
шли к выводу, что террористы приходят из 
лагерей Отрядов народной самообороны.  
Народ Сирии должен решить, как будет 
управляться Сирия. Мы не можем оказы-
вать влияние извне.  Должен быть найден 
выход, который будет охватывать всех. Иран 
сейчас расплачивается за свои ошибки в ана-
логичном вопросе. Оппозиция  поделилась 
своим мнением относительно политического 
будущего Сирии. Это мнение вполне логично 
и конкретно. 
 Россия очень хорошо знает наш взгляд 
относительно Демократического союза и  
Отрядов народной самообороны.  В Москве 
мы поняли, что все: Иран, Турция  и Рос-
сия  -  против разделения Сирии Отрядами 
народной самообороны, Рабочей партии  
Курдистана или какими-либо другими груп-
пировками.  Мы уже обсудили  с представи-
телями России то, что Отрядям  народной 
самообороны не место на переговорах в 
Астане. 

НАЛИЧИЕ РАБОЧЕЙ  ПАРТИИ КУРДИ-
СТАНА В МАНБИДЖЕ
Мы направляли и своих делегатов вместе с 
американцами, но итоги визита нас не удов-
летворили. Единственным плюсом было то, 
что все  сказали о том, что в Манбидже уже 
нет местных жителей, т.к. Отряды народной 
самообороны и Рабочая партия Курдистана 
проводят этнические чистки. 
Мы знаем, что Отряды народной самооборо-
ны  до сих пор находятся в Манбидже. Вчера 
вечером президент нашей страны сообщил 
это Обаме. Обама же сказал, что разделяет 
мнение о том, что эти элементы должны уйти 
на восток Ефрата. Он разделял это мнение 
с самого начала. Обама давал обещание до 
начала операции о том, что как только она 
закончится, все элементы Отряда народной 
самообороны  возвратятся  на восток Ефрата. 
До сегодняшнего дня США не сдержали или 
не захотели сдержать своё слово. Это вопи-
ющая ситуация. Ты даже не можешь контр-
олировать Отряды народной самообороны, 
которых снабжаешь оружием. Но, если ты 
дал слово своему союзнику и не можешь его 
сдержать, то это ещё более вопиющая ситуа-
ция.  Мы не оставим это просто так. Или они 
отправят отряды подальше, как пообещали, 
или же вмешаемся мы.
Почему мы наносим удары по Рабочей пар-
тии Курдистана в священную ночь? Потому 
что они находятся в Синджаре и приходят 
оттуда. Когда же они будут приходить из Си-
рии, то нашим долгом будет обезвредить их. 
 ТЕРРОРИСТИЧЕСКАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ 
ФЕТХУЛЛАХА ГЮЛЕНА
Глава террористов свободно угрожает Турции, 
находясь там. Мы не заметили какой-либо 
поддержки администрации по этому поводу. 
Мы знаем, что думает новое руководство от-
носительно Террористической организации 
Фетхуллаха Гюлена. США  - это очень важные 
союзники для нас. Мы сотрудничаем во всех 
сферах. Однако реальность такова, что наши 
стороны переживают кризис доверия.  
ПОКУШЕНИЕ НА РОССИЙСКОГО ПО-
СЛА КАРЛОВА 
Согласно имеющейся у нас информации, 
преступник, покушавшийся на посла России 
в Турции Карлова, связан с Террористиче-
ской организации Фетхуллаха Гюлена.

Министр иностранных дел Мевлют Чавушоглу 
ответил на вопросы повестки дня  AA. 

жет принять участие в следующих выбо-
рах на этот пост.  

Новый генеральный секретарь Гутерриш 
заявил во время своего первого высту-
пления, что в приоритете будет обеспе-
чение мира и предотвращение столкно-
вений. 

Упомянувший дестабилизацию поло-
жение в целых регионах  и  угрозу гло-
бального терроризма, которая никого 
не обходит стороной,  Гутерриш сказал 
в своём послании следующее: «Призы-
ваю поставить во главу угла  в этом году 
достижение мира. Пусть 2017 год станет 
для всех нас - простых граждан, прави-
тельств, руководителей - годом борьбы 
за преодоление наших разногласий… Я 
обращаюсь ко всем вам с призывом при-
нять вместе со мной обязательство бо-
роться за мир - сегодня и каждый день. 
Пусть 2017 год станет годом мира».

НОВЫЕ ЧЛЕНЫ СОВБЕЗА ООН ПРИ-
СТУПИЛИ К СВОИМ ОБЯЗАННОСТЯМ 

С началом нового года сменился состав 
членов Совбеза ООН. Из состава Совета 

вышили Венесуэла, Малайзия, Новая 
Зеландия, Испания и Ангола, которые 
исполняли свои обязанности в течение 
2- х лет. 

На смену вышеуказанным странам при-
дут: Эфиопия, Боливия, Казахстан, Шве-
ция и Италия – которые были избраны 
по итогам выборов в июне. 

Cостав Совета состоит из 15 членов, 
пять из которых являются  постоянны-

ми:  Китай, Российская Федерация, Со-
единенное  Королевство, Соединенные 
Штаты и Франция, и десять непостоян-
ных членов, избирающихся на двухго-
дичный срок, пять из которых меняются 
каждый год. 

В конце 2017-го года истечёт срок член-
ства Японии, Украины, Уругвая, Египта и 
Сенегала, вместо которых будут избраны 
новые.  

С началом нового года экс – премь-
ер – министр Португалии Антониу 

Гутерриш вступил в должность генераль-
ного секретаря  ООН сроком на 5 лет. 

Новый 2017 – й год привнёс существен-
ные изменения в ООН. Находившийся 
на посту генерального секретаря в тече-
ние последних 10-ти лет с  1-го января 
2007-го года Пан Ги Мун официально 
передал свои  полномочия Антониу Гу-
терришу.

Гутерриш останется генсеком до 31-го 
декабря 2021-го года и при желании мо-

Начало нового периода в ООН 

Антониу Гутерриш официально назначен на пост генерального 
секретаря  ООН 
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laka hayata geçirecektir” vurgusunda bu-
lunan Cumhurbaşkanı Erdoğan, mesajını 
şu ifadelerle tamamladı: “Bu duygularla 
vatanımız, bayrağımız ve istikbalimiz 
için bir gül gibi toprağa düşen aziz şehit-
lerimizi rahmetle, minnetle yâd ediyor, 
gazilerimize Rabbimden özellikle şifalar 
diliyorum. Sınır boylarımızda, Başika’da, 
Cerablus’ta, El Bab’ta insanımızın ve kar-
deşlerimizin emniyeti için görev yapan 
kahraman Mehmetçiklerimize Allah’tan 
muvaffakiyetler diliyorum. Bir kez daha 
2017 yılının ülkemize, bölgemize ve 
dünyamıza güvenlik, huzur, mutluluk 
ve refah getirmesini temenni ediyorum. 
Hepinizin yeni yılını tebrik ediyor, se-
lamlarımı, saygılarımı sunuyorum. Kalın 
sağlıcakla.”

şeref duyuyorum. Nitekim yaşadığımız 
tüm badirelere rağmen, milletimizden 
aldığımız destekle, yatırımlarımızı, büyük 
projelerimizi, ekonominin gelişmesine 
yönelik adımlarımızı kesintisiz sürdürü-
yoruz.”

“TÜRKİYE, BÜYÜME ORANI BAKI-
MINDAN DÜNYADA İLK SIRALARDA 
YER ALIYOR”

Mesajında 2016’da  açılışları yapılan Os-
mangazi ve Yavuz Sultan Selim Köprüleri-
ni, Avrasya Tünelini, Ilgaz Tünelini, baraj 
ve elektrik santrallerini, fabrika, alt ve üst 
yapı yatırımlarını, uzaya gönderilen Gök-
türk-1 uydusunu, hizmete alınan helikop-
terleri hatırlatarak Türkiye’nin bu başa-
rıların sevincini hep birlikte yaşadığını 
söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bu-
gün Türkiye, büyüme oranı bakımından 
hâlâ dünyada ilk sıralarda yer alıyor. Öyle 
tahmin ediyorum ki denk bütçeye doğru 
yürüyen bir Türkiye var. Geleceğe ilişkin 
öngörülerde ülkemizin yeri orta gelir sı-
nıfından üst gelir sınıfına geçmiş olarak 
tasavvur ediliyor. Sorunlarımızla birlikte 
kalkınmamızı, büyümemizi devam ettiri-
yor olabilmemiz, ülkemiz üzerinde emel-
leri olan çevreleri daha da kızdırıyor, daha 
da köpürtüyor. İnşallah 2017’de, hem 
terör örgütlerinin başını ezeceğiz, hem 
de çok daha büyük ekonomik başarılara 
imza atacağız” diye ekledi.

“BU MİLLETİ YOLUNDAN ALIKOYA-
CAK HİÇBİR FANİ GÜÇ YOKTUR”

“Yanımızda 80 milyon vatandaşımızın 
desteği, arkamızda yüz milyonlarca kar-
deşimizin duası olduğu sürece, Allah’ın 
izni ve inayetiyle, bu ülkeyi ve bu milleti 
yolundan alıkoyacak hiçbir fani güç yok-
tur. Türkiye, 2023 hedeflerine mutlaka 
ulaşacak, 2053 ve 2071 vizyonlarını mut-

“İçinden geçtiğimiz dönemin adını doğru 
koymak gerekiyor. Türkiye, son yıllarda 
yeni bir istiklal harbi vermektedir” diyen 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türkiye’nin 
millî birlik ve toprak bütünlüğünün, 
kurumlarının, ekonomisinin, dış politi-
kasının, devlet olarak ülkeyi ayakta tutan 
tüm unsurlarının büyük bir saldırı altında 
olduğunu söyledi.

“BÖLGEMİZ VE TÜM DÜNYA, YENİ 
BİR DÖNEME GEÇİŞİN SANCILARINI 
YAŞIYOR”

Terör örgütlerinin, bu mücadelenin sade-
ce görünen yüzleri ve maşaları olduğunun 
altını çizen Cumhurbaşkanı Erdoğan, söz-
lerinin devamında “Biz, asıl bu örgütlerin 
gerisindeki güçlerle mücadele hâlindeyiz. 
Sadece ülkemiz değil, bölgemiz ve tüm 
dünya yeni bir döneme geçişin sancılarını 
yaşıyor. Şayet bu geçiş sürecini güçlü bir 
şekilde atlatır, hedeflerimizden kopma-
dan yolumuza devam edebilirsek, parlak 
bir gelecek bizi bekliyor” diye konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Bunun için birliğimize, be-
raberliğimize ve kardeşliğimize sımsıkı 
sahip çıkmak zorundayız. Biz ‘tek millet, 
tek bayrak, tek vatan, tek devlet’ derken, 
işte bunu kast ediyoruz. Geçtiğimiz gün-
lerde 80’inci ölüm yıl dönümünde kendi-
sini rahmetle yâd ettiğimiz Mehmet Akif 
Ersoy’un dediği gibi; ‘Girmeden tefrika bir 
millete, düşman giremez; / Toplu vurduk-
ça yürekler, onu top sindiremez.’ Ham-
dolsun milletimiz, içine tefrika sokmaya 
çalışanları tespit eder etmez, bünyesin-
den atıyor. 15 Temmuz gecesi olduğu gibi, 
bölücü terör örgütü ve DEAŞ eylemleri 
karşısında olduğu gibi, Suriye’de devam 
eden operasyonlarda olduğu gibi, ülkesi-
nin ve devletinin arkasında dimdik duran 
bu yüce milletin bir ferdi olmaktan daima 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan, yeni yıl dolayısıyla bir mesaj 

yayınlandı. Yeni ümit ve beklentilerle 
2016’nın geride bırakılıp 2017 yılına giril-
diğine işaret eden Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, yeni yılın herkes için hayırlara vesile 
olması temennisinde bulundu.

2016 yılının, pek çok üzüntü verici olayın 
üst üste yaşandığı bir yıl olduğunu hatır-
latan Cumhurbaşkanı Erdoğan, “İstanbul 
Sultanahmet’teki canlı bomba saldırı-
sıyla başlayan, Ankara’da, Gaziantep’te, 
Bursa’da, Diyarbakır’da, Mardin’de yaşa-
nan hadiselerle süren bu dönemde, pek 
çok kanlı terör eylemine maruz kaldık.  
Sınırlarımız boyunca yaşanan DEAŞ ve 
PKK-PYD terör örgütlerinin saldırıların-
da, çok sayıda güvenlik görevlimiz ve va-
tandaşımız hayatını kaybetti” dedi.

“15 TEMMUZ DARBE GİRİŞİMİ, TA-
RİHİMİZİN EN ALÇAK TERÖR EYLE-
MİDİR”

15 Temmuz darbe girişiminin; Türkiye 
tarihinin en alçak terör eylemi ve işgal 
girişimi olarak, sadece 2016’ya değil, 
Cumhuriyet dönemine damgasını vurdu-
ğunu ifade eden Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, şunları söyledi: “Türkiye, 79 milyon 
insanıyla, darbe girişimi karşısında gös-
terdiği güçlü duruşla, bu felaketi, yeni 
bir dirilişe, yeni bir başlangıca çevirmeyi 
başarmıştır. Milletimiz o gece, ülkesini, 
bayrağını, ezanını, devletini, istiklalini ve 
istikbalini koruma konusunda gösterdiği 
kararlılıkla, içerideki ve dışarıdaki tüm 
ihanet odaklarına hak ettikleri cevabı 
vermiştir. FETÖ terör örgütü mensubu 
hainler tarafından acımazsızca katledilen 
şehitlerimiz, bu toprakları bir kez daha 
vatan kılmamızın sembolleri olarak kalbi-
mizde ilelebet yaşayacaklardır. ‘Sizin hayır 
gördüklerinizde şer, şer gördüklerinizde 
hayır vardır’ hakikatini, 15 Temmuz’un 
ardından hep birlikte bir kez daha yaşa-
dık. Aldığımız tedbirlerle, devletimizi ve 
milletimizi adeta içeriden kuşatan terör 
örgütleri birer birer çözülmüş ve çökertil-
miş, yıllarca milletimize zulmeden çeteler 
her yerde darmadağın edilmiştir.”

Mesajında; kamuda yapılmakta olan bü-
yük temizliğe ilave olarak, sivil toplum 
kuruluşlarından iş dünyasına kadar her 
alanda, bu kanser hücrelerinin kazınıp 
atıldığını, atılmaya da devam edileceğini 
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bu, 
uzun soluklu ve daima dikkatli olmamızı 
gerektiren bir mücadeledir. Milletimiz, 
bu musibetten kurtulma konusundaki 
kararlılığıyla, geleceğe güvenle bakmamız 
için ihtiyacımız olan iradeyi ortaya koy-
muştur” dedi.

“SINIRLARIMIZ TÜM TERÖR ÖR-
GÜTLERİNDEN TEMİZLENİYOR”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 2015’te bölücü 
terör örgütünün gerçek yüzünün deşifre 
olduğunu, 2016 yılında ise FETÖ’nün 
çirkin ve kanlı yüzünün ortaya çıktığına 
dikkat çekti ve “Aynı şekilde, ülkemizin 
desteğiyle Suriye’de, Cerablus’tan başla-
yıp El Bab istikametine doğru ilerleyen 
operasyon, DEAŞ’ın ve onun arkasındaki 
güçlerin yüzlerindeki maskenin inmesine 
vesile teşkil etti. Böylece sınırlarımız PYD, 
YPG, DEAŞ dâhil, tüm terör örgütlerin-
den temizlenmektedir” ifadelerine yer 
verdi.

“Birliğimize, Beraberliğimize 
ve Kardeşliğimize Sımsıkı 
Sahip Çıkmalıyız”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, yeni yıl mesajında Türkiye’nin yeni 
bir istiklal harbi verdiğine dikkat çekerek, “Millî birliğimiz, 
toprak bütünlüğümüz, kurumlarımız, ekonomimiz, dış 
politikamız, velhasıl devlet olarak bizi ayakta tutan tüm 
unsurlarımız büyük bir saldırı altındadır. Sadece ülkemiz 
değil, bölgemiz ve tüm dünya yeni bir döneme geçişin 
sancılarını yaşıyor. Şayet bu geçiş sürecini güçlü bir şekilde 
atlatır, hedeflerimizden kopmadan yolumuza devam 
edebilirsek, parlak bir gelecek bizi bekliyor” dedi.

‘’BAŞSAĞLIĞI’’

Rusya Federasyonu Büyükelçisi Saygı 
değer elçi Andrey Karlov’un Küresel 

Karanlık eller tarafından suikaste 
uğraması Türk halkını ve sivil 

toplum kuruluşu olarak bizleri büyük 
üzüntüye sevk etmiştir.

Andrey Karlov›un hain suikast 
sonucu ölmesi sebebi ile başta devlet 

başkanı Sayın Putin’e Karlov’un 
Ailesine ve Rus halkına baş sağlığı 

diliyoruz. 
Karanlık güçlerin Türk devletinin 

ve Rusya Federasyonunun 
yakınlaşmasını istemediklerini, aynı 

zamanda Barış çabalarını gölgeye 
düşürmek, kriz oluşturmak ve 

böylece Avrasya bölgesinde büyük bir 
oyun kurmak istedikleri aşikârdır.

Bizler Sivil Toplum Kuruluşları 
olarak, yıllardır Avrasya da ve 

Dünyada barışa katkı sağlamak için 
örnek teşkil edecek faaliyetlerde 

bulunmaktayız ve  ‘insanın olduğu’ 
her olayda, politikalardan uzak 

TERÖRÜN her türüne karşı 
olduğumuzu her fırsatta söyledik.

Sivil Toplum Kuruluşu olarak 
yıllardır, Misyonumuz olan  ‹İnsanı 

Yaşat ki Devlet Yaşasın› anlayışını her 
fırsatta savunduk.  

Çünkü bizler inanıyoruz ki; mutlu 
bireylerden mutlu aileler, mutlu 

ailelerden mutlu toplumlar, mutlu 
toplumlardan mutlu devletler, mutlu 
devletlerden mutlu bir dünya oluşur. 

Sayın Putin Zatıalinizin şahsında 
Sivil Toplum Kuruluşu olarak bizler; 
Rusya halkının yanında olduğumuzu 

ve acılarını  paylaştığımızı bu 
vesile ile  Rus halkına başsağlığı 
dileklerimizi  ve düşüncelerimizi 

iletmenizi arz ederiz.  
Saygılarımla 

                                                     
Dr. Mustafa KURT
Başkent Platformu

Genel Başkanı
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которая может сбить с пути этот народ. 
Турция обязательно достигнет целей, 
поставленных на 2023 , 2053 и 2071 
годы.  С благодарностью  хотел бы по-
мянуть память погибших за нашу ро-
дину и пожелать скорейшего выздоров-
ления раненым и участникам событий.  
Поздравляю военнослужащих Воору-
женных сил Турции, защищающих гра-
ницы нашей страны, несущих службу в 
Башике, Джераблусе и Эль-Бабе. Хочу, 
чтобы 2017 год принес благополучие 
нашей стране, региону и всему миру. 
Еще раз поздравляю всех с Новым го-
дом и желаю всего наилучшего».

при попытке переворота 15  июля, так 
и в спец.операциях в Сирии. Несмотря 
на все трудности и благодаря поддер-
жке народа, мы продолжаем идти по 
пути экономического развития, реа-
лизуем крупные проекты, вкладываем 
инвестиции».

«ТУРЦИЯ ЗАНИМАЕТ ЛИДИРУЮ-
ЩЕЕ МЕСТО СРЕДИ СТРАН С РАЗ-
ВИВАЮЩЕЙСЯ ЭКОНОМИКОЙ»

Президент Эрдоган  напомнил такие 
успешны проекты 2016 года, как: мо-
сты Османгази и Йавуз Султан Селим, 
Евразийский тоннель, тоннель Ильгаз, 
водохранилище, электростанции, фа-
брики, подземная и наземная инфра-
структура, спутник Гёктюрк – 1 и вер-
толёты.  Также он добавил: «Сегодня 
Турция до сих пор занимает лидирую-
щее место среди стран с развивающей-
ся экономикой. По прогнозам ожидает-
ся, что средний класс в нашей стране в 
скором времени поднимется до класса 
выше.  То, что мы справляемся  с труд-
ностями вместе и продолжаем разви-
ваться ещё больше, злит лица, которые  
желают зла нашей стране.  Дай Бог, 
чтобы в 2017 году мы расправились с 
ещё большим количеством террори-
стических организаций и достигли но-
вых экономических высот».  

«НЕТ В ЭТОМ МИРЕ СИЛЫ, КОТО-
РАЯ МОЖЕТ СБИТЬ С ПУТИ ЭТОТ 
НАРОД» 

Президент Эрдоган  подчеркнул следу-
ющее: «До тех пор, пока 80 миллионное 
население будет поддерживать, а сотни 
миллионов наших братьев будут мо-
литься за нас, нет в этом мире силы, 

истинная личина ИГИЛ и стоящих 
за ним сил. Таким образом, границы 
очищаются от группировок Демокра-
тического союза,  Отрядов народной 
самообороны Сирии и ИГИЛ».  

Президент также сказал: «Народ 
Турции продемонстрировал 
решимость, которая необходима, 
чтобы с уверенностью смотреть в 
будущее. В последние годы Турция 
ведет новую освободительную 
войну. Под угрозой находятся 
наши национальное единство, 
территориальная целостность, 
организации, экономика, внешняя 
политика, основы государства». 

 «ВЕСЬ РЕГИОН И ВЕСЬ МИР В 
ЦЕЛОМ ПЕРЕЖИВАЮТ ПЕРЕХОД-
НЫЙ ПЕРИОД»

Президент Эрдоган  отметил далее: 
«Мы боремся с силами, которые стоят 
за террористическими организациями. 
Не только Турция, но и весь регион, и 
весь мир в целом переживают переход-
ный период. Если мы сумеем преодо-
леть этот путь, не отклоняясь от своих 
целей, то нас ждет светлое будущее».  

Президент Эрдоган также добавил: 
«Мы должны сплотиться во имя един-
ства и братства. Надо сплотиться как 
один народ под одним флагом на од-
ной родине .  Как сказал Мехмет Акиф 
Эрсой, 80-ю годовщине со дня смерти 
которого мы отмечали, враг не про-
никнет туда, где есть единство. Слава 
Всевышнему, что наш род един и не 
поддаётся попыткам разделения.  Я 
горжусь тем, что являюсь частью наро-
да, который защищает свою родину как 

Президент Эрдоган к гражданам 
страны с новогодним послани-

ем. В послании он выразил надежду на 
то, что 2016 год остался позади, в но-
вый 2017 год будет полон положитель-
ными событиями. 

Президент сказал, что 2016 год за-
помнился множеством печальных 
событий, которые происходили  один 
за другим, и добавил следующее: «Мы 
подверглись кровавым террористи-
ческим атакам в этом году: подрыв 
смертника на площади Султанахмет в 
Стамбуле и теракты в Анкаре, Газиан-
тепе, Бурсе, Диярбакыре и Мардине. 
Очень большое количество военнослу-
жащих  и граждан погибло при терак-
тах в приграничных районах, которые 
были организованны ИГИЛ, Рабочей 
партией Курдистана, Демократическим 
союзом».

«ПОПЫТКА ПЕРЕВОРОТА 15 
ИЮЛЯ  - ЭТО САМЫЙ ГНУСНЫЙ 
ТЕРРОРИСТИЧЕСКИЙ АКТ В НА-
ШЕЙ ИСТОРИИ»

Президент Эрдоган заметил, что по-
пытка переворота 15 июля  - это самый 
гнусный террористический акт не 
только для 2016 года, но и для всего  
республиканского периода Турции.  
Также он добавил: «79 миллионный 
народ Турции смог справиться с этим 
бедствием и начать новый период 
возрождения и противостояния.  Та 
решительность -  с которой наш народ 
защищал свою страну, свой флаг, свою 
веру, своё государство будущее и неза-
висимость – позволила дать достойный 
ответ предателям внутри и вне страны.  
Погибшие от рук предателей – членов 
Террористической организации Гюле-
на, навечно останутся в наших сердцах.  
15 июля мы поняли, что во всём есть 
как хорошее, так и плохое. Благодаря 
предпринятым мерам, мы освободи-
лись от группировок, которые уничто-
жали страну изнутри». 

В поздравлении также говорится, 
что повсеместно уничтожены 
группировки, которые годами 
угрожали нашему народу Турции и 
что во всех сферах  проходят чистки 
от членов террористического течения 
Фетуллаха Гюлена. 

Также отмечается, что это - 
долгосрочная борьба, требующая 
особого внимания. «Народ Турции 
продемонстрировал решимость, 
которая необходима, чтобы с 
уверенностью смотреть в будущее» - 
сказал президент.

«ГРАНИЦЫ НАШЕЙ СТРАНЫ ОЧИ-
ЩАЮТСЯ ОТ ТЕРРОРИСТИЧЕ-
СКИХ ОРГАНИЗАЦИЙ» 

Эрдоган подчеркнул, что в 2015 году 
сепаратистская террористическая орга-
низация показала своё истинное лицо, 
а в 2016 году  раскрылось лицо орга-
низации Гюлена. Также он добавил: 
«Благодаря проводимой при поддержке 
Турции операции в Сирии, начиная от 
Джераблуса до Эль – Баба раскрылась 

«Мы должны сплотиться во 
имя единства и братства» 

Президент Эрдоган отметил, что Турция переживает 
новую борьбу за независимость, отметив следующее: 
«Под угрозой находятся наши национальное единство, 
территориальная целостность, организации, экономика, 
внешняя политика, основы государства. Не только 
Турция, но и регион, и весь мир в целом переживают 
переходный период. Если мы сумеем преодолеть этот 
путь, не отклоняясь от своих целей, то нас ждет 
светлое будущее».  

ПИСЬМО – СОБОЛЕЗНОВАНИЕ 

Покушение глобальных тёмных сил 
на Посла Российский Федерации 
в Турции Андрея Геннадьевича 

Карлова  глубоко потрясло народ 
Турции и нашу неправительственную 

организацию.  
Выражаем свои соболезнования 

Президенту Российский Федерации  
Владимиру Владимировичу Путину, 

семье Андрея Геннадьевича Карлова  и 
всему российскому народу. 
Очевидно, что тёмные силы 

преследуют цель посеять раздор 
между Турцией и Россией, не желая 

укрепления отношений между 
нашими странами, эскалации кризиса 

и разворачивания великой игры на 
территории Евразии. 

Наша неправительственная 
организация на протяжении 

нескольких лет предпринимает все 
попытки для сохранения мира  на 

территории Евразии  и во всём мире.  
Мы всегда отмечали, что решительно 

выступаем против всякого проявления 
ТЕРРОРИЗМА,  прежде всего 

защищая интересы людей в любой 
ситуации. 

На протяжении долгих лет наша 
организация работает под лозунгом 
«Хочешь процветания государства – 

создай условия для людей».  
В связи с этим мы хотели бы выразить 

своё мнение относительно того, что 
верим в то, что счастливые люди 

будут создавать счастливые семьи, из 
счастливых семей  будут строиться 

счастливые общества, а из счастливого 
общества – счастливые государства. 

Счастливые государства же образуют 
счастливый мир.  

Уважаемый Владимир Владимирович 
Путин, от имени нашей организации 

мы бы хотели выразить свои 
соболезнования, разделяя горечь 

утраты со всем российским народом.   
С уважением,  

                                                     
Др. Мустафа КУРТ 

Генеральный директор 
Столичной платформы 
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Rusya’nın; Suriye’deki belirli bölgeler-
de İran denetimindeki Hizbullah ile diğer 

Şii milislerin demografik yapıyı değiştirme 
konusundaki tutumlarına karşı muhalif grup-
lara rejimin garantörü olarak söz verdiği de 
ortaya çıktı.

ÜST DÜZEY TELEFON DİPLOMASİSİ

Türkiye ile Rusya›nın öncülüğünde, Suriye›de 
rejim güçleriyle muhalif gruplar arasında 
ateşkes konusunda mutabakat sağlandı.

Mutabakata, bugün öğlen saatlerinde çok 
yönlü temas ve müzakerelerin ardından varıl-
dı. Bu mutabakatın ardından Türkiye›nin son 
20 gündür yürüttüğü çok yönlü diplomatik 
atağının etkisinin önemini kayıt düşmek ge-
rekir.

ERDOĞAN – PUTİN TEMASI

Erdoğan, son iki hafta içinde Putin ile gö-
rüşmelerinin yanı sıra ABD Başkanı Obama 
ve Almanya Başbakanı Angela Merkel ile 
görüştü. Dışişleri Bakanı Mevlut Çavuşoğ-
lu ise Rusya Dışişleri Bakanı Sergey Lav-
rov ve İran Dışişleri Bakanı Cevad Zarif ile 
son iki hafta içinde defalarca telefon diplo-
masisinde bulundu.

HALEP ÖRNEĞİ

Türkiye’nin çok yönlü ve yoğun diplomasisi, 
Halep’ten sivillerin tahliyesi konusunda başa-
rı sağladı.

Halep’teki tahliyelerin ardından Suriye ge-
nelinde bir ateşkesin sağlanması için son iki 
gün yoğun diplomasi yürütüldü.

DIŞİŞLERİ VE MİT›İN YOĞUN ÇABASI

Rus yetkililer ile Suriye’deki muhalif grupla-
rın temsilcileri arasında Türkiye’de görüşme-
ler yapıldı. Bu süreçte Dışişleri Bakanlığı’nın 
yanı sıra arka planda kalarak MİT’in gösterdi-
ği çabaları da not düşmek gerekir.

Suriye muhalifleri, doğrudan Esad yöne-
timinin yetkilileri ile görüşmedi. Rejimin 
garantörü Rusya olduğu için görüşmeler, Rus 
yetkililer ile yapıldı.

Bu temaslara paralel olarak bugün Erdoğan 
ile Putin arasında bir telefon görüşmesi ya-
pıldı.

Aynı şekilde Çavuşoğlu ile Lavrov da, telefon-
da görüştü.

İki garantör ülke olan Türkiye ve Rusya ara-
sındaki en üst düzeyde yapılan görüşmelerin 
ardından ateşkesin resmi saatinin 30 Aralık 
00.00 olduğu uluslar arası kamuoyuna duyu-
ruldu.

ABD VE İRAN›DAN AÇIKLAMA

Bu açıklamaların ardından gözlerin çevrildiği 
iki önemli güç ABD ve İran oldu. ABD Dışişle-
ri Bakanlığı›ndan ateşkes konusunda olumlu 
bulunduğu yönünde açıklama geldi. İran Dı-
şişleri Bakanı Zarif ise ateşkes ilanını mem-
nuniyet verici bulduğunu dile getirdi.

Türkiye ile Rusya›nın mutabakata varma-
sına rağmen Halep›te sahada en önemli so-
run İran denetimindeki Şii milislerin ateşkesi 
ihlalinde yaşanmıştı. Bu nedenle Çavuşoğlu 
ile Zarif arasında geçen hafta bir gün içinde 
10 dolayında telefon görüşmesi yapılmıştı.

MUHALİFLERİN SÖZCÜSÜ AÇIKLAMA 
YAPTI

Suriye’de iç savaşın sona ermesi için umut 
oluşturan ateşkesin ilanından sonra en son 

açıklama bu akşam Ankara’da Suriyeli muha-
liflerin sözcüsü tarafından yapıldı.

Suriye’de Türkiye ve Rusya›nın garantörlü-
ğünde ateşkes mutabakatına taraf olan silahlı 
muhalif gruplar adına açıklama yapan Usame 
Ebu Zeyd, Rusya›nın İran denetimindeki Şii 
milislerin Suriye›den ayrılacağı konusunda 
kendilerine söz verdiğini belirtti.

Ebu Zeyd, rejimin ve İran›ın denetimindeki 
rejim yanlısı yabancı milis güçlerin ateşkese 
uyacağı konusunda Rus hükümetinin kendi-
leriyle garantör olarak görüştüğünü söyledi.

“ESAD YÖNETİMİ VE İRAN İLE GÖRÜŞ-
MEDİK”

Görüşmelerin uzun ve ayrıntılı geçtiğini dile 
getiren Ebu Zeyd, «Şunu vurgulamak istiyo-
rum ki müzakereler süresince hiçbir şekilde 
rejim ve İran hükümeti temsilcileriyle hiçbir 
şekilde bir araya gelmedik ve görüşmedik” 
diye konuştu.

«RUSYA İRAN KONUSUNDA SÖZ VERDİ”

Ateşkesin bütün muhalif grupları içerdiğini 
yineleyen Ebu Zeyd, Rusya›dan rejimi destek-
leyen İran milislerini Suriye›den çıkarma ta-
ahhüdünü yerine getirmesini, ateşkese sadık 
kalmasını ve ciddiyet göstermesini bekledik-
lerini söyledi.

“PYD MASADA YOK”

Ebu Zeyd, «Anlaşmaya göre, bir ay içinde re-
jim ve muhalifler siyasi çözüm için bir araya 
gelecek. Bu toplantıda muhalifleri Yüksek 
Müzakere Komitesi temsil edecek ve bu heyet 
dışında terör örgütü PYD dahil hiçbir oluşum 
muhalifler adına görüşmelerde yer almaya-
cak» diye konuştu.

TÜRKİYE’YE TEŞEKKÜR

Ebu Zeyd, Türkiye’ye, anlaşmanın başarıya 
ulaşması ve Suriye’de akan kanın durması 
için gösterdiği çabalardan dolayı teşekkür 
etti.

Россия выступила гарантом подписания 
соглашения с режимом в ответ на опа-

сения о том, что находящаяся под руковод-
ством Ирана Хезболла и шииты намерева-
ются изменить демографический состав.   

ДИПЛОМАТИЧЕСКИЕ ПЕРЕГОВОРЫ 
ПО ТЕЛЕФОНУ НА ВЫСШЕМ УРОВНЕ

Турция и Россия согласовали договор о 
прекращении огня между режимом и оп-
позицией. 

Соглашение было достигнуто после про-
ведения многосторонних встреч и перего-
воров сегодня днём. Стоит отметить важ-
ность дипломатических действий Турции, 
которые предпринимались в течение 20 
дней после согласования договора. 

ВСТРЕЧА ЭРДОГАНА И ПУТИНА

В течение последних двух недель прези-
дент Эрдоган встречался с президентом 
Путиным, президентом Обамой и кан-
цлером Ангелой Меркель.  Министр  ино-
странных дел Турции Мевлют Чавушоглу, 
Министр  иностранных дел  России Сергей 
Лавров и Министр  иностранных дел  Ира-
на Джавад Зариф также неоднократно про-
водили переговоры по телефону. 

ПРИМЕР АЛЕППО 

Многосторонняя и интенсивная дипло-
матия Турции относительно эвакуации 
гражданского населения из Алеппо, увен-
чалась успехом. 

После эвакуации гражданского населения из 
Алеппо  за последние два дня были проведе-
ны интенсивные дипломатические перегово-
ры по прекращению огня по всей 

ЗАСЛУГИ МИНИСТЕРСТВА ИНО-
СТРАННЫХ ДЕЛ И НАЦИОНАЛЬНОЙ 
РАЗВЕДЫВАТЕЛЬНОЙ ОРГАНИЗАЦИИ 
ТУРЦИИ 

В Турции были проведены встречи между 
должностными лицами России и предста-
вителями оппозиции Сирии.  Здесь стоит 
отметить заслуги Министерства ино-
странных дел и Национальной разведы-
вательной организации Турции.

По причине того, что Россия выступи-
ла гарантом режима, оппозиция Сирии 
встречалась с российскими должностными 
лицами, а не с представителями режима 
Асада.  

Наряду с этим сегодня между президентом 
Эрдоганом и президентом Путиным прои-
зошёл телефонный разговор. 

Министры Чавушоглу и Лавров провели 
аналогичные переговоры. 

После проведения переговоров на высшем 
уровне между Турцией и Россией, которые 
выступили гарантами двух сторон, было 
объявлено о том, что режим прекращения 
огня официально начнётся 30 декабря в  
00.00 часов.  

КОММЕНТАРИИ США И ИРАНА 

После сделанных заявлений всё внима-
ние было приковано к двум важным си-
лам: США и Ирану. Внешнеполитическое 
ведомство США положительно отреагиро-
вало на решение о прекращении огня.  Ми-
нистр  иностранных дел  Ирана Джавад 
Зариф  же нашёл заявление о прекращении 
огня  удовлетворительным.

Несмотря на договорённостей между 
Турцией и Россией о прекращении огня, 
возникла проблема относительно не со-
блюдения шиитами, получающими ука-
зания из Ирана, режима. В связи с этим  в 
течение одного на прошлой неделе между 
Чавушоглу и Зарифом было совершено 10 
телефонных разговоров. 

КОММЕНТАРИЙ ПРЕСС- СЕКРЕТАРЯ 
ОППОЗИЦИИ 

После объявления о прекращении огня, 
что стало надеждой окончания граждан-
ской войны, сегодня вечером в Анкаре 
пресс- секретарь сирийской оппозиции 
сделал заявление. 

Усама Абу Зейд заявил от имени вооружён-
ной оппозиции, что Россия дала слово, что 
шииты покинут Сирию. 

Также он добавил, что, договорился с Рос-
сией как с гарантом о том, что режим и 
сторонники режима, т.е. получающее ука-
зания из Ирана народное ополчение, будут 
соблюдать договорённость о прекращении 
огня.  

«МЫ НЕ КОНТАКТИРОВАЛИ С АДМИ-
НИСТРАЦИЕЙ АСАДА И ИРАНОМ»

Упомянувший о том, что переговоры были 
долгими Усама Абу Зейд  подчеркнул: «В 
ходе проведения переговоров мы никоим 
образом не контактировали и не встреча-
лись с администрацией режима и  прави-
тельством Ирана». 

«РОССИЯ ДАЛА СЛОВО ОТНОСИ-
ТЕЛЬНО ИРАНА» 

Абу Зейд  также добавил, что соглашение 
о прекращении огня распространяется 
на всю оппозицию, а также, что ждёт от 
России выполнения заверений о выводе 
из Сирии иранского народного ополчения, 
соблюдения соглашения о прекращении 
огня и серьёзного отношения. 

«О ДЕМОКРАТИЧЕСКОМ СОЮЗЕ НЕ 
ИДЁТ И РЕЧИ»

Абу Зейд  отметил: «В соответствии с со-
глашением, в течение одного месяца режим 
и оппозиция должны провести совещание.  
На данном совещании оппозицию будет 
представлять Высший комитет по перего-
ворам. Кроме этого органа никто не будет 
участвовать, включая и террористическую 
организацию «Демократический союз».  

БЛАГОДАРНОСТЬ ТУРЦИИ 

Абу Зейд   поблагодарил Турцию за усилия, 
которая она приложила для того, чтобы 
переговоры завершились успешно, а кро-
вавые события в Сирии прекратились. 

Tarihi Mutabakat ve Suriye’de 
Ateşkes Resmen Başladı!
Erdoğan ile Putin’in; son günlerdeki yoğun ikili temaslarının 
ardından 5 yılı aşkın bir süredir iç savaş ortamında büyük bir 
trajediye sahne olan Suriye’de ateşkes başladı.

Переговоры, которые войдут 
в историю, и начало режима 
прекращения огня! 
В итоге проведения интенсивных двусторонних переговоров 
между Эрдоганом и Путиным в Сирии, где вот уже 5 лет 
продолжается гражданская война, вступил в силу режим 
прекращения огня.  
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Sivil İnisiyatif (ANKARA)-  Baş-
kent Platformu genel başkanı Dr. 

Mustafa Kurt, Başkent Platformu genel 
başkan vekili Neslihan Duran ve yöne-
tim üyeleri ile birlikte, Milli Eğitim Ba-
kan Yardımcısı Orhan Erdem’i bakamın 
da ziyaret ederek son günlerde ülkemiz-
de yaşanan ve  milletimizce unutulma-
yacak olan paralel yapılanma hakkında 
istişarelerde bulunarak, Bakan Erdem’e 
Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi tas-
lak raporu, Darbe kitapçığı ve Platform 
faaliyet raporunu sunarak, Kırgızistan 
kalpağı hediye etti.

Başkent Platformu Genel Başka-
nı Dr. Mustafa Kurt; 15 Temmuz 
‘’FETÖ/PDY’’ darbe kalkışmasını 
şiddetle kınıyorum.

Sayın Bakanım, öncelikle 15 Temmuz 
‘’FETÖ/PDY’’ darbe kalkışmasını şid-
detle kınıyor ve şahsınızda tekrardan 
tüm Milletimize geçmiş olsun dilek-
lerimi arz ediyorum. Allah bir daha 
ülkemize böyle bir ihanet yaşatmasın. 
15 temmuz sonrası başarılı olamayan 
Emperyalist güçler, Türkiye Cumhuri-
yeti Devletini dün olduğu gibi bugün 
de yurt dışında lobi faaliyetleri ve gizli 
planlarla yurt içinde bölücü terör ör-
gütleri ve paralel örgütlerle tehdit oluş-
turmaya devam ettiklerini milletimizce 
gayet iyi bilinmektedir.

Bizlerde diyoruz ki, Devletin Sahibi Mil-
lettir. Dün olduğu gibi bugünde, yarın-
da Allah’ın izni ile her zaman devlet ve 
millet menfaatleri çerçevesinde bizlerin 
üzerine düşen tüm görevlere hazır oldu-
ğumuzu bilmeniz isteriz. Dedi.

Ziyarette Başkent Platformu tanıtan 
Kurt, “Platformumuz felsefesi Osmanlı 
İmparatorluğu’nun kuruluş felsefesi 
olan “İnsanı yaşat ki devlet yaşasın” an-
layışıdır. Ayrıca Türk dünyası yanı sıra 
insan ayrımı yapmadan merkeze insanı 

koymak sureti ile 69 ülkede temsilcile-
rimiz vasıtası ile sosyal sorumluluk ve 
kültür hizmetine de devam etmekteyiz” 
dedi.

Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Or-
han Erdem; Kırgızistan Kardeş 
Ülke Olarak Türk Dünyasının Bir 
Parçasıdır, Eğitim Alanında da İşbir-
liğimizin Yanında, Terör Odaklarına 
Karşı da Birlikte Hareket Etmemiz  
Gerekir..

Bakan Yardımcısı Orhan Erdem, ön-
celikle yapılan bu ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti ifade ederek, Milli Eğitim 
Bakanı İsmet Yılmaz’ın selamlarını Ge-
nel Başkan Dr. Mustafa Kurt’a iletti.

Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Erdem 
konuşmasında; Türk dünyasının özel-
likle kardeş ülkeler olarak Türkiye’nin 
ortak tarih ve ortak düşmanlarının ol-
duğu ve terör odaklarına karşı birlikte 
hareket etme adına eğitim alanındaki 
işbirliklerinin önemine vurgu yaptı. 

Daha önceleri Kırgızistan’da bulundu-
ğunu, Kırgızistan halkının her zaman 
desteğini hissettiğini, iki ülke halkının 
özellikle eğitim alanı başta olmak üzere 
turizm ve diğer birçok alanda işbirlik-
lerinin daha da arta bilirliğine vurgu 
yaptı. Bakan Erdem, bu gelişmelerin 
kardeşliği arttıran adımlar olarak değer-
lendirdi.

15 Temmuz İhanet gecesinden sonra 
sivil toplum kuruluşlarına bundan böy-
le daha büyük görev düştüğünü mili 
iradenin korunması gerçek bir sivil ini-
siyatifle mümkün olunur..

Eğitimin önemine de dikkat çeken Ba-
kan Yardımcısı Erdem  Türkiye’de son 
dönemlerde Milli Eğitime hükümet 
tarafından çok ciddi ödeneğin ayrıldı-
ğını, eğitim alanında geçmişte yapılan 
hatalardan da ders alınarak FETÖ/
PYD ve benzeri terör örgütlerin suiis-
timallerine artık müsaade etmeyecek-
lerini belirtti..

Гражданская  инициатива  (АН-
КАРА)-   Генеральный директор 

Столичной платформы Др. Мустафа 
Курт, а также Вице – президент Совета 
директоров Столичной платформы Не-
слихан Дуран и другие члены Совета  
нанесли визит  Заместителю Министра 
образования Орхану Эрдему. В ходе 
встречи были обсуждены параллель-
ные структуры внутри Турции, по-
следствия которых  турецкий народ  
никогда не забудет. По окончании 
переговоров Заместителю Министра 
был представлен разработанный Сто-
личной платформой  под девизом «Мы 
не забыли. Не дадим забыть» проспект, 
посвящённый попытке переворота, 
проект отчёта на тему «Новая консти-
туция и президентская система», отчёт 
о работе Платформы и   кыргызский  
национальный  головной убор – кал-
пак. 

Генеральный директор Столичной 
платформы Др. Мустафа Курт: «Я ре-
шительно осуждаю попытку переворо-
та 15-го июля, которая была предпри-
нята Террористической организацией 
Фетхуллаха Гюлена/ Партией демокра-
тического союза.

В первую очередь, я  хотел бы сказать, 
что решительно осуждаю попытку 
переворота 15-го июля, которая была 
предпринята Террористической орга-
низацией Фетхуллаха Гюлена/ Партией 
демократического союза и выразит 
свои соболезнования народу Турции.  
Дай Бог, чтобы нашей стране больше не 
пришлось переживать подобное. Народ 
Турции прекрасно знает, что после не-
удачной попытки 15-го июля, импери-
алистические силы пытаются всячески 
покорить Турцию, лоббирую свои ин-
тересы, разрабатывая секретные пла-
ны, применяя экономические санкции 
и придумывая новую политику в угоду 
своих интересов. 

Мы же отвечаем на это: «Государство в 
руках народа». С позволения Всевыш-
него, мы и в последующем продолжим 
исполнять свои обязанности во имя 
защиты национальных интересов».

Также Генеральный директор Сто-
личной платформы Др. Мустафа Курт 
добавил: «Столичная платформа  про-
должает служить во имя социальной 
ответственности и культуры посредст-
вом своих представителей в 69-и стра-
нах тюркского мира, граждане которых 
все равны для нас». 
 
Заместитель Министра образования 
Орхан Эрдем: «Кыргызстан является 
братской страной для нас и частью 
тюркского мира. Вместе с развитием 
сотрудничества в сфере образования 
необходимо также сообща бороться с 
терроризмом». 

Заместитель Министра образования 
Орхан Эрдем  поприветствовал Д-ра 
Мустафа Курта, поблагодарив его за 
визит,  и передал ему приветствия  Ми-
нистра образования Исмета Йылмаза.  

Заместитель Министра  подчеркнул, 
что братские тюркские народы должны 
наращивать сотрудничество в сфере 
борьбы с терроризмом. 

Также он отметил, что посещал Кыр-
гызстан, всегда чувствует поддержку 
народа Кыргызстана, а также что у 
Турции и Кыргызстана есть потен-
циал плодотворного сотрудничества 
в туризме и других отраслях.  По его 
мнению, подобные шаги будут способ-
ствовать укреплению братства.

«После предательства 15 – го июля, на 
неправительственные организации ло-
жится ешё большая миссия по защите 
национальных интересов, что возможно 
при помощи гражданской инициативы.  

В последнее время в Турции выделяет-
ся всё больше средств на образование. 
Учитывая ошибки прошлого, отныне 
не будет позволено внедрению таких 
организаций, как  Террористическая 
организация Фетхуллаха Гюлена/ Пар-
тия демократического союза» -  доба-
вил Заместитель Министра образова-
ния. 

MİLLİ EĞİTİM 
BAKAN YARDIMCISI 
ORHAN ERDEM’E  
BAŞKENT  
PLATFORMUNDAN  
ZİYARET 
Başkent platformu Genel 
Başkanı ve aynı zaman da 
Kırgızistan- Türkiye Fahri 
Konsolosu Dr. Mustafa Kurt 
ve Platformu Yönetim Kurulu, 
Milli Eğitim Bakan Yardımcısı 
Orhan Erdem’i Makamın da 
Ziyaret Etti. ВИЗИТ 

СТОЛИЧНОЙ 
ПЛАТФОРМЫ К 
ЗАМЕСТИТЕЛЮ 
МИНИСТРА 
ОБРАЗОВАНИЯ 
ОРХАНУ ЭРДЕМУ
Генеральный директор 
Столичной платформы 
и Почётный консул 
Кыргызстана в Турции  Др. 
Мустафа Курт и один из 
членов Совета директоров 
Платформы нанесли визит  
Заместителю Министра 
образования Орхану Эрдему. 
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Suiumbaeva Kumiushay Ahmetbekov-
na, Konsolosluk hizmetleri anabilim 
dalı danışmanı katıldı.

Dünya Fahri Konsoloslar Toplantı-
sına İştirak Eden Ülkeler Ve Fahri 
Konsoloslar 

Almanya Federal Cumhuriyeti Ham-
burg, Karl Ehlerding, Federal Almanya 
Cumhuriyeti, Christoph Kroschkce, 
Federal Almanya Cumhuriyeti, Stavros 
Efrimidis,  Almanya Federal Cumhuri-
yeti, Bremen Eberhard Haas,  Federal 
Almanya Cumhuriyeti, Bavyera ve 
Thüringen Reinhold Kraemmel,  İsrail 
Devleti, Hayfa Galiya Lichterov, Hin-
distan Devleti, Devendra Sali, Hindis-
tan Devleti, West Bengal , Pramod K. 
Saraf,  Kazakistan Cumhuriyeti, Taraz 
Erkebaev Agadil,  Kazakistan Cumhu-
riyeti, Shymkent Aitbaev Talgat,  Ka-
zakistan Cumhuriyeti Petropavlovsk, 
Mairambek Bolturkov, Pakistan İslam 
Cumhuriyeti, Lahore Shah Faisal, Pa-
kistan İslam Cumhuriyeti, Karaçi Khi-
zer Schon Husain, Rusya Federasyonu, 
Krasnodar Chinaliev Aleksei, Rusya 
Federasyonu, Abdiev Taalaibek,  Rusya 
Federasyonu Orenburg , Zhandar uulu 
Taalaibek, Rusya Federasyonu Voro-
nezh, Namazbekov Talantbek, Türkiye 
Cumhuriyeti  Mustafa Kurt,  Sri Lanka 
Demokratik Sosyalist Cumhuriyeti Pa-
viathra Fernando,  Kore Cumhuriyeti, 
Seul Kim Jong-GU,  Japonya, Kochi 
Tashihiro Nakadjima,  Polonya Cumhu-
riyeti , Fliwice Janusz Krzywoszynski,  
Finlandiya Cumhuriyeti, Helsinki Petri 
O. Nimmineni,  Belarus Cumhuriyeti, 
Grodno Chivel Igor,  İsrail Devleti , Ho-
lon Wanono Gabriel, Rusya Cumhuriye-
ti Devleti , Bashkortostan Ufa Habirov 
Airat katılım sağladı.

İki gün süren toplantının karşılıklı 
görüş, düşünce ve önerilerden sonra 
toplantı sona erdiği ve toplantının çok 
verimli geçtiğini söyleye biliriz.

Sivil İnisiyatif (KIRGIZİSTAN)-  
Kırgız Cumhuriyeti devlet yetkilile-

ri  toplantıda ilk önce fahri konsolosla-
rın görüş ve düşüncelerini dinledi..

Daha sonra Kırgızistan devleti ola-
rak Kırgızistan fahri konsoloslarına, 
Kırgızistan’daki yatırım kolaylıklarını 
anlattılar ve fahri konsolosların bulun-
dukları ülkelerden hangi alanlarda yatı-
rımcı getirebilecekleri konusunda fahri 
konsoloslara bilgi verdiler. 

Karşılıklı görüşmelerde aynı zamanda 
fahri konsolosların bulundukları ülke-
de, Kırgız vatandaşları için neler yapa-
bilirler konusunda bilgi alış verişinde 
bulunuldu.

Uluslararası fahri konsoloslar toplan-
tısına Kırgız Cumhuriyeti devletinden 
ve dünyadaki çeşitli ülkelerden gelen 
Kırgızistan’a ait fahri konsolosların, 
katılımcıların isimleri, unvanları ve 
ülkeleri şöyle;

H.E. Abdigaziev Muhammetkalyi Dusk-
heevich, Kırgızistan Cumhuriyeti baş-
bakan yardımcısı, H.E. Kırgız Cumhu-
riyeti Jogorku Kenesh (Parlamentosu) 
Uluslararası ilişkiler, Savunma ve Gü-
venlik komitesinden sorumlu başkan 
yardımcısı Nurbaev Abdyvakhap Ma-
madrasulovich,  H.E. Sazbakov Almaz 
Zamirbekovich, Kırgızistan ekonomi 
bakanı yardımcısı, yatırımlar tanıtım 
ajansı başkanı, H.E. Zhamankulov Aza-
mat Kaparovich, Kırgız Cumhuriyeti 
kültür, bilgi ve turizm bakanı yardım-
cısı, turizm bölümü başkanı, Kırgız 
Cumhuriyeti dışişleri bakanlığından, 
H.E. Kemelova Dinara Amanturovna, 
Birinci bakan yardımcısı, Asangulov 
Erkin Kubatovich, Konsolosluk hizmeti 
dairesi müdürü, Moldogaziev Aibek Be-
iseevich, Birinci siyasi bölüm direktörü, 
Tursunkulov Kanat Asankanoviç, İkinci 
siyasi bölüm direktörü, Azymbakiev 
Muratbek Abarkirovich, Üçüncü siyasal 
bölüm direktörü, Kulubaev Jeenbek 
Moldokanovich, Dördüncü polislik ba-
kan yardımcısı, İmangaziev Almaz Ku-
lubekovich, Konsolos serivces depart-
manı direktör yardımcısı,  Akaev Aibek 
Bolotovich, Konsolosluk hizmetleri 
bölümü konsolosluk politikası  başkanı,  

Kırgız Cumhuriyeti Dünya Fahri Konsolosları
4. Toplantısı Bişkek’te Gerçekleşti

Geçtiğimiz Günlerde Kırgız Cumhuriyeti Dünya Fahri 
Konsolosları 4. Toplantısı Bişkek’te Gerçekleşirken, 

Toplantıya Çok Büyük Bir Katılım ve İlgi Gösterildiği 
Gözlerden Kaçmadı.
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мента консульской службы МИД КР  
Акаев Айбек Болотович, Советник 
Консульской службы Суюмбаева Ку-
мушай Ахметбековна.   

Почётные консулы и представители 
стран, которые приняли участие в 
Совещании: 

Германия, г.Гамбург, Карл Хуго Элер-
динг; Германия, Кристофф Крошке; 
Германия, Стравос Эфримидис;  
Германия, г.Бремен, Эберхард Хаас; 
Германия, Бавария и Тюрингия, Рай-
нхольд Крэммель; Израиль, г.Хайфа, 
Галия Лихтер; Индия, Бийяни Вин-
жайкумар Лаксминарайан, участвует 
представитель почётного консула Де-
вендра Сали; Индия, Прамод Кумар 
Сафар (в пределах штата Западная 
Бенгалия); Казахстан, г.Тараз, Ерке-
баев Агадил; Казахстан, г.Шымкент, 
Айтбаев Талгат; Казахстан, 
г.Петропавловск, Майрамбек Болту-
руков; Пакистан, г.Лахор, Шах Фай-
сал;  Пакистан, г.Карачи, Хизер Шон 
Хусейн; Россия, г.Краснодар, Чинали-
ев Алексей; Россия (северо-западный 
Федеральный округ), Абдиев Таалай-
бек; Россия, г.Хабаровск, Мырзабаев 
Кадырбек; Россия, г.Оренбург, Жанар 
уулу Таалайбек; Россия, г.Воронеж, 
Намазбеков Талантбек;  Турция, 
г.Мерсин, Махмут Арслан; Турция, 
г.Газиантеп, Тирьякиоглу Сулейман;  
Турция, г.Кайсери, Мустафа Курт; 
Шри-Ланка, Хемасири Фернандо; 
Южная Корея, Ким Джонни Гу;  Япо-
ния, г.Кочи, Тошихиро Накаджима;  
Япония, Кюсю-Окинава, Мидзусако 
Масахару; Польша, г.Гливице, Януш 
Кшивошиньски; Финляндия, г.Петри 
Олави Нумминен; Беларусь, г.Гродно, 
Чивель Игорь; Израиль, г.Холон, 
Ваноно Габриэль; Россия, Башкорто-
стан, г.Уфа, Хабиров Айрат.

В ходе проведения Совещания и об-
мена сторон мнениями была прове-
дена плодотворная работа. 

Гражданская инициатива (КЫР-
ГЫЗСТАН)-  Государственные 

деятели Кыргызской Республики 
выслушали мнения почётных консу-
лов… 

Позже представители со стороны 
Кыргызской Республики проинфор-
мировали консулов относительно 
инвестиционных возможностей в 
Кыргызстане, а также  касательно 
того, из каких сфер консулы могут 
привлечь инвесторов из своих стран. 

Помимо этого, во время перегово-
ров стороны обменялись мнениями 
о том, что почётные консулы могут 
сделать для граждан Кыргызстана. 

В Совещании приняли участие сле-
дующие представители Кыргызской 
Республики и других государств: 

Первый вице-премьер-министр КР 
Абулгазиев Мухамметкалый Дюше-
кеевич,  Заместитель председателя 
комитета по международным делам, 
обороне и безопасности КР Нурбаев 
Абдывахап Мамадрасулович,  Ди-
ректор Агентства по продвижению 
инвестиций при Минэкономики КР 
и Заместитель министра экономики 
КР Сазбаков Алмаз Замирбекович,  
Директор Департамента туризма при 
Министерстве культуры, инфор-
мации и туризма КР Жаманкулов 
Азамат Капарович,  Первый заме-
ститель министра иностранных дел 
КР Кемелова Динара Амантуровна, 
Директор Департамента консульской 
службы МИД КРАсангулов Эр-
кин Кубатович,. Директор Первого 
политического департамента МИД 
КРМолдогазиев Айбек Бейшеевич, 
Директор Второго политического 
департамента МИД КРТурсункулов 
Канат Асанканович, Директор Тре-
тего политического департамента 
МИД КРАзымбакиев Муратбек Аба-
кирович,  Директор Четвертого по-
литического департамента МИД КР 
Кулубаев Жээнбек Молдоканович,  
Заместитель Директора Консульской 
службы МИД КР  Имангазиев Алмаз 
Кулубекович,   Советник Департа-

В минувшие дни в Бишкеке прошло 4  - е Заседание 
Почётных консулов Кыргызской Республики 

В минувшие дни в Бишкеке прошло 
4  - е Совещание Почётных консулов 

Кыргызской Республики, в котором приняло 
участие множество делегатов и которое вызвало 

большой интерес. 
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